

ДЕРЖАВНА НАУКОВА УСТАНОВА
"КНИЖКОВА ПАЛАТА УКРАЇНИ
імені ІВАНА ФЕДОРОВА"

IVAN FEDOROV
BOOK CHAMBER OF UKRAINE,
STATE RESEARCH INSTITUTION

Національна
бібліографія України

National
bibliography of Ukraine

ЛІТОПИС
ГАЗЕТНИХ
СТАТЕЙ

CHRONICLE
OF NEWSPAPER
ARTICLES

Державний бібліографічний покажчик
України

State bibliographic index of Ukraine

Електронне періодичне видання
Виходить щоквартально

Electronic periodical
Issued quarterly

№ 1
Січень — березень, 2016
(1—1403)

№ 1
January — March, 2016
(1—1403)

Київ • 2016

Kyiv • 2016

Національна бібліографія України
Серія заснована 1996 р.

Головний редактор *М. І. Сенченко*

Відповідальна за випуск *Г. О. Гуцол*

Укладач *Г. Н. Калашник*

Редактор *П. М. Сенько*

Коректор *А. О. Соїгіна*

Засновник, редакція, видавець
Державна наукова установа
"Книжкова палата України імені Івана Федорова"
просп. Ю. Гагаріна, 27, Київ, Україна, 02094
Тел. 380(44)292-82-69, e-mail: office@ukrbook.net

Свідоцтво суб'єкта видавничої справи ДК № 1954 від 24.09.2004

ЗМІСТ

	Передмова.....	4
0	Загальний відділ	5
00	Загальні питання науки та культури.....	5
02	Бібліотечна справа. Бібліотекознавство	6
06	Організації загального типу	6
070	Газети. Преса. Журналістика	7
1	Філософія. Психологія	8
2	Релігія. Теологія (богослов'я)	9
3	Суспільні науки	10
31	Демографія. Соціологія. Статистика	10
32	Політика.....	10
33	Економіка. Економічні науки	20
34	Право. Юриспруденція	29
35	Державне адміністративне управління. Уряд. Військова справа	33
36	Забезпечення духовних і матеріальних життєвих потреб	39
37	Освіта. Виховання. Навчання. Дозвілля	41
39	Культурна антропологія. Етнографія. Фольклор	43
5	Математика. Природничі науки.....	43
502/504	Наука про навколишнє середовище. Енвіронментологія. Екологія	43
55	Геологія. Науки про Землю.....	44
6	Прикладні науки. Медицина. Техніка	44
61	Медичні науки.....	44
62	Машинобудування. Техніка загалом	45
63	Сільське господарство та суміжні науки. Лісове господарство. Мисливство. Рибне господарство	48
64	Домоведення. Домашнє господарство. Комунальне господарство. Служба побуту	50
65	Організація та управління підприємствами зв'язку, транспорту, торгівлі, поліграфії. Бухгалтерська справа, рахівництво. Зв'язок з громадськістю.....	50
66	Хімічна технологія. Хімічна промисловість і споріднені галузі	52
67/68	Різні галузі промисловості та ремесла. Галузі промисловості та ремесла, що виробляють готову продукцію.....	52
69	Будівельна промисловість. Будівельні матеріали. Будівельно-монтажні роботи	52
7	Мистецтво. Декоративно-прикладне мистецтво. Ігри. Спорт.....	53
8	Мова. Мовознавство. Художня література. Літературознавство.....	57
81	Лінгвістика. Мовознавство. Мови	57
82	Художня література. Літературознавство	58
9	Географія. Біографії. Історія	59
902/904	Археологія. Передісторія. Археологічні пам'ятки	59
908	Краєзнавство	60
91	Географія. Географічні дослідження Землі та окремих країн. Подорожі. Регіональна географія.....	60
93/94	Історія.....	60
	Іменний покажчик	64
	Географічний покажчик	69
	Список газет, матеріали з яких уміщено в "Літопис газетних статей" № 1.....	73

У номері зареєстровано матеріали з газет за січень — березень 2016 року.

Передмова — див. № 1 "Літопис газетних статей"

ПЕРЕДМОВА

"Літопис газетних статей" — державний бібліографічний показник інформує про статті з усіх галузей знань та твори художньої літератури, опубліковані в загальнодержавних, обласних і деяких міських газетах, які виходять в Україні українською та російською мовами.

Бібліографічний запис містить:

- порядковий номер запису;
- заголовок бібліографічного запису;
- бібліографічний опис.

Літопис укладається згідно з ГОСТ 7.61-90 "Система стандартів по информации, библиотечному и издательскому делу. Издания. Государственные библиографические указатели".

Заголовок бібліографічного запису складається згідно з ДСТУ ГОСТ 7.80:2007 "Система стандартів з інформації, бібліотечної та видавничої справи. Бібліографічний запис. Заголовок. Загальні вимоги та правила складання".

Бібліографічний опис здійснюється згідно з ДСТУ ГОСТ 7.1:2006 "Система стандартів з інформації, бібліотечної та видавничої справи. Бібліографічний запис. Бібліографічний опис : загальні вимоги та правила складання".

Слова та словосполучення скорочуються згідно з ДСТУ 3582:2013 "Бібліографічний опис. Скорочення слів і словосполучень українською мовою. Загальні вимоги та правила" й ГОСТ 7.12—93 "Система стандартів по информации, библиотечному и издательскому делу. Библиографическая запись. Сокращение слов на русском языке. Общие требования и правила", ДСТУ 7093:2009 "Бібліографічний запис. Скорочення слів і словосполук, поданих іноземними європейськими мовами (ГОСТ 7.11—2004 (ИСО 832:1994), MOD; ISO 832:1994, MOD)".

Бібліографічні записи групуються відповідно до таблиць "Розташування бібліографічних записів у державних бібліографічних показниках на основі Універсальної десятикової класифікації" (Київ, 2014 р.).

Структура показника:

- зміст;
- передмова ("Літопис газетних статей" № 1);
- основний тематичний ряд;
- допоміжні показники (іменний та географічний).

Іменний — відображає прізвища авторів статей, а також осіб, яким присвячено статті (персоналії). При прізвищах авторів зазначено номери бібліографічних записів, під якими подано статті. Номери бібліографічних записів при прізвищах, відображених за ознакою персоналії подано в круглих дужках. Однакові прізвища та ініціали авторів об'єднано в одному записі незалежно від тематики їхніх творів.

Географічний — містить назви географічних об'єктів, що згадуються в бібліографічних записах. Під назвою географічних об'єктів добирається матеріал, що характеризує цей об'єкт у фізико-географічному, історичному, політичному, культурному аспектах.

Нумерація суцільна впродовж року. На титульній сторінці в круглих дужках зазначено порядкові номери записів, що ввійшли до цього номера.

"Літопис газетних статей" — довідково-бібліографічне видання, призначене для працівників наукових установ, бібліотек, фахівців різних галузей, видавців тощо. Ця інформація дає можливість слідкувати за подіями суспільно-політичного і культурного життя в країні і за кордоном, а також стежити за змінами в українському законодавстві.

0 ЗАГАЛЬНИЙ ВІДДІЛ

00 Загальні питання науки та культури

001 Наука та знання загалом. Організація розумової праці

1. **Андрушків Б.** Порятунком економіки — обов'язок кожного науковця : потрібно ефективно використувати всі види ресурсів, зокрема й інтелект. / Богдан Андрушків, Роман Шерстюк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 6.
2. **Грабовський С.** "Розстріл науки": урядова зондеркоманда та її асистенти / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 18—19.
3. **Демченко О.** Через терни — до "Горизонту" : [про програму Євросоюзу "Горизонт — 2020"] / Олександр Демченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 12.
4. **Квіт С.** Наукове поле країни стане єдиним / Сергій Квіт // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 4—5.
5. **Ключковська І.** Флешмоб ... смислів : Ірина Ключковська — про живий спадок визнаного вченого і публіциста Джеймса Мейса : [інтерв'ю з дир. Міжнар. ін-ту освіти, культури та зв'язків з діаспорою НУ "Львівська політехніка" І. Ключковською] / спілкувалася Ольга Харченко // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 10.
6. **Кравців В.** "На науку в рік витрачають менше грошей, ніж на утримання одного футбольного клубу" : інтерв'ю з дир. Ін-ту регіон. дослідж. Василем Кравцевим / розмовляв Богдан Залізник // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 7.
7. **Про наукову** і науково-технічну діяльність : закон України від 26 листоп. 2015 р. № 848-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 7—14.
8. **Сененко А.** Шанси на Нобелівську премію є ... : "День" поспілкувався з молодим ученим Антоном Сененком про те, як зберегти науку зараз для старту в майбутньому, про зв'язок між грошима й результатом, і чому наука — це довгостроковий бізнес / спілкувалася Інна Лиховид // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 14.
9. **Соловйов В.** Антитеза науки і влади / В'ячеслав Соловйов // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 12.
10. **Стріха М.** Донецький науковий центр: шлях до відродження / Максим Стріха // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 12.
11. **Стріха М.** Яке фінансування потрібне науці : поки що його рівень найнижчий серед великих держав континенту / Максим Стріха // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 6.
12. **Суржик Л.** Псевдонаука на потоці : [про скандал навколо дисертації Катерини Кириленко] / Лідія Суржик // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 11.
13. **Фельдман В.** Український прапор в Антарктиді — вже 20 років / Вадим Фельдман // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 8.
14. **Шадура В.** Чи є вихід з кризи науки в Україні? / Віталій Шадура, Андрій Шевченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 12.
15. **Яцків Я.** Слово про втіху та розпач : акад. Ярослав Яцків — про те, що може зупинити деградацію науки / Ярослав Яцків // День. — 2016. — 13 січ. (№ 2). — С. 5.

002 Друк загалом. Документація. Книги. Авторство

16. **Бережнюк О.** На передовій — запит на "розумне" : "День" дізнавався, чому під звуки канонади змінюються літ. вподобання / Олена Бережнюк // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 31.
17. **Друковане слово** — важливе джерело самоусвідомлення нації, формування її політичної культури й духовності : 7 берез. — 80 р. від дня народж. Ярослава Ісаєвича (1936—2010), укр. вченого, історика, бібліографа, акад. НАН України / підгот. Ярослав Шлапак // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 13.
18. **Куйбіда В.** Гуманітарне розброєння? : інформ. простір як об'єкт зовн. і внутр. політико-ідеол. агресії проти України / Василь Куйбіда, Іван Розпутенко // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 1—2.
19. **Пилипенко Г.-Г.** Ембарго на імпорт російських книжок : "за" і "проти" : фахівці висловили пропозиції щодо розв'язання цієї проблеми / Георгій-Григорій Пилипенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 5.

004 Комп'ютерна наука і технологія. Застосування комп'ютера.

Оброблення даних

20. **Арсентьев Є.** Війна.net : за якими технологіями працюють антиукр. групи у соц. мережах / Євген Арсентьев // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 5.
21. **Бобошко Н.** При обучении воинов АТО все должно быть идеально : интервью с рук. тренинг-центра Николаем Бобошко / общалась Анна Куделя // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 19 січ. (№ 2). — С. 5.

22. **Грабовський С.** Звідки черпати перевірені факти, або Декілька зауваг до чергової річниці української "Вікіпедії" / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 30.

23. **Листопад О.** Кому загрожує інтернет : експерти вважають, що так звані безпекові законопроекти спрямовані лише на блокування небажаного контенту / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 5.

24. **Підготовка** до IT-революції : у столиці відбувся один із найбільших інновац. хакатонів на основі відкритих даних / підгот. Марія Юзич // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 10.

25. **Про схвалення** Концепції створення інтегрованої інформаційно-аналітичної системи "Прозорий бюджет" : розпорядження Кабінету Міністрів України від 11 лют. 2016 р. № 92-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 12—13.

26. **Прокопенко М.** Як змусити Кремль нервувати : волонтер. спільнота InformNapalm продовжує викривати злочини рос. військових в Україні — за допомогою Інтернету і за прикладом "Моссаду" : [інтерв'ю з засн. проекту Романом Бурко] / Марія Прокопенко // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 28.

27. **Таран В.** ТОП-5 електронних ініціатив, які змінять Україну / Віктор Таран // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 3.

006 Стандартизація та стандарти

28. **Про затвердження** Положення про службу стандартних довідкових даних про фізичні сталі та властивості речовин і матеріалів : постанова Кабінету Міністрів України № 1113 від 16 груд. 2015 р. // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 15.

008 Цивілізація. Культура. Прогрес

29. **Баран Є.** Карфаген має бути зруйновано : про корупцію в Шевченк. комітеті / Євген Баран // Літературна Україна. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 5.

30. **Гальченко С.** На славу нашої преславної України : феномен Володимира Мельниченка : [про дир. Культур. центру в Москві] / Сергій Гальченко // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 10—22.

31. **Геник В.** Іверія під одеським небом : [про груз. культ.-освіт. центр "Іверія"] / Володимир Геник // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 2.

32. **Національна** премія України імені Тараса Шевченка потребує кардинальних змін // Літературна Україна. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 1—2, 4.

33. **Поліщук Т.** У Шевченківському комітеті ... бунт : Борис Олійник написав листа до Президента про готовність піти у відставку / Тетяна Поліщук // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 7.

34. **Пономарів О.** Сумнівні ігри навколо Шевченківської премії / Олександр Пономарів // Слово Просвіти. — 2016. — 7—13 січ. (№ 1). — С. 7.

35. **Скрипка О.** Культура — душа й енергетика нації : інтерв'ю з керівником рок-групи "Воплі Відо-плясова" Олегом Скрипкою / спілкувалася Оксана Лой // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 5.

02 Бібліотечна справа. Бібліотекознавство

36. **Карпюк Г.** У храмів книги немає "даху" : [про сіл. б-ки] / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 10.

37. **Константинова К.** "Наші сервери не такі потужні, як у Пентагоні!", — кажуть у Національній парламентській бібліотеці / Катерина Константинова // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 14.

38. **"Культурна революція"** : сучасний варіант : сіл. заклади культури — на межі виживання, рятуються — хто як може // Житомирщина. — 2016. — 2 лют. (№ 12—13). — С. 1, 3.

39. **Михайленко Н.** Бібліотеки — під питанням? / Н. Михайленко // Подільські вісті. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 2.

40. **Пилипець Т.** Воїни у мене читають "Джейн Ейр" : пані Пампухова — про свою життєву тріаду: бібліотеку, ведення масових заходів та волонтерство / Тетяна Пилипець ; розмовляла Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 10.

41. **Про внесення** змін до деяких законів України щодо розширення доступу сліпих, осіб з порушенням зору та осіб з дислексією до творів, виданих у спеціальному форматі : закон України від 25 груд. 2015 р. № 927—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 18.

050 Серіальні видання. Періодика

42. **Лиховид І.** Про скандал у педагогічному журналі : як ст. проф. Віктора Короля спричинила дискусію про якість дискусії в укр. наук. сердовищі / Інна Лиховид // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 11.

06 Організації загального типу

061 Організації та інші типи об'єднань

43. **Бордуляк Т.** 27 років відродженій Дрогобицькій "Просвіті" / Тимофій Бордуляк, Микола Садох // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 8.

44. **Бородюк Н.** Жінки виходять на стежку миру : укр. берегині вирішили навести порядок і у своєму великому домі — Україні : [про миротвор. рух жінок] / Наталія Бородюк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 6.

45. **Голованова І.** Серцем, сповненим любові, творить добро Олена Хачатрян : [про керівницю благодійного фонду "Сім'Я" Олену Хачатрян] / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 5 січ. (№ 1—2). — С. 5.

46. **Горгуль А.** Коли бачу поранених, то всі мої проблеми видаються краплинкою в морі : бесіда з волонтеркою київ. військ. госпіталю Аліною Горгуль / бесіду вела Лілія Степанюк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 6.

47. **Задорожна О.** "Війна навчила нічого не планувати — живу тут і зараз" : поетеса і волонтерка — про пошуки мови миру, вірші як маркер часу і зустріч Нового року в окупованому Донецьку : інтерв'ю / Олена Задорожна ; розмовляв Орест Дрималовський // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 10.

48. **Карпюк Г.** У жінок Київщини тепер є своя спілка : [про установчу конф. Спілки жінок Київщини] / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 9.

49. **Крулько І.** Волонтерство в Україні: як підтримати і посилити мотивацію? / Іван Крулько // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 13.

50. **Лиховид І.** Жителі Донбасу чекають на нас : волонтери відновлюють школи, зруйновані війною. Нині в їхніх планах — 24 освіт. заклади / Інна Лиховид // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 11.

51. **Наумук С.** Волиняни на фронті: "Ми тут, щоб сепари під Ковелем не стояли" : волонтери продовжують тримати тісний контакт із військ. частинами, які й надалі потребують допомоги / Сергій Наумук // Волинь-нова. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 4—5 ; 16 січ. (№ 4). — С. 3.

52. **Радущинська О.** Тендітна мужність Оксани Радущинської : за матеріалами інтерв'ю з волонтеркою Оксаною Радущинською / записала Світлана Патра // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 4.

53. **Стасів О.** Університет, народжений революцією : інтерв'ю про Відкритий Університет Майдану / Остап Стасів ; спілкувалася Марія Прокопенко // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 8.

54. **Ткаченко В.** Земляцтва — це перший волонтерський рух в Україні! : інтерв'ю з головою Чернігів. земляцтва / Віктор Ткаченко ; спілкувався Микола Гриценко // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 19.

069 Музеї. Виставки

55. **Гривінський Р.** Екскурсія ... на виставку : чи вживуться Музей шістдесятництва та Укр. малий драм. театр в одному приміщенні? / Роман Гривінський // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 15.

56. **Зв'язок** героїчного минулого із сьогоденням : інтерв'ю з дир. Музею гетьманства Галиною Яровою / спілкувався Едуард Овчаренко // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 12.

57. **Ковалів І.** Революція крізь призму облич : світлини укр. фотокореспондентів "розповідають" авіапасажирам про іст. події на Майдані : [про відкриття в аеропорту "Бориспіль" фотовист. "Революція Гідності. Майбутнє творять вільні люди"] / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 3.

58. **Ліщинська Н.** "Я жива! Я буду вічно жити!" : до 145-річчя від дня народж. Лесі Українки в Нац. музеї літ. відкрили виставку / Наталя Ліщинська // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 2.

59. **Овчаренко Е.** Літопис великого подвигу : [про виставку "Аеропорт ... Пекельна смуга", присвяч. захисникам Донец. аеропорту] / Едуард Овчаренко // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 2.

60. **Пилипенко Г.-Г.** Неосяжне Марії Приймаченко : у "Мистецькому арсеналі" триває вист. однієї з найвідоміших вітчизн. художниць / Георгій-Григорій Пилипенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 10.

61. **Пилипенко Г.-Г.** Щоб "Жар-птиця" не прикрашала занедбаний ресторан : вист. творів шістдесятників підтвердила потребу створення музею сучас. мистецтва / Георгій-Григорій Пилипенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 6.

62. **Пошивайло І.** "Ми створюємо Музей майбутнього" : інтерв'ю з музейником Ігорем Пошивайло / спілкувався Сергій Махун // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1, 11.

63. **Соколинська А.** У чому правий посол Пайєтт : враження журналістів "Дня" від інтелект. експедиції до Харкова : [про фотовист. газ. "День" — 2015] / Альона Соколинська // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16). — С. 5—7.

64. **Фещук Н.** Мають бути згадані всі імена : на Зеленій [у Чернівцях] з'явиться музей Голокосту / Наталія Фещук // Чернівці. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 5.

65. **Шеба В.** "У музей я вклав шість мільйонів власних коштів" : інтерв'ю з дир. Закарпат. краєзнав. музею Василем Шебою / спілкувався Василь Бедзір // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 8.

070 Газети. Преса. Журналістика

66. **Букресєва А.** Пишаємося, що влада нас не любить : [про пол. газету "Wyborcza" ("Виборча")] / Анфіса Букресєва // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 8.

67. **Голованова І.** Негоже брехати, пане депутате! : чим насправді є звинувачення депутата — "свободівця" на адресу "Житомирщини"? / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 12 лют. (№ 17). — С. 2.

68. **Головченко Г.** 313 років рабства, або Російський синдром державних "засобів агітації і пропаганди", "ЗМІ", "царських посіпак" / Гліб Головченко // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 29.

69. **Гривінський Р.** Казус "Громадського", або Чим закінчуються хороші ідеї, коли немає цілісної платформи / Роман Гривінський // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 25, 29.
70. "День" тримає країну в інтелектуальному тонусі : експерти — про 20-річчя взаємодії газети із сусп-вом / підгот.: Наталія Безвознюк, Вадим Рижков, Олена Соколинська // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 28.
71. **Зубчук К.** І через 30 років свідчу: так ніхто не кохав, як ви : ред. щоденник / Катерина Зубчук // Волинь-нова. — 2016. — 12 січ. (№ 2). — С. 6.
72. **Карп'як В.** Про політичну кризу і ... медійну реакцію : ведучий каналу "112 Україна" Вадим Карп'як: "Журналісти мають пам'ятати, що люди вимушені дивитися на світ і через призму наших камер" : інтерв'ю / спілкувався Вадим Лубчак // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 25, 29.
73. **Листопад О.** Олег Панфілов: "Ставлюся до російської медіа-продукції як до протухлої ковбаси" : [про історію і особливості рос. інформ. воєн] / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 4.
74. **Лосєв І.** У пошуках виключеного третього, або Як Кучма і кучмісти перетворили Україну на інформаційний "прохідний двір" / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 26—27.
75. **Лубчак В.** Конвергентність як норма : 7 лют. сайт газ. "День" відзначає 19-ту річницю існування. Наші блогери — про правильну ІТ-експансію вид. / Вадим Лубчак // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 28.
76. **Лубчак В.** "Турбулентність" мовчання : Павло Кужеев: "Війна, санкції, глухі кути з обміну полоненими, ембарго, мінський процес ... І водночас — Бориспіль, "злітка", борт "Росія" : блиц-інтерв'ю / спілкувався Вадим Лубчак // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 30.
77. **Маринчик С.** Козацький дух під сонцем і зіркою в сузір'ї Великої Ведведиці : [про журналіста Віталія Шевченка] / Станіслав Маринчик // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 8.
78. **Пелехатий І.** На службі церкві й народові : 7 січ. минуло 90 р. від часу заснування всеукр. греко-католич. газ. "Нова зоря" / Ігор Пелехатий // Галичина. — 2016. — 12 січ. (№ 2). — С. 12.
79. **Про Раду** з питань захисту професійної діяльності журналістів та свободи слова : указ Президента України від 23 лют. 2016 р. № 61/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 12. — Дод.: Положення про Раду з питань захисту професійної діяльності журналістів та свободи слова.
80. **Прокопенко М.** Розвиток медіа — питання економіки : керівник проекту INSIDER Сергій Щербина — про причини закриття інтернет-видання і стан укр. журналістики / Марія Прокопенко // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 25, 29.
81. **Сапон В.** Від "Губернських ведомостей" ... : [про історію заснування газ. "Деснянська правда"] / Володимир Сапон // Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 4.
82. **Слово** — мов засів : [про газ. "Чорноморські новини"] / спілкувались Аліна Пляченко, Галина Чеканович, Сергій Івашов, Іван Мельник // Чорноморські новини. — 2016. — 30 січ. (№ 10). — С. 1—2.
83. **Столярова О.** "Вірю в те, що Міжнародний трибунал можливий ..." : Олександра Свиридова — про шанси на журналістику в умовах тоталітарної держави : інтерв'ю / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 30—31.
84. **Цимбал Я.** Як створювався український репортаж? : Майк Йогансен: "Немає у світі такої речі, про яку не можна було б цікаво розповісти" / Ярина Цимбал // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 25, 29.
85. **Чабан М.** Він з нами, у зорянському строю : до 75-річчя [журналіста] Олександра Тараненка / Микола Чабан // Зоря-область. — 2016. — 13 січ. — С. 6.
86. **Яковенко І.** "Известия" vs Бі-Бі-Сі, Машаня vs Лондонська товарна біржа : [реакція рос. ЗМІ на фільм Бі-Бі-Сі "Темні багатства Путіна"] / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 27.
87. **Яковенко І.** Костянтин Ернст і Юліус Штрехер: історія зближення / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 27.
88. **Яковенко І.** Путін, Наполеон і німці : [інтерв'ю В. Путіна нім. газ "Більд"] / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 27.

1 ФІЛОСОФІЯ. ПСИХОЛОГІЯ

1/14 Філософія

89. **Сюндюков І.** Доля "призабутого пророка" : "Мойсей" Івана Франка: проєкції на сьогодення / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 18.
90. **Ткач М.** Метаморфози свідомості / Микола Ткач // Літературна Україна. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 15.

159.9 Психологія

91. **Білоруський** психіатр: "Українці не мають балансу" : інтерв'ю з білорус. психіатром Дмитром Щигельським / спілкувалася Алла Котляр // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 10.
92. **Гасвська В.** Психологічна реабілітація учасників антитерористичної операції / Валентина Гасвська // Чернівці. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 3.
93. **Гольцберг К.** Улюблена фобія холосятка : чому виникає страх душев. близькості / Катерина Гольцберг // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 15.
94. **Груба О.** Цей випадок має стати поштовхом до змін : інцидент з хворим хлопцем у львів. ресторані — висновки для сусп-ва / Оксана Груба // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 19.

95. **Коваль Л.** Демобілізованим допоможуть професійні психологи : курс "Тренінг для тренерів" підгот. спеціалістами з посттравмат. реабілітації укр. військових / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 3.

96. **Малиш П.** Богоподібний? : [про інформ. опіум в Росії] / Петро Малиш // Подільські вісті. — 2016. — 12 січ. (№ 3). — С. 2.

97. **Миколюк О.** Життя "у невизначеності" ... : фахівці ламають психіч. шаблони переселенців і доводять, що важливішою за матеріальну допомогу є активізація внутр. ресурсів / Оксана Миколюк // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 15.

98. **Моїсєєва Т.** Як здолати травму війни : людей, котрі потребують допомоги психолога, треба відстежувати на рівні сімейного лікаря / Тетяна Моїсєєва // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 1, 4.

99. **Орел С.** "Компас" вкаже вихід? : [про психол. реабілітацію бійців АТО] / Світлана Орел // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 12.

100. **Шило О.** Що треба додати до "гармонії щастя"? : [про соц.-психол. допомогу громад. орг. "Ресурс"] / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 3.

17 Філософія моралі. Етика. Практична філософія

101. **Бобкова С.** "Мені не потрібна компенсація. Я маю гроші, нехай раз на тиждень безкоштовно годують "атошників" ... : з лівів. ресторану виштовхали Романа Кисляка, у якого ДЦП ... / Сюзанна Бобкова // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 1, 7.

102. **Бобкова С.** Романа Кисляка з ДЦП виштовхали з ресторану, а Остапа Стадника — зі спорткомплексу ... : на жаль, ситуація із доступом людей з особливими потребами до громад. місць не змінилася ... / Сюзанна Бобкова // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 5.

103. **Дзюба С.** Статевій освіті — так, абортам — ні! : [прес-конф. на тему: "Репродуктивне здоров'я в Чернігівській області — стан справ та інформаційні заходи, спрямовані на покращення ситуації"] / Сергій Дзюба // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 4.

104. **Шокало О.** Зіткнення нелюдства з людяністю : застереження Фетхуллага Гюлена / Олександр Шокало // Слово Просвіти. — 2016. — 11—17 лют. (№ 6). — С. 2.

2 РЕЛІГІЯ. ТЕОЛОГІЯ (БОГОСЛОВ'Я)

27 Християнство

105. **Атанасійчук В.** Про призначення людини на землі : Владика Венедикт: "Коли Бог у нашому житті на першому місці — тоді ніколи не загубимося у світі" : [інтерв'ю з єпископом-помічником Львів. архієпархії УГКЦ Венедиктом Атанасійчуком] / спілкувався Роман Івасів // Галичина. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 1, 3.

106. **Бондарчук А.** Як Різдво, Великдень і Трійця знову офіційно стали святами / Андрій Бондарчук // Волинь-нова. — 2016. — 12 січ. (№ 2). — С. 5.

107. **Кривцун Д.** ...Що б сказав Йосиф Сліпий? : "Думаю, він би поставився до зустрічі Папи Римського та патріарха Кирила різко негативно, адже Москва досі не покаялась за Собор 1946 року, який ліквідував УГКЦ", — релігієзнавець / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 7.

108. **Лиховид І.** Чи потрібна Софії паства? : уряд дозволив УПЦ Київ. патріархату проводити богослужіння у Трапезній заповідника, але про нове навантаження на святиню досі не знає ЮНЕСКО / Інна Лиховид // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 10.

109. **Лозинський А.** Зрада українських католиків і православних / Аскольд Лозинський // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 4.

110. **Можейко І.** Заоканський святий зі слобожанської глибинки : [про о. Іоанна (Максимовича)] / Інна Можейко // Слобідський край. — 2016. — 28 січ. (№ 12). — С. 8.

111. **Терлецький П.** Допомога Господа відчувається у хвилини слабкості : Ісус Христос був добрим психологом чи володів надприродними здібностями / Петро Терлецький ; розмовляла Валентина Шурип // Високий замок. — 2016. — 7—13 січ. (№ 2/3). — С. 14.

112. **Торба В.** Всеправославний собор. У чому український інтерес? / Валентин Торба // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 4.

113. **Фаріон І.** У Папи Франциска — єкуменічна мета, у патріарха Кирила — політична : чим обернеться для України перша в історії зустріч Папи Римського з главою РПЦ? / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 3.

114. **Шоткіна К.** Собор і порожнеча : [про скликання Всеправославного собору] / Катерина Шоткіна // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1, 3.

28 Іслам

115. **Воронич А.** Чому сунніти не люблять шіїтів — і навпаки? : конфлікт історії: у VII ст. мусульмани не домовилися, хто має стати наступником Пророка / Андрій Воронич // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 10.

З СУСПІЛЬНІ НАУКИ

31 Демографія. Соціологія. Статистика

314 Демографія. Вивчення народонаселення

116. **Про схвалення** Концепції здійснення першочергових заходів з реформування Державної міграційної служби : розпорядження Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1411-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 12.

316 Соціологія

117. **Головаха Є.** "Поки що наша єдина надія — західний контроль" : інтерв'ю із заст. дир. Ін-ту соціології Євгеном Головахою / спілкувалася Алла Котляр // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 13.

118. **Касьянов Ю.** Недільні люди : [соціолог. картина сучас. укр. життя] / Юрій Касьянов // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 13.

119. **Левашвілі О.** Середньовічний морок як основа "русской идеи" / Ольга Левашвілі // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 15.

120. **Лосєв І.** Прощальні гастролі ... : чому пропозиції захід. партнерів смертельно небезпечні для нашої країни / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 26.

121. **Між** надією і тривогою : [соціол. дослідж.] // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 1—2.

122. **Паутяк Г.** Окрадена і у вогні : [про громад. активність] / Галина Паутяк // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 1.

123. **Підгорна В.** Чому політики не бояться суспільства? : експерт: "В Україні відсутнє нормальне середовище, яке могло б сформувати справжню еліту та лідерів" : [інтерв'ю з укр. політологом Вікторією Підгорною] / спілкувався Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 5.

124. **Покальчук О.** Вовча яма ідентичності / Олег Покальчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 13.

125. **Покальчук О.** Смутна гойдалка : [про коливання настроїв сусп-ва] / Олег Покальчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 13.

126. **Покальчук О.** Точка замерзання : [соціолог. картина сучас. укр. життя] / Олег Покальчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 13.

127. **Покальчук О.** Три слова : [про виміри, в яких існує укр. свідомість] / Олег Покальчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 13.

128. **Проніна Г.** Коли сила править бал : [про сімейне насильство] / Галина Проніна // Житомирщина. — 2016. — 19 січ. (№ 6—7). — С. 1, 3.

129. **Рудницький Ю.** Нова "подвійна ідентичність"? / Юрій Рудницький // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 15.

130. **Сюндюков І.** "День" вдячності, або Дар пам'ятати добро : здатність бути вдячним як найшляхетніша складова характеру нації. Української зокрема / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 12 січ. (№ 1). — С. 5.

131. **Чи** забере медіатор хліб у юристів? : інтерв'ю з президентом Міжнар. жін. правозахис. центру "Ла Страда" Катериною Левченко / інтерв'ю провів Володимир Доброта // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 10.

32 Політика

323/324 Внутрішні справи. Внутрішня політика

323/324(100-87) Внутрішня політика зарубіжних країн

132. **Аліфанов В.** Заворушення в Азербайджані: нафта озолотила, нафта й розорє / Володимир Аліфанов // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 6.

133. **Бабченко А.** До малої Московії : [про футурист. прогнози щодо майбут. Росії] / Аркадій Бабченко ; пер. з рос. // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 9.

134. **Белокос О.** 2018-й ... : [про внутр. політику і економіку Росії] / Олег Белокос // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 5.

135. **Бондаренко С.** Нищість Росії, слабкість Європи, або Про що промовчав Єльцин / Станіслав Бондаренко // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 1.

136. **Галібаренко Н.** Про "цивілізаційний вибір" : результати референдуму у Великобританії не вплинуть на підтримку Лондоном европ. прагнень нашої країни / Наталія Галібаренко // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 3.

137. **Грабовський С.** Як Путін із Леніна позбикувався, або Про два "Я" в одній голові / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 5.

138. **Гауден Г.** "Те, що робить "ПіС", — танці під музику Путіна" : відомий публіцист пояснює, чому поляків "хитнуло вправо" і чим це загрожує польській демократії : інтерв'ю / Гжегож Гауден ; розмовляла Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 10.

139. **Єрємін А.** Клінтон чи Сандерс? Круз, Трамп чи Рубіо? : у демократів на "праймеріз" в Айові бойова ніч. У республіканців — несподівана поразка фаворита / Аскольд Єрємін // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 11.
140. **Єрємін А.** Як "резидент Мадьяр" "Болека" вербував : кому вигідне оприлюднення док. про контакти Леха Валенси зі спецслужбами "народної" Польщі? / Аскольд Єрємін // Високий замок. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 23). — С. 8.
141. **Загоруйко Ю.** Чи залишить Британія Євросоюз / Юлія Загоруйко // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 5.
142. **Каспрук В.** Сирія: мирні переговори в "тіні майбутнього" / Віктор Каспрук // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 5.
143. **Каспрук В.** Чого чекає президент Барак Обама від візиту на Кубу? / Віктор Каспрук // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 5.
144. **Кім В.** Курдський фронт Реджепа Ердогана / Володимир Кім // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 5.
145. **Кім В.** Сирія: війна на кілька фронтів / Володимир Кім // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 5.
146. **Коваль О.** Боснія і Герцеговина попросилася в Євросоюз / Олексій Коваль // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 5.
147. **Коваль О.** Вітер змін з Піреней : [про вибори до парламенту в Іспанії] / Олексій Коваль // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 5.
148. **Коваль О.** Іспанський ребус : [про новий уряд країни] / Олексій Коваль // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 5.
149. **Коваль О.** Філіп "не з конопель" : як Молдова обрала новий уряд / Олексій Коваль // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 6.
150. **Кривцун Д.** Viva Литва! 25 років Свободи : експерти "Дня" — про те, чому у росіян атрофувалося почуття солідарності / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 4—5.
151. **Кулеба Д.** Легенда і реальність голландського референдуму / Дмитро Кулеба // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 5.
152. **Кульчицький С.** Висока хвороба : Владімір Путін versus Владімір Ленін / Станіслав Кульчицький // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 4—5.
153. **Логінов Я.** Польща іде угорським шляхом / Якуб Логінов // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 5.
154. **Петренко Є.** Афганістан: політична анархія / Євген Петренко // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 5.
155. **Петренко Є.** Хорватія: уряд складного компромісу / Євген Петренко // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 5.
156. **Пісня Н.** Рано робити висновки : [про вибори в США] / Наталка Пісня // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 3.
157. **Плахонін А.** "Папереднікі" Путіна / Андрій Плахонін // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 29.
158. **Про "цивілізацію канибалів"** : Олександра Свиридова: "Жодного "після" Аушвіца не настало — для мене табірна система існує, просто територію зони розширено до кордонів держави" : [щодо шляхів подолання наслідків злочинів проти людяності : інтерв'ю з письменницею Олександрою Свиридовою] / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 9.
159. **Райхель Ю.** Генеральський рахунок : чому в Москві на квапляться спростувати повідомл. про загибель високопосад. офіцерів / Юрій Райхель // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 11.
160. **Сірук М.** Ердоган і "право на самозахист" / Микола Сірук // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 6.
161. **Сірук М.** Ефект Трампа і Сандерса ... та послання Обама : експерти "Дня" — про очікування від останнього звернення до нації президента США / Микола Сірук // День. — 2016. — 12 січ. (№ 1). — С. 3.
162. **Сірук М.** Лицемірству покладено край : експерти "Дня" — про те, який вплив може мати на росіян демонстрація телеканалом Бі-Бі-Сі фільму "Таємні багатства Путіна" / Микола Сірук // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 3.
163. **Сірук М.** Почалися серйозні ігри : експерти "Дня" — про старт відбір. змагань у США за номінацію кандидата в президенти / Микола Сірук // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16). — С. 10.
164. **Сірук М.** Радикали Сандерс і Трамп — на других місцях : експерти "Дня" — про несподівані результати праймеріз у штаті Айова / Микола Сірук // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 3.
165. **Сірук М.** Рекордно коротке послання Обама : експерт: У зверненні глави Білого дому до американців дуже багато паралелей стосуються України / Микола Сірук // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 3.
166. **Сірук М.** "Соціалізм в американському сенсі" : експерти — про феномен Сандерса, який закликає до "політичної революції" / Микола Сірук // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 6.

167. **Соколов Б.** Пристрасті за Кади́ровим : заради чого була затіяна операція з "лиходієм", головним монстром позасистемної опозиції / Борис Соколов // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 6.
168. **Федоренко К.** Велика Британія: на грані Європи / Костянтин Федоренко // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 5.
169. **Федянін В.** Страта богослова [шиїтського проповідника Німра Аль-Німра] / Віталій Федянін // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 5.
170. **Цвіліховський В.** Козак на службі у Путіна / Віктор Цвіліховський // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 3.
171. **Частину** документів про Смоленську авіакатастрофу знищили? : принаймні протокол такого знищення є ... // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 9.
172. **Чому** їм вдалося. Приклад Польщі : Ірина Верещук: "Ті, хто взявся за реформи, не шукали легких грошей, вони поставили інтелект вище за самозбагачення" : [інтерв'ю з міськ. головою Рави-Руської Іриною Верещук] спілкувалася Анастасія Руденко // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 5.
173. **Яковенко І.** Путін та ідея / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 27.

323/324(477) Внутрішня політика України

174. **Балюк Н.** План Кравчука — шлях до розвалу України? / Наталія Балюк // Волинь-нова. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 7.
175. **Без національної** державної ідеї Україна неможлива / матеріал підгот. Надія Кир'ян // Слово Просвіти. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 8—9.
176. **Безсмертний-Анзіміров А.** Феномен "кримнашизму", або Розумом Росію не збагнути / Андрій Безсмертний-Анзіміров // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 5.
177. **Бодня Т.** Депутати дійшли до кордону : у парламенті пропонують відокрем. митну службу від структури ДФС і зробити її незалежною / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 1, 4.
178. **Бойко В.** Уроки з вулиць : про особливості декомунізації по-українськи — канд. іст. наук та авт. "Дня" Володимир Бойко : інтерв'ю / спілкувалася Марія Прокопенко // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 10.
179. **Бондарюк Ю.** Кому вигідна історія про "переслідування буковинських румунів"? / Юлія Бондарюк // Чернівці. — 2016. — 4 лют. (№ 5). — С. 2.
180. **Верігіна І.** "На блопостах бандити кидали у мої фото дротики ..." : колишня голова Луган. облдержадмін. Ірина Верігіна вважає Мінські угоди зрадою України. А вибори на Донбасі в умовах рос. окупації неприпустимими, бо вони легалізують сепаратистів : інтерв'ю / розмовляли : Наталія Балюк, Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 6.
181. **Війна** Кремля проти України: погляд чеченця : Абді Нурадінов: "Українцям насамперед треба зміцнити себе і готуватися, тому що Путін ніколи не полишить своїх завойовницьких планів" : [інтерв'ю з представником чечен. діаспори Абді Нурадіновим] / спілкувався Валентин Торба // День. — 2016. — 11 лют. (№ 23). — С. 5.
182. **Гаврилов С.** "Los eleqidos" — 2015 : [о рейтингах наиболее значимых событий уходящ. года в Николаев. обл.] / Сергей Гаврилов // Южная правда. — 2016. — 19 янв. (№ 5). — С. 3.
183. **Галата Я.** Чи буде "переформатування" Мінських угод? / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 2.
184. **Галата Я.** Якою буде Україна — 2016? / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 2.
185. **Головко О.** Президент: потрібно не тільки обіцяти, але й працювати : Петро Порошенко в інтерв'ю вітчизн. телеканалам розповів, чого очікує найближчим часом від усіх гілок влади / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 2.
186. **Горбулін В.** Чи є життя після Мінська? : міркування щодо неминучості необхід. змін / Володимир Горбулін // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1—2.
187. **Горина В.** Юлія Тимошенко и Валентин Наливайченко выступили с "Призывом к нации" / Василиса Горина // Слобідський край. — 2016. — 18 лют. (№ 21). — С. 5.
188. **Грабовський С.** Про бідність українців і злиденність влади / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 11.
189. **Грек М.** Президентський план: про пенсійний вік, Крим і недоцільність виборів / Максим Грек // Слобідський край. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 2.
190. **Грицак Я.** Ярослав Грицак: "Путін програв Україну" : інтерв'ю укр. історика і публіциста / спілкувалася Оксана Загакайло // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1, 14.
191. **Гузар Л.** Правдиве замирення — справа обох сторін : інтерв'ю з Верховним архієпископом-емеритом / Любомир Гузар ; спілкувалася Катерина Паньо // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1, 11.
192. **Закревський М.** Не зрадьмо героїв! : [друга річниця вшанування активістів Майдану] / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 6.
193. **Заславський Л.** Коригувальники : [про внутр. політику України] / Леонід Заславський // Чорноморські новини. — 2016. — 30 січ. (№ 10). — С. 1.

194. **Капсамун І.** Два роки. Дві реальності : "Нинішні політики не цінують тієї великої жертви, яку принесли українці на Євромайдані, вони забули, що прийшли до влади на крові", — експерт / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 4—5.
195. **Капсамун І.** Криза. Розв'язка ..., або Як вирішувалася вчора доля Кабміну і Генпрокурора / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 4.
196. **Капсамун І.** Мінськ-2. Що ми отримали через рік? : експерт: "Ще не пізно відіграти та відстояти позицію України в дипломатичному вимірі" / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 11 лют. (№ 23). — С. 4.
197. **Кирда Л.** Чи дочекаємося кіборгів у владі? / Людмила Кирда // Волинь-нова. — 2016. — 2 лют. (№ 11). — С. 5.
198. **Кириченко В.** Ціна нафти — тиранія : [про використання укр. контрпропаганди далеких і близьких іст. подій] / Володимир Кириченко // Подільські вісті. — 2016. — 11 лют. (№ 16—17). — С. 2 ; 16 лют. (№ 18). — С. 2.
199. **Кіч Т.** Від "вижити" до "розвиватися" : Президент поставив країні завдання—2016 / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 16 січ. (№ 7). — С. 2.
200. **Княжанський В.** Мисливці за ... "статутністю" : експерти — про те, чим рейдерам цікава Торгово-промислова палата / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 8.
201. **Ковальчук О.** Звідки у нас взялися "хохлацькі хитрощі"? : [про взаємини України і Росії] / Олеся Ковальчук // Волинь-нова. — 2016. — 11 лют. (№ 15). — С. 9.
202. **Кола** пекла луганського в'язня : інтерв'ю з рос. опозиціонером Анатолієм Поляковим / спілкувався Валентин Торба // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 4—5.
203. **Ландсбергіс В.** І вам, і нам важливо не втратити творчого духу єднання людей ... : інтерв'ю екс-голови Верховної Ради Литви Вітаустаса Ландсбергіса / спілкувався Микола Гриценко // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 21.
204. **Листопад О.** Уряд хоче чути і бути почутим : [про систему ефект. діалогу влада — громада] / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 2.
205. **Лісова А.** Реформи забуксували на словах-обіцянках ... / Алла Лісова // Волинь-нова. — 2016. — 21 січ. (№ 6). — С. 7.
206. **Ліщенко Ю.** Садового "нокаутували" Кличком : чинного мера Києва "призначили" головою Асоціації міст України, хоча на цю посаду пропонували і мера Львова / Юлія Ліщенко // Високий замок. — 2016. — 26 січ. (№ 10). — С. 1, 3.
207. **Лосєв І.** Державна мудрість постфактум, або Чому без справжньої антиолігархічної, антикорупційної революції нам цю війну не виграти / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 26—27.
208. **Лосєв І.** Знайомі пісні про "дружбу", або Кому вигідний маніфест національного плебейства в повної відсутності гідності? / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 26—27.
209. **Лосєв І.** Про шкоду й користь революцій, або Чому прийняти Донбас із рук Путіна та на його умовах — самогубство / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 26—27.
210. **Лосєв І.** Тривожність у телеєфірі : масове незадоволення зростає, і від цього факту дедалі важче абстрагуватися / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 26—27.
211. **Любиш-Кірдей І.** Про "терапію" в момент розчарувань : автор "Дня" Іван Любиш-Кірдей — про те, як вдалося не втратити віри на Майдані та чому необхідно справу Небесної Сотні довести до кінця : інтерв'ю / спілкувався Вадим Лубчак // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 25, 28.
212. **Ляшко О.** Жебраки ніколи не переможуть агресора / Олег Ляшко // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 5.
213. **Маринович М.** Господь Бог поставив собі у планах розв'язати проблему Росії. Це як під час Революції Гідності було відчуття, що у Божих планах — скинути Януковича : інтерв'ю / Мирослав Маринович ; розмовляла Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 7—13 січ. (№ 2/3). — С. 6.
214. **Марчук Є.** Не ігнорувати історичний досвід : [про історію і геополітику України] / Євген Марчук // Чорноморські новини. — 2016. — 23 січ. (№ 8). — С. 2.
215. **Мацегора К.** Важливі документи заручилися підтримкою більшості : за кілька днів до розгляду в Брюсселі питання лібераліз. в'їзв. режиму для України парламент таки ухвалив потрібні законопроекти / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 2.
216. **Мацегора К.** Довіра світу залежить від дій політикуму : Прем'єр розповів дипломатам про перспективи роботи на рік і перерахував проекти законів, які вплинуть на імплементацію реформ / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 2.
217. **Мацегора К.** Прозора й публічна політика — ознака нової України : Арсеній Яценюк наголосив: за підтримки парламентом базових принципів діяльності та програми уряду міністри гарантують швидкі і якісні реформи / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 1—2.
218. **Мацегора К.** У 2015 році ми посіяли, в 2016-му має бути врожай : Президент прогнозує зрушення у викориненні корупції, повернення укр. суверенітету на Донбасі та приплив інозем. інвестицій : [про четверту прес-конф. Президента України П. Порошенка] / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 2.

219. **Мостова Ю.** За ширмою : [про зміни у Верховній Раді України] / Юлія Мостова // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1—2.
220. **Пагутяк Г.** Пастки для еліти / Галина Пагутяк // Слово Просвіти. — 2016. — 14—20 січ. (№ 2). — С. 1.
221. **Панченко В.** Казки від Президента : чому ідея про референдум у певному сенсі є рятівною / Володимир Панченко // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 8.
222. **Печериця Г.** Радикальна партія виступає за повне перезавантаження уряду / Галина Печериця // Високий замок. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 11). — С. 7.
223. **Плахта Д.** Як бути з російськими політемігрантами? / Дмитро Плахта // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16). — С. 4.
224. **Подобед П.** Коли немає часу на мертвих — виходить, немає діла і до живих : [про сакральні місця пам'яті] / Павло Подобед // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 15.
225. **Покальчук О.** Прикус влади / Олег Покальчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 13.
226. **Порошенко П.** Крим і Донбас повернемо політико-правовими шляхами : Президент звернувся до громадян України з нагоди Дня Соборності / Порошенко П. // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 2.
227. **Про** громадське суспільство і реванш "колишніх" : Андрюс Кубіліус : "Ті зміни, що наразі переживає Україна, стосуються геополітики всієї Європи" : [інтерв'ю з екс-прем'єром Литви Андрюсом Кубіліюсом] / спілкувався Микола Гриценко // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 7.
228. **Про перейменування** окремих населених пунктів та районів : постанова Верховної Ради України від 4 лют. 2016 р. № 984-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 12.
229. **Про** пріоритети, Шокіна і "сліпий траст" : [про першу прес.-конф. Петра Порошенка на "Радіо Свобода"] // Чорноморські новини. — 2016. — 16 січ. (№ 5—6). — С. 1.
230. **Пукіш-Юнко І.** Навіщо Саакашвілі своя партія? : за задумом "Антикорупційний форум" має підсадити одес. губернатора у крісло прем'єра / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 22—27 січ. (№ 8). — С. 1, 5.
231. **Рахманін С.** Здавати, здаватися чи давати здачі : [про політику П. Порошенка стосовно Донбасу] / Сергій Рахманін // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1—2.
232. **Рижков В.** Правдиву українську історію — в кожную школу! / Вадим Рижков // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 6—7.
233. **Садовий А.** Ми повертаємось в якесь дрімуче минуле ... : інтерв'ю з міськ. головою Львова / Андрій Садовий ; спілкувалася Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 8.
234. **Самар В.** Деокупація Криму: повернення в пріоритети / Валентина Самар // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 3.
235. **Самар В.** Домашня робота : [про кримське питання] / Валентина Самар // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1—2.
236. **Самар В.** Унтер-офіцерські вдівці : [про засід. РНБО України, 28 лют. 2014 р.] / Валентина Самар // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 1, 4.
237. **Семистяга В.** Інформаційна інтервенція / Володимир Семистяга // Слово Просвіти. — 2016. — 14—20 січ. (№ 2). — С. 4.
238. **Сенченко А.** Напівзаходи для півострова? : "Потрібна чітко сформульована модель відповідальності за колабораціонізм" : [інтерв'ю з екс-віце-прем'єром Автономної Республіки Крим Андрієм Сенченком] / спілкувався Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 4—5.
239. **Сенченко А.** Як уникнути "гібридної капітуляції"? експерт: "Вихід — визнати Донбас і Крим тимчасово окупованими, заявивши про претензії на їхнє повернення, а Росію — відповідальною за ситуацію в цих регіонах" / Андрій Сенченко, Володимир Василенко, Микола Бесараб ; розмовляли: Іван Капсамун, Микола Сірук, Дмитро Кривцун, Валентин Торба // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 2—3.
240. **Сидоржевський М.** Гуманітарна політика як стратегічний чинник національної безпеки : виступ голови Нац. спілки письменників України на Всеукр. громад. форумі "Українська альтернатива" / Михайло Сидоржевський // Літературна Україна. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 1—2.
241. **Соборність**: нове прочитання : уроки Злуки для сьогоденної України / підгот. Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 6.
242. **Соколинська А.** Антикорупційний форум-3 : і три "заповітні" бажання його режисерів / Альона Соколинська // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 8.
243. **Сушко К.** Вже й п'яті півні проспівали ... новий рік — старі проблеми / Костянтин Сушко // Слово Просвіти. — 2016. — 7—13 січ. (№ 1). — С. 6—7.
244. **Сюндюков І.** Про національну хворобу "тригетьманщини" : коли нарешті сумні уроки нац. революції 1918—1921 рр. бодай чомусь навчать наших "корманчів"? / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 4.
245. **Терен І.** Нардепи готові завалити "безвізовий" закон : щоб приховати свої неоподатк. статки / Іван Терен // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 6.

246. **Тимошук О.** Подзвін по світлих сподіваннях? : [аналіз подій в Україні] / Олексій Тимошук // Подільські вісті. — 2016. — 16 лют.(№ 18). — С. 1.
247. **Торба В.** Внутрішньовидова боротьба. Наслідки : днями виповнилося дев'ять років з дня смерті Євгена Кушнарьова, яка досі має більше запитань, аніж відповідей / Валентин Торба // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 4—5.
248. **Торба В.** Хто саботує рух до НАТО? : Ганна Гопко: "Україна досі не призначила нашого посла в представництва НАТО в Брюсселі" / Валентин Торба // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 5.
249. **Торба В.** Школа Марчука : сьогодні Євгену Кириловичу виповнюється — 75. Колеги — про роль особистості в історії / Валентин Торба, Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 4—5.
250. **Фаріон І.** Київ ставить конституційний процес на паузу : бо, всупереч обіцянкам, Москва не виконує Мінських угод / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 22—27 січ. (№ 8). — С. 3.
251. **Фаріон І.** Майдан на владному Олімпі : демарш міністра економіки Айвараса Абромавичуса, який не хоче бути "ширмою для відвертої корупції" / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 1, 6.
252. **Фаріон І.** Підніжки декомунізації : з рад. минулим подекуди в Україні розлучаються без ентузіазму / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 22—24 січ. (№ 9).
253. **Фаріон І.** Скомпрометовані, на вихід! Обнадійливим — приготуватися! : тертя між Банковою і Грушевського може згладити компроміс. переформат. уряду / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 26 січ. (№ 10). — С. 6.
254. **Фаріон І.** "Учорашні" підкладали під нашу євроінтеграцію "фугас" ... : колиш. "регіонали" хотіли відкласти електрон. звіти чиновників — щоб ті встигли приховати свої статки / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 12 січ. (№ 4). — С. 7.
255. **Фільварочний В.** Згуртована інтелігенція — консолідована країна : інтерв'ю з письменником Василем Фільварочним / спілкувався Володимир Коскін // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 13.
256. **Хмара С.** Гризлов: непорозуміння чи зло? / Степан Хмара // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 4.
257. **Швець В.** Найважливіший кордон в інформаційній війні / Валерій Швець // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 1, 3.
258. **Шимко Л.** Підсумки року: погляд із Канади : Леся Шимко: "Якщо влада на вдасться до серйозних заходів із подолання корупції, українське суспільство буде дуже просто дестабілізувати" : [інтерв'ю з головою Канад.-укр. парлам. центру Л. Шимко] / підгот. Микола Сірук // День. — 2016. — 12 січ. (№ 1). — С. 10—11.
259. **Щербак А.** Україна: вибір стратегії / Анатолій Щербак // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 7.
260. **Що** на тому березі? : голова АТЦ про стан на "непідконтрольних територіях Донбасу" : [інтерв'ю АТЦ при СБУ Віталія Малікова] / спілкувалася Оксана Денисова // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1—2.
261. **Юрченко М.** Герої Майдану стояли заради майбутнього : наша країна заплатила дуже високу ціну за свій європ. вибір : [про нагородження активістів Євромайдану] / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 2.
262. **Юрченко М.** Донбас має тільки одну перспективу : нормальне життя повернеться на схід нашої країни лише за повного виконання мінс. угод, переконані в ЄС / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 2.
263. **Юрченко П.** Коли душа широка, як ... галіфе : Л. Кравчук запропонував "цікавий" спосіб повернення Криму / П. Юрченко // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 4.

327 Міжнародні зв'язки. Світова політика. Зовнішня політика

327(100-87) Зовнішня політика зарубіжних країн

264. **Альдерсгоф В.** Росію слід вивести зі складу Ради Європи / Віллем Альдерсгоф, Мішель Ваельброк // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 3.
265. **Вашиковські В.** Якого Союзу бажає Польща? / Вітольд Вашиковські // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 3.
266. **Власенко В.** В Берліні говорили про Донбас : подальша доля мінс. домовленостей і питання санкцій проти РФ були в центрі переговорів лідерів Німеччини та України / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 3.
267. **Власенко В.** Демократія в Україні зміцнить міжнародний порядок : Барак Обама назвав підтримку Києва прикладом розум. лідерства Вашингтона у світі / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 3.
268. **Власенко В.** Європарламент: корупція — головний ворог реформ : ЄП закликає Єврокомісію продовжувати фінанс. й техн. підтримку Києва і пропонує уважно стежити за імплементацією реформ в Україні / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 3.

269. **Власенко В.** Кремль має почати переговори з деокупації Криму : євродепутати знову закликають Росію вивести свої війська з території України / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 2.
270. **Власенко В.** Меморандум любові до себе : у ПАРЕ пропонують запровадити міжнар. статус парламентарія, щоб захистити депутатів від санкцій : [про резолюцію ПАРЕ "Введення санкцій проти парламентаріїв"] / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 3.
271. **Власенко В.** На сесії ПАРЕ не говоритимуть про Україну : проте депутати асамблеї матимуть досить інформац. приводів, аби пам'ятати про наші проблеми / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 3.
272. **Власенко В.** Щоб реформи не залишилися на папері : Брюсель хвалить Київ за перетворення і з нетерпінням чекає на їх успішну імплементацію / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 3.
273. **Гібридна** війна в центрі Євросоюзу : [інформ. війна Росії проти Німеччини] // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 2.
274. **Гривінський Р.** "Постмодерністи були б у захваті ..." : філософ Андрій Баумайстер — нові інтелект. виклики, які Путін кидає країнам Заходу / Роман Гривінський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 21.
275. **Євросоюз** удосконалює політику щодо біженців / підгот. Андрій Мартинов // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 4.
276. **Заславський Л.** Продуманий план, підготовлені імпровізації : [про зовн. політику Росії] / Леонід Заславський // Чорноморські новини. — 2016. — 16 січ. (№ 5—6). — С. 1.
277. **Іванів Р.** "Між крапельками" мінських угод / Руслан Іванів // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 2.
278. **Імпортозаміщення** по-російськи // Чорноморські новини. — 2016. — 28 січ. (№ 9). — С. 1—2.
279. **Каспрук В.** Ракетні демарші Пхеньяна / Віктор Каспрук // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 5.
280. **Крамарчук О.** Україна — пріоритет німецького головування в ОБСЄ / Оксана Крамарчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 3.
281. **Кривцун Д.** Про "релігійну спецоперацію" Кремля : Анатолій Колодний: "Не слід надавати великої ваги зустрічі Папи Римського та патріарха Кирила" / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 5.
282. **Кріхбаум Г.** Немає жодних підстав для скасування санкцій : інтерв'ю з головою комітету з питань Європ. Союзу нім. Бундестагу Гюнтером Кріхбаумом // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 3.
283. **Левицький М.** Великий обман : [про зустріч Папи Римського з Моск. патріархом Кирилом] / Мирослав Левицький // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 4.
284. **Мартинов А.** Берлінські переговори щодо "Мінська-2" / Андрій Мартинов // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 5.
285. **Мацегора К.** Агресора зупинить тільки солідарність : світ. лідери не мають наміру послабляти санкції проти Росії / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 3.
286. **Мюнхенський** діалог і ризики для глобальної безпеки : [про Мюнхен. конф. з питань безпеки] / підгот. Андрій Мартинов // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 4.
287. **Наливайченко В.** У світі бачать: де боротьба з корупцією, а де — імітація : Валентин Наливайченко — про свої враження від поїздки у Вашингтон : [інтерв'ю з экс-головою Служби безпеки України та лідером "Антикорупційного руху"] / спілкувався Іван Капсамун // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 4.
288. **Немирич С.** Євразійська імперіє, бувай! / Сергій Немирич // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 5.
289. **Пойканс Ю.** "Торгуємо з Естонією більше, ніж з Росією" : посол Латвії Юріс Пойканс — про російську агресію, позицію Євросоюзу і можливі загрози для Прибалтійських країн : інтерв'ю / розмовляла Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 10.
290. **Про** скандинавсько-балтійську ініціативу : Президент норвез. праламенту Олемік Томмессен: "У нас немає іншого вибору, як протидіяти Путіну, продовжувати санкції та демонструвати солідарність з Україною" : інтерв'ю / спілкувався Микола Сірук // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 10.
291. **Провал** церковної дипломатії Ватикану : так духовенство, релігійзнавці оцінили гаван. зустріч Папи Римського і москов. патріарха : [інтерв'ю з теологом Антуаном Аржаковським] / розмовляв Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 3.
292. **Пушкарук Н.** Ердоган назвав Путіна окупантом / Наталія Пушкарук // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 11.
293. **Пьорцген Д.** "Німці злякалися: невже у нас щороку буде по мільйону біженців?" : у Берліні нарешті зрозуміли, навіщо Росія бомбардує Сирію. Сирійці тікають до Туреччини, а звідти — до Німеччини : [інтерв'ю з нім. журналісткою] / Джемма Пьорцген ; спілкувався Аскольд Єрьомін // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 11.

294. **Райхель Ю.** Геополітична вісь або союз через випадок: міністри закордон. справ Турції, Азербайджана та Грузії фіксують "зону спільних інтересів" / Юрій Райхель // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31).
295. **Райхель Ю.** Гра нервів на Босфорі: Москва знову мріє про Протоки / Юрій Райхель // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 20.
296. **Рогуцький В.** Обійми, в яких ... задушили Україну: [про зустріч Папи Римського і патріарха Кирила] / Василь Рогуцький // Волинь-нова. — 2016. — 16 лют. (№ 17). — С. 3.
297. **Самар В.** Через дві весни: [про окупацію Криму] / Валентина Самар // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 4.
298. **Сандул Ю.** Гризлов у Києві — це "фінішний ривок" Путіна: Кремль не може "заморозити" війну на Донбасі / Юрій Сандул // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 3.
299. **Сірук М.** Алеппо як заручник Росії: експерт: "Вирішення сирійської кризи неможливе при слабкій позиції США" / Микола Сірук // День. — 2016. — 11 лют. (№ 23). — С. 3.
300. **Сірук М.** Війна Росії проти України має декілька фронтів: є не лише Східний фронт, але й Західний": публіцист Фріц Ерліх — про те, чому в Німеччині недооцінюють "російську загрозу" / Микола Сірук // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 6—7.
301. **Сірук М.** Європа дає Білорусі шанс: експерт — про значення зняття санкцій / Микола Сірук // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 3.
302. **Сірук М.** Концепція Кіссінджера — це вже далеке минуле: експерт — про пропозиції экс-держсекретаря США сприймати Росію як елемент світ. рівноваги / Микола Сірук // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 3.
303. **Сірук М.** Не просто сусідні країни: турец. прем'єр пообіцяв піднести відносини з Україною на вищий рівень / Микола Сірук // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 3.
304. **Сірук М.** ОБСЄ і дотримання принципів: чи відродить головування Німеччини довіру до безпек. орг. / Микола Сірук // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 3.
305. **Сірук М.** Півтрільйона на перезавантаження ЄС: експерт: "Не можна недооцінювати значення стабільної, демократичної, правової та процвітаючої України для безпеки в Європі" : [про нім.-укр. відносини] / Микола Сірук // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 3.
306. **Сірук М.** Примус до виборів на Донбасі: експерт: "Це план анексії Росією української території ..." / Микола Сірук // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 3.
307. **Сірук М.** Про "якір" для Німеччини: Ульріх Шпек: "Ваша країна має все необхідне, щоб досягти успіху" / Микола Сірук // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 10.
308. **Сірук М.** "Росія не виконує Мінських угод": приїзд посланців Меркель та Олланда свідчить, що триває велика боротьба навколо впровадж. особливого статусу для Донбасу: [інтерв'ю заст. голови Ком. Верховної Ради України з питань європ. інтеграції Марії Іонової] / Микола Сірук // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 5.
309. **Сірук М.** Фріц Ерліх: Росія виконуватиме "Мінськ-2" лише під тиском / Микола Сірук // День. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 10. — Продовж. Початок: 15—16 січ. (№ 4/5).
310. **Сірук М.** Ціна перемир'я: експерт: "Росія використовує своє втручання в Сирію для утвердження як провідної іноземної держави в регіоні" / Микола Сірук // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 3.
311. **Сірук М.** Чергові ілюзії: Андрій Мельник [посол України в Німеччині] про найкоротшу зустріч у "нормандському форматі" та реакцію нім. ЗМІ на заяви Медведєва / Микола Сірук // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 3.
312. **Сірук М.** Що буває з деякими політичними довгожителами: для чого Кіссінджер їздив на розмову з Путіним / Микола Сірук // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 6.
313. **Скільки** готові терпіти росіяни?: Пілар Бонет: " Існує орієнтир на довгостроковий конфлікт на Донбасі" : [інтерв'ю з ісп. журналісткою Пілар Бонет] / спілкувався Іван Капсамун // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 5.
314. **Степанов В.** Між "російським інтересом" і європейськими цінностями: Берлін і особисто федеральний канцлер ФРН тримає в руках ключ від врегулювання конфлікту на Донбасі / Валерій Степанов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 8.
315. **Стоєнеску Д.** Румунія є непохитним партнером і другом України: інтерв'ю з міністром закордон. справ Даном Стоєнеску / спілкувався Микола Сірук // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 7.
316. **Торба В.** Візит Суркова в Донецьк. Наслідки / Валентин Торба // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 4.
317. **Торба В.** Гібридна "капітуляція": експерт: "Росія, яка має стратегічну перевагу в воєнному відношенні, намагається переграти Україну і в дипломатичному" / Валентин Торба // День. — 2016. — 13 січ. (№ 2). — С. 4.
318. **Торба В.** Мінськ. Атакуючий "миротворець": експерт: "Росія намагається зруйнувати Україну як державу. Компроміси, на які погоджується наше військово-політичне керівництво, не є позитивним для національної безпеки" / Валентин Торба // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 5.
319. **Умланд А.** Помилки західних Putinverstehers / Андреас Умланд // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 6.

320. **Фаріон І.** Папа підіграв Путіну : у декларації, що її підписали Глава Ватикану і очільник Рос. православ. церкви, повторено брехливі тези Кремля щодо України / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 6.

321. **Шевцова Л.** Цей розгублений, розгублений світ! : як Кремль продовжив у Мюнхені свої зусилля з "примусу до любові" / Лілія Шевцова // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 11.

322. **Щоткіна К.** Не наша людина в Гавані : [про зустріч Папи Римського і патріарха Кирила] / Катерина Щоткіна // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 4.

323. **Юрченко М.** Санкції справді впливають на агресора : втім, Україна та ЄС повинні зберігати єдність перед загрозами розв'язаної проти них РФ гібридної війни / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 4 лют. (№ 22). — С. 2.

324. **Яковенко І.** Ігри в перемир'я в Сирії та Україні / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 27.

325. **Яковенко І.** Чорнильна бомба злочинної дипломатії : [про МЗС Росії і міністра С. Лаврова] / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 27.

327(477) Зовнішня політика України

326. **Балюк Н.** Чи був президент учасником парламентської змови? / Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 2.

327. **Веселовський А.** Українська дипломатія: на шляху до європейських стандартів / Андрій Веселовський, Олег Олександров // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 5.

328. **Головко О.** Економіка впливає на політику онлайн : глава Української держави бере участь у неформ. засід. Давос. форуму на теми "Імперативи на 2016 рік" та "Боротьба з гібридними викликами" / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 2.

329. **Гопко Г.** Для України зараз украй необхідно втримати трансатлантичну єдність / Ганна Гопко // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 11.

330. **Грабовський С.** Чи існує альтернатива Мінським домовленостям? / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 4—5.

331. **Заславський Л.** Канікули скасовуються : [про зовн. політику України] / Леонід Заславський // Чорноморські новини. — 2016. — 6 січ. (№ 3—4). — С. 1.

332. **Івахів С.** "Політсили у парламенті мають сформувати новий уряд технократів. Інакше — перевибори" : виступ заст. голови деп. групи "Воля народу" Степана Івахіва на Погоджувальній раді 15 лют. / Степан Івахів // Волинь-нова. — 2016. — 18 лют. (№ 18). — С. 6.

333. **Клімкін П.** Про "технічний список" : міністр закордон. справ був змушений дати пояснення роботи консул. департаменту : [інтерв'ю з міністром закордон. справ] / Павло Клімкін ; спілкувався Микола Сірук // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 6.

334. **Кривцун Д.** Зворотна сторона хитрощів : "Проведення з росіянами сепаратних переговорів — це завжди програш", — експерт / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 5.

335. **Лягідна М.** Про Крим і Донбас потрібно нагадувати щодня / Марія Лягідна // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 3.

336. **Огризко В.** Невже Європа хоче повернутися у XIX століття? : інтерв'ю з экс-міністром закордон. справ Володимиром Огризком / спілкувався Петро Антоненко // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 3.

337. **Про затвердження** Річної національної програми співробітництва Україна — НАТО на 2016 рік : указ Президента України від 12 лют. 2016 р. № 45/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 8—16.

338. **Про** політику "долоні і кулака" : Олександр Горін: "Необхідно продемонструвати Нідерландам, що для Європи Україна — не тягар, а вигода" : [інтерв'ю з послом в Нідерландах Олександром Горіном] / спілкувався Микола Сірук // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 10—11.

339. **Пукіш-Юнко І.** Партія в "Дурня", або Чи вдасться Банковій переіграти Кремль у мінській авантюрі? / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 11). — С. 1, 6.

340. **Семерак О.** Україна збирається оголосити бойкот ще й книжкам з Росії : бо розглядає їх як інструмент гібрид. війни / Остап Семерак ; розмовляв Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 6.

341. **Сірук М.** Наша людина в Австрії : Олександр Щерба: "Я не ховався і шукав можливості вийти на публіку, щоб голос України прозвучав" / Микола Сірук // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 7.

342. **Сірук М.** [Посол України в Німеччині] Андрій Мельник про результати переговорів українського Президента з німецьким Канцлером / Микола Сірук // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 3.

343. **Сушко О.** Між Мюнхеном і Мінськом: Україна вимінює простір на час : [про Мюнхен. конф. з безпеки] / Олександр Сушко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 5.

344. **Щерба О.** Рік тому серед багатьох австрійців домінувала думка, що в Україні громадянська війна. Тепер війну трактують як геополітичний конфлікт Америки і Росії на території України / Олександр Щерба ; розмовляла Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 11). — С. 8—9.

328 Парламенти. Представництво народу. Уряди

345. **Балюк Н.** Демарш Абромавичуса — якщо не мат, то шах фігурі президента / Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 2.
346. **Барська В.** Чутки про Яценюка надто перебільшені / Варвара Барська // Слобідський край. — 2016. — 1 берез. (№ 26). — С. 2.
347. **Бондар О.** Казус президента : 22% членів "Блоку Петра Порошенка" в облрадах і 12% у ВР — колишні регіонали / Олег Бондар // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 3.
348. **Вітів А.** "Поки Яценюк у кріслі прем'єра, склад кабміну не має значення" : інтерв'ю з головою Волин. "Свободи" Анатолієм Вітівим / спілкувався Петро Герасименко // Волинь-нова. — 2016. — 11 лют. (№ 15). — С. 6.
349. **Вітів А.** Театральна вистава від влади та олігархів / Анатолій Вітів // Волинь-нова. — 2016. — 20 лют. (№ 19). — С. 5.
350. **Галата Я.** Політичний театр абсурду / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 2.
351. **Галата Я.** Український уряд знову лихоманить / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 2.
352. **Галата Я.** "Уряд камікадзе" за крок до звіту, за два — до відставки? / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 2.
353. **Гарбарчук К.** Не кричить "Ганьба!" під парламентом. Все одно не почують : спец. репортаж журналіста "Волині-нової" з Верховної Ради України / Кость Гарбарчук // Волинь-нова. — 2016. — 2 лют. (№ 11). — С. 1, 3, 6—7.
354. **Грек М.** Визнані провали Уряду: митниця, фіскали, освіта / Максим Грек // Слобідський край. — 2016. — 13 лют. (№ 19). — С. 2.
355. **Грек М.** "Постріл" у Кабмін : парламент промахнувся / Максим Грек // Слобідський край. — 2016. — 18 лют. (№ 21). — С. 1—2.
356. **Грек М.** "Холодний душ" в Уряді / Максим Грек // Слобідський край. — 2016. — 9 лют. (№ 17). — С. 2.
357. **Дубровик-Рохова А.** Експерт: "Нинішній парламент не здатен народити нічого якіснішого за уряд Яценюка" / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 9.
358. **Дубровик-Рохова А.** Цугцванг : Арсеній Яценюк таки може встояти. Якщо погодиться стати "міноритарним акціонером" у своєму Кабміні / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 9.
359. **Золотарьов А.** "Є ризик такого продовження конфлікту, коли виносити Яценюка буде вулиця" : врятов. прем'єр навряд чи допрацює до осені, вважає політ. експерт Андрій Золотарьов : інтерв'ю // Високий замок. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 23). — С. 6.
360. **Капсамун І.** "Зліпок" інфантильності : "Об'єктивно найкращий вихід зараз — переформатування уряду", — експерт / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 5.
361. **Капсамун І.** Політичний "штопор" : Володимир Лановий: "Президент спробує випустити пару і замінити якусь частину уряду, але нам потрібен професійний уряд не за квотами і не з числа депутатів" / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 4.
362. **Капсамун І.** Як зміниться склад Кабміну? / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 5.
363. **Кольцова М.** Повернення "блудних" міністрів : чим обернеться для України скандал між Урядом і Парламентом / Мирослава Кольцова // Слобідський край. — 2016. — 6 лют. (№ 16). — С. 2.
364. **Корупційний** клубок відставки міністра [А. Абромавичуса] // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 2.
365. **Кривцун Д.** Імітація реформ викликала гостру політичну кризу / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 8.
366. **Ларіна П.** Останній звіт Уряду / Поліна Ларіна // Слобідський край. — 2016. — 4 лют. (№ 15). — С. 3.
367. **Лічман П.** Операція "Абромавичус" ... Що за нею? / Петро Лічман // Подільські вісті. — 2016. — 9 лют. (№ 15). — С. 1.
368. **Мацегора К.** Вихід із кризи буде спільним : Президент запевнив журналістів, що прогресивні сили в парламенті зможуть якісно перезавантажити владу / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 3.
369. **Мацегора К.** Сторінку чвар слід перегорнути : Прем'єр вестиме окр. переговори з Президентом щодо оновлення коаліції та закликає парламентаріїв "узятися за руки" / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 2.
370. **Мацегора К.** Уряд виконав максимум і залишається працювати : нар. депутатам не вистачило голосів на резолюцію про недовіру уряду. Згідно із законодавством це питання можна буде порушувати вже на наступ. сесії ВР / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 2.

371. **Медуниця Ю.** Уряд повинен стояти над політичними чварами : аби далі проводити екон. реформи й залишатися в програмі з МВФ, необхідне розуміння всього політикуму і єдність на шляху перетворень / Юрій Медуниця // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 2.
372. **Міронюк Ю.** Верховна Рада: новий сезон : нардепи взялися за виправлення помилок / Юлія Міронюк // Слобідський край. — 2016. — 28 січ. (№ 12). — С. 2.
373. **Мостова Ю.** Ми ділили апельсин ... : після скандалу "Абромавичус—Кононенко", "Яценюк Безсмертний" став другим ударом за місяць, завданим по Петру Порошенку / Юлія Мостова // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1—2.
374. **Пеклун Т.** Закони опору та протидії: як євроінтеграція долає депутатську жадібність / Тетяна Пеклун, Дар'я Каленюк // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1—2.
375. **Плахонін А.** Вітрина корупції: [про укр. владу] / Андрій Плахонін // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 26.
376. **Порошенко П.** "У коаліцію об'єднувалися не заради посад, а заради принципів" : у своїй заяві Президент закликав парламент. фракції визначитися із засадами роботи уряду / Петро Порошенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 1—2.
377. **Про внесення** змін до Закону України "Про комітети Верховної Ради України" щодо доступу засобів масової інформації до засідань комітетів Верховної Ради України : закон України від 9 груд. 2015 р. № 873-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 7.
378. **Пукіш-Юнко І.** Кадрові милиці для коматозної коаліції : зцілити "пацієнта" точно не допоможуть. Але прошкандибати деякий час на них можна / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 5.
379. **Пукіш-Юнко І.** Прем'єра — приручили, вибори відтягнули ... : хто виграв у "лохотроні" з відставкою уряду? / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 19—21 лют. (№ 21). — С. 6.
380. **Рогуцький В.** За таку гру нашим владцям треба "Оскар" давати! : [про спробу відставки уряду А. Яценюка] / Василь Рогуцький // Волинь-нова. — 2016. — 18 лют. (№ 18). — С. 9.
381. **Романів В.** Perezавантажити владу й ухвалити нову Конституцію / Василь Романів // Волинь-нова. — 2016. — 16 лют. (№ 17). — С. 5.
382. **Сідай,** двійка, або Як уряду залишитися на другий рік // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 2.
383. **Сорока С.** Коаліція: ні жива, ні мертва / Станіслав Сорока // Слобідський край. — 2016. — 20 лют. (№ 22). — С. 1—2.
384. **Фаріон І.** Пасішник, який хотів загрибати "мед" в уряді : ниточки від "смотрящего" тягнуться до оточення президента / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 6.
385. **Фірсов Є.** Я виходжу з "БПП" / Єгор Фірсов // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 2.

33 Економіка. Економічні науки

331 Праця. Економіка праці. Організація праці. Профспілки

386. **Василець Т.** Де водяться гроші : криза перевернула ринок праці / Тетяна Василець // Слобідський край. — 2016. — 23 січ. (№ 10). — С. 5.
387. **Голованова І.** Відстоювати права трудівника, не поступаючись ні на крок налаштовані профспілки Житомирщини / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 16 лют. (№ 18—19).
388. **Коваль Л.** Хочеш бути затребуваним — готуйся до змін / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 5.
389. **Коваль Л.** Хто потрібен роботодавцеві : "УК" поцікавився у фахівців, чим були показові тенденції на ринку праці торік і чого слід чекати цьогогоріч / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 11.
390. **Козич М.** Урядова арифметика : експерт: "Великий ризик безробіття — більш реальний, аніж той, що фіксується Держстатом" / Марія Козич // День. — 2016. — 11 лют. (№ 23). — С. 8.
391. **Чинovníки** не отримують шаленої платні : після груд. підвищ. окладів держслужбовців і бюджетників посад. оклад Прем'єр-міністра становить 8300 грн // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 2.

332 Регіональна економіка. Територіальна економіка. Економіка землі. Економіка житла

392. **Василець Т.** У пошуках "мішка з золотом" на ремонти, освітлення та цивілізацію / Тетяна Василець // Слобідський край. — 2016. — 23 січ. (№ 10). — С. 3.
393. **Васін С.** Донбас: 700 днів самотності / Станіслав Васін // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 5.
394. **Вертіль О.** Чупахівський час : завдяки міцній економ. складовій агрофірма "Піонер" Охтир. р-ну на Сумщині активно підтримує і розвиває об'єкти місц. інфраструктури / Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 7.
395. **Гаврик В.** Як завершили рік і що робити далі? : [про засідання колегії Чернігів. облдержадмін.] / Вікторія Гаврик // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4).

396. **Гребцов В.** Підтримую всі розумні ініціативи : інтерв'ю з головою Межів. райдержадмін. Віктором Гребцовим // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 6.
397. **Громов О.** Чи має житлові перспективи занедбана казарма? : експерти вважають, що в Україні є чимало занехаяних будівель, в які можна вкласти мінімальні кошти і створити прибуткові помешкання для здачі їх в аренду / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 5.
398. **Загадковий "ПРОМІС"** : м. Долина — учасник канад. проекту техн. допомоги : [інтерв'ю з міськ. головою м. Долина Володимиром Гараздом] / бесіду вів Ігор Лазоришин // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 1, 4.
399. **Закревський М.** Як скористатися рецептами заощадження від Прем'єр-міністра / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 15 січ. (№ 2). — С. 7.
400. **Кіч Т.** Між двома вогнями: що означає зона вільної торгівлі з ЄС для Харківщини / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 9 січ. (№ 3—4). — С. 3.
401. **Клочко М.** Сумщина — це насамперед північно-східний щит України, який неухильно зміцнюємо : інтерв'ю з головою Сум. облдержадмін. Миколою Клочком / спілкувався Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 6.
402. **Коваленко М.** Так треба чи не треба нам виходити з-під "рабства" ЖЕКів? / Михайло Коваленко // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 4.
403. **Ковальова В.** Регіони шукають якісні проекти : програми Держ. фонду регіон. розвитку сприятимуть підвищенню конкурентоспроможності / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 6.
404. **Ліщенко Ю.** Бюджет розвитку Львова "перевалив" за мільярд! : вперше передбачено кошти на культур. заходи / Юлія Ліщенко // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 3.
405. **Мацегора К.** Погода дає змогу заощаджувати : відтепер розмір щомісяч. плати за централіз. опалення залежатиме від температури зовн. повітря / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 2.
406. **Міщенко П.** Луганськ: життя за межею : як виживають люди в окупов. місті : репортаж / Петро Міщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 5.
407. **Нудельман В.** Яким же бути Києву? : [про стратегію розвитку міста] / Володимир Нудельман // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 4.
408. **Омельчук І.** Задача з багатьма невідомими : на Рівненщині виникла загроза розбалансованості місц. бюджету / Інна Омельчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 6.
409. **По сусідству з містом** : інтерв'ю з сіл. головою Людкою Хомазюк / спілкувалася Валентина Науменко // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 3.
410. **Помаз О.** Закон "про перший поверх" : наближаються зміни, які відчують мільйони українців / Олеся Помаз // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 8.
411. **Потапенко Л.** Вибух газу — як сигнал до реформи ЖКГ у Чернігові / Любов Потапенко // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 4.
412. **Про внесення** зміни до статті 50 Закону України "Про землеустрій" щодо спрощення процедури виготовлення проектів для відведення земельних ділянок : закон України від 8 груд. 2015 р. № 863-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 7.
413. **Садовий А.** Житловий сектор України реформується за європейськими стандартами / Артем Садовий // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 9.
414. **Садовий А.** Приватна квартира і спільний будинок / Артем Садовий // Чорноморські новини. — 2016. — 28 січ. (№ 9). — С. 2.
415. **Садовий А.** Українці освоюють енергоощадні кредити / Артем Садовий // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 8.
416. **Сахно Ю.** Максим Мельничук: "Економічний розвиток регіонів передбачає збереження соціальних стандартів" / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 4.
417. **Свічинський В.** Люди повірили у реальність змін : інтерв'ю з головою Савран. райдержадмін. Віталієм Свічинським / розпитувала Діана Мудра // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 2.
418. **Сергієнко О.** Проект житлово-комунального кріпатства : [про ОСББ] / Олександр Сергієнко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 3.
419. **Стандрійчук В.** Про пільговий проїзд, профтехосвіту й медицину йшлося на засіданні [Хмельницького] відділення Асоціації міст / Вікторія Стандрійчук // Проскурів. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 4.
420. **Шило О.** Говорили — балакали. А далі? : [круглий стіл "Проблеми громади очима депутатів"] / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 3.
421. **Шматченко Ю.** Вниз чи вгору: куди поверне ринок нерухомості? / Юлія Шматченко // Слобідський край. — 2016. — 6 лют. (№ 16). — С. 5.
422. **Шпак В.** Болівар усіх не вивезе ... : [про перевезення маршрутками учасників АТО та їх сімей у Житомирі] / Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 3.

334 Форми організації та співробітництва в економіці

423. **Бабчук А.** Захоплення стало частиною бізнесу : переселенка з Маріуполя відкрила в центрі Чернівців сувенір. крамницю / Антоніна Бабчук // Чернівці. — 2016. — 4 лют. (№ 5). — С. 4.
424. **Вареник Н.** Бізнес у "павутинні": українські підприємці потрапили в тенета дропшипінгу / Наталя Вареник // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 10.
425. **Галкіна О.** Великий бізнес так і не став суб'єктом порятунку країни / Олена Галкіна // День. — 2016. — 25 лют. (№ 33). — С. 5.
426. **Дубровик-Рохова А.** У 2016-му в Україну повертатиметься бізнес. Але ... : аналітики: "Стримуючим фактором для інвестицій залишається потенційна політична нестабільність, проявом якої є публічні скандали у верхніх ешелонах влади" / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 9.
427. **Зроблено в Івано-Франківську** : Наталія Найда: "Настав час не мріяти а діяти" : [інтерв'ю з керівницею майстерні Наталією Найдою] / розмовляла Ольга Суровська // Галичина. — 2016. — 12 січ. (№ 2). — С. 1, 10.
428. **Ларіна П.** Початок власної справи : як реєструвати бізнес за новими законами / Поліна Ларіна // Слобідський край. — 2016. — 20 лют. (№ 22). — С. 5.
429. **Про внесення** змін до Закону України "Про державну реєстрацію юридичних осіб та фізичних осіб — підприємців" та деяких інших законодавчих актів України щодо децентралізації повноважень з державної реєстрації юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань : закон України від 26 листоп. 2015 р. № 835—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 8—17.
430. **Про внесення** змін до постанови Кабінету Міністрів України від 11 берез. 2004 р. № 308 [Про затвердження методик проведення аналізу впливу та відстеження результативності регуляторного акта] : постановою Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1151 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 8—11.
431. **Худицький В.** Кооперація без кооператорів, або Ноу-хау для виживання в ЄС : [про конкуренцію із захід. компаніями] / Василь Худицький // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 9.

336 Фінанси

432. **Алексєєв А.** Розпродаж без гарантій : [про продаж "ВіЕйБі Банк"] / Андрій Алексєєв // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 8.
433. **Балюк Н.** Улюблена банкірша президента "не бачить підстав для зміцнення гривні" ... / Наталя Балюк // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 2.
434. **Бойко Ю.** Уряд своїм "Бюджетом-2016" штовхає місцеву владу знижувати соціальний рівень життя людей / Юрій Бойко // Житомирщина. — 2016. — 5 лют. (№ 14). — С. 4.
435. **Власов О.** Ми швидко дали зрозуміти, що з нами не можна домовитися : інтерв'ю з командиром спец. підрозділу ДФС "Фантом" Олександром Власовим / спілкувалася Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 5.
436. **Волошенюк І.** Ще раз про спецрежим ПДВ, або Чому селяни перекривають дороги / Ігор Волошенюк // Волинь-нова. — 2016. — 26 січ. (№ 8). — С. 8.
437. **Воронович З.** Такий курс гривні — це фінансовий злочин! : експерти не вірять, що курс повернеться бодай до 24,1 грн/долар як закладено у бюджеті. Бо керівництво країни зайняте політикою, а не економікою ... / Зіновія Воронович // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 3.
438. **Ганущак Ю.** Пасинки держфінансів : [про місцеве самоврядування та пенсійне забезпечення] / Юрій Ганущак // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 6.
439. **Гетманцев Д.** Податкова потвора : сьогодні тінізація економіки приносить більше користі, ніж шкоди, а податк. політика залишається інструментом маніпуляцій / Данило Гетманцев // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 10.
440. **Гетманцев Д.** Податкова реформа: абсолютна справедливість неможлива, але прагнення справедливості треба закладати вже зараз / Данило Гетманцев // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1, 15.
441. **Голованова І.** Себе, рідненьких, не зобидили ... : кого зігріє "бюджетна ковдра"? : [про фінанс. утримання парламенту] / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 12 січ. (№ 3—4). — С. 1, 3.
442. **Головко О.** Естонія поділиться досвідом електронного врядування / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 3.
443. **Головко О.** Усе буде ProZorro : як унеможливити розкрадання держ. коштів та ефект. їх використовувати : [про проведення держ. закупівель в електрон. форматі] / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 2.
444. **Грабовський С.** Про податки та Історію : чи стане Арсеній Петрович ідейним нащадком Петра I / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 11.
445. **Гринь М.** Патріарх банківської справи : [про керівника акціонер. банку "Аваль" Федора Івановича Шпигу] / Микола Гринь // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 8.

446. **Громов О.** Агресор не спить і на фінансовому ринку : на курс нацвалюти негативно впливають рос. банки, які скуповують долари та вивозять їх до материн. компаній в РФ / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 3.
447. **Громов О.** Будете менше красти — житиме краще : банкіри у поганому стані своїх установ звинувачують кризу та нечесних позичальників, юристи — їхніх крадіїв ТОП-менеджерів та акціонерів / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 1, 4.
448. **Громов О.** Кому дістанеться ласий шмат казенного пирога? : споживач має право самостійно обирати фінустанову, в якій обслуговуватиметься зарплат. проект / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 7.
449. **Громов О.** На недобросовісних банкірів знайшлася управа : тепер вкладники банків у разі несвоєчас. повернення депозитів можуть розраховувати на сплату фінустановами надвисоких штраф. нарахувань / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 1, 6.
450. **Громов О.** Нарешті вони разом : позичальники з вкладниками банків об'єдналися в потуж. орг. і обіцяють, що боротьба зі свавіллям установ буде запеклою / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 5.
451. **Громов О.** Одному — гроші, а другому — ризики : більшість потенц. інвесторів-фізосіб навіть не підозрюють, що з компаніями-забудовниками можна укласти безпечні договори / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 1, 4.
452. **Гудзь І.** Куди стрибне долар : валюта може знову здивувати / Ірина Гудзь // Слобідський край. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 1, 3.
453. **Дідківська О.** Революція в столиці: інвестиції без корупції? : зроблено крок до створення принцип. нової інвестиц. моделі / Олена Дідківська // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 1, 4.
454. **Добровольський В.** Не голодні ми, але чи ситі? : чому вміст гаманців підштовхує українців до "вегетаріанства" / Василь Добровольський // Подільські вісті. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 1.
455. **Дубровик-Рохова А.** Економічні наслідки політичної кризи : експерт: "Гривня падатиме повільно, але впевнено" / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 9.
456. **Дубровик-Рохова А.** Картковий "бізнес" : банкіри і фінанс. аналітики виступили проти наміру уряду перевести бюджетників на обслуговування до держ. банків / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 8.
457. **Дубровик-Рохова А.** Реформи-обманки : новий закон про електронні держзакупівлі не ламає "схем", — переконують експерти / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 13 січ. (№ 2). — С. 9.
458. **Дубровик-Рохова А.** "Таким шляхом в Європу ми не дійдемо" : виконав. дир. Незалеж. асоц. банків України прокомент. напади на банк. від-ня в центрі столиці / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 8.
459. **Заславський Л.** Коло й навколо бюджету / Леонід Заславський // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 1.
460. **Зварич К.** Зарплата проти інфляції / Костянтин Зварич // Подільські вісті. — 2016. — 9 лют. (№ 15). — С. 1.
461. **Іщенко Г.** Зерновики проти повернення ПДВ : експортери готові відмовитися від 23 млрд грн на користь аграріїв / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 3.
462. **Княжанський В.** Державний борг особливої таємності : чому міністри вирішують податк. проблему "Укрнафти" на таєм. засід. / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 19 січ. (№ 6). — С. 9.
463. **Княжанський В.** Курс гривні: три варіанти : експерти "Дня" назвали ресурси, за рахунок яких тримається економіка / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 10.
464. **Княжанський В.** Що буде в кишені? : долар — по 32 гривні, а інфляція — 30%, передбачають експерти / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 10.
465. **Ковальова В.** Як пробудити "сплячих" акціонерів? : експерти виступають проти примус. позбавлення права власності на акції тих, хто придбав їх у період масової приватизації 1990-х рр. / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 1, 4.
466. **Кораблін С.** Держбюджет: криза за розкладом / Сергій Кораблін // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 6.
467. **Кораблін С.** НБУ: безтурботний вибір мети : заява нац. банку про зміну монетар. політики та початок життя за новими правилами — інфляц. таргетування залишає без відповіді багато гострих питань як по суті самого повідомлення, так і нашого найближ. майбутнього / Сергій Кораблін // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 7.
468. **Лісова А.** Долар знову подорожчав : і це "грозить" зростанням вартості майже всіх товарів і послуг / Алла Лісова // Волинь-нова. — 2016. — 16 січ. (№ 4). — С. 4.
469. **Малолеткова О.** Податок на нерухомість: хто і як заплатить / Оксана Малолеткова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 5.
470. **Малолеткова О.** Фіскалі пообіцяли вчасно відшкодувати ПДВ / Оксана Малолеткова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 2.

471. **Марченко В.** Першим наочним результатом нашої роботи стане прийняття зрозумілого, прозорого, і, головне, чесного бюджету на 2016 рік / Владислав Марченко // Запорізька правда. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 2.
472. **Мацегора К.** Усі податки матимуть цільове призначення / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 2.
473. **Науменко В.** Скільки і за що платимо? : [про сплату податків] / Валентина Науменко // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 4.
474. **Новак Е.** Бюджет стабілізації чи зубожіння? / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 7.
475. **Новак Е.** Фінансовий шторм після стабілізації / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 7.
476. **Основні** показники та мінімуми : Держбюджет-2016 // Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1). — С. 2.
477. **Про внесення** до Порядку електронного адміністрування податку на додану вартість : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1177 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 7—8.
478. **Про внесення** змін до Бюджетного кодексу України : закон України від 24 груд. 2015 р. № 914-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 6—9.
479. **Про внесення** змін до Закону України "Про заходи, спрямовані на сприяння капіталізації та реструктуризації банків" : закон України від 24 груд. 2015 р. № 913-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 7.
480. **Про внесення** змін до Податкового кодексу України та деяких законодавчих актів України щодо забезпечення збалансованості бюджетних надходжень у 2016 році : закон України [№ 909-VIII від 24 груд. 2015 р.] // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 11—21.
481. **Про внесення** змін до Порядку перерахування міжбюджетних трансфертів : постанова Кабінету Міністрів України № 2 від 13 січ. 2016 р. // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 9.
482. **Про внесення** змін до постанови Кабінету Міністрів України від 16 вересня 2015 р. № 726 : постанова Кабінету Міністрів України від 3 лют. 2016 р. № 45 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 11.
483. **Про Державний** бюджет України на 2016 рік : закон України від 25 груд. 2015 р. № 928-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 6—9. — Дод.: № 1 до Закону України "Про Державний бюджет України на 2016 рік". Доходи державного бюджету України на 2016 р. — С. 8—9.
484. **Про затвердження** переліків бюджетних програм, порядки використання коштів державного бюджету за якими визначаються у 2016 році Кабінетом Міністрів України, та бюджетних програм, за якими затверджені порядки використання коштів державного бюджету : розпорядження Кабінету Міністрів України від 18 лют. 2016 р. № 118-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 12. — Дод.: Перелік бюджетних програм, порядки використання коштів державного бюджету за якими визначаються у 2016 році Кабінетом Міністрів України, та бюджетних програм, за якими затверджені порядки використання коштів державного бюджету.
485. **Про затвердження** Положення про Державну аудиторську службу України : постанова Кабінету Міністрів України від 3 лют. 2016 р. № 43 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 10.
486. **Про затвердження** Порядку ведення Єдиного реєстру акцизних накладних : постанова Кабінету Міністрів України від 24 лют. 2016 р. № 114 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 13.
487. **Про затвердження** Порядку ведення реєстрів заяв про повернення суми бюджетного відшкодування податку на додану вартість : постанова Кабінету Міністрів України від 22 лют. 2016 р. № 68 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 лют. (№ 35). — С. 7. — Дод.: Порядок ведення реєстрів заяв про повернення суми бюджетного відшкодування податку на додану вартість.
488. **Про збільшення** статутного капіталу публічного акціонерного товариства "Державний ощадний банк України" та внесення змін до його статусу : постанова Кабінету Міністрів України від 27 січ. 2016 р. № 31 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 11—12. — Дод.: Статут публічного акціонерного товариства "Державний ощадний банк України".
489. **Про збільшення** статутного капіталу публічного акціонерного товариства "Державний експортно-імпорتنний банк України" : постанова Кабінету Міністрів України від 27 січ. 2016 р. № 33 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 12.
490. **Про здійснення** правочинів з гарантованим державою боргом : постанова Кабінету Міністрів України від 11 лют. 2016 р. № 60 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 9.
491. **Про здійснення** правочинів з гарантованим державою боргом : постанова Кабінету Міністрів України від 24 лют. 2016 р. № 101 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 13.
492. **Пукіш-Юнко І.** Урядовцям не лише оклади підвищили, а й щедрі надбавки з преміями повернули / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 6.
493. **Ригун А.** Гривня знову під ударом / Аліна Ригун // Житомирщина. — 2016. — 29 січ. (№ 11). — С. 3.
494. **Савощенко Т.** Період змін в UniCredit Bank. Чого чекати клієнтам : інтерв'ю з головою правління банку Тамарою Савощенко / розмовляв Денис Гуцуляк // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 16.

495. **Савощенко Т.** Період змін у UniCredit bank. Чого чекати клієнтам? : інтерв'ю з головою правління банку Тамарою Савощенко / спілкувалася Ольга Стельмашук // Волинь-нова. — 2016. — 11 лют. (№ 15). — С. 12.
496. **Синицька Н.** Вихід — піднімати економіку : валюту знов лихоманило / Наталія Синицька // Чернівці. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 3.
497. **Сугоняко О.** "Гонтареву треба зупинити негайно!" : президент Асоц. укр. банків переконаний, що НБУ своїми діями знищує гривню як нац. валюту : інтерв'ю / Олександр Сугоняко ; розмовляла Зіновія Воронович // Високий замок. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 23). — С. 7.
498. **Терен І.** Кому жирувати, кому виживати ... : зшитий на живу нитку, бюджет країни тріщатиме по швах / Іван Терен // Високий замок. — 2016. — 1—7 січ. (№ 1). — С. 8.
499. **Терентьева Н.** В этот год — с нелегким бюджетом / Наталья Терентьева // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 19 січ. (№ 2). — С. 3.
500. **Терентьева Н.** От Минфина — никаких тайн : [о праве Минфина к банк. тайне украинцев] / Наталья Терентьева // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 19 січ. (№ 2). — С. 3.
501. **Шандебура С.** Народ плаче, гендляр скаче / Світлана Шандебура // Подільські вісті. — 2016. — 26 січ. (№ 9). — С. 1.
502. **Шумило І.** Банківська система: про згубність недореформування та гостру необхідність справжнього очищення й оздоровлення / Ігор Шумило // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 7.
503. **Шумило І.** Чергова валютна криза: причини та можливі запобіжники на майбутнє, або Як ще довго НБУ нас усіх обкрадатиме, вбиваючи гривню та економіку? / Ігор Шумило // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1, 6.

338 Економічне становище. Економічна політика. Управління та планування в економіці. Виробництво. Послуги. Ціни

338(100-87) Економічне становище зарубіжних країн

504. **Бобкова С.** Немовляті — мільйон доларів, молодят — державну квартиру : в Арабських Еміратах збудували щось на зразок "світлого майбутнього" в окремо взятій країні / Сюзанна Бобкова // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 9.
505. **Гальчинський А.** Реформи ЄС — справді питання сьогоденного порядку денного : інтерв'ю з экс-директором Нац. ін-ту стратег. дослідж. Анатолієм Гальчинським / спілкувався Юрій Сколотяний // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 6.
506. **Гончар М.** "Чорні лебеді" над Кремлем / Михайло Гончар, Андрій Чубик // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1, 5.
507. **Петрів П.** Бюджет кризи [в Росії] / Петро Петрів // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 5.
508. **Петрів П.** Справу санкцій і дешевої нафти довершить корупція : [про екон. стан Росії] / Петро Петрів // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 5.
509. **Прокопенко М.** Сяминь. Шалені 35 років / Марія Прокопенко // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 9.
510. **Роздобудько І.** Майже кожен американець виходить на пенсію ... мільйонером : укр. письменниця — про своє "відкриття" Америки / Ірен Роздобудько // Високий замок. — 2016. — 7—13 січ. (№ 2/3). — С. 9.
511. **Соколов Б.** Що ж далі, маленька людино? : Росію може чекати або повторення чогось подібного до горбачов. перебудови, або встановлення жорстокої диктатури з масовими репресіями / Борис Соколов // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 4.
512. **Яковенко І.** Два дацзибао — про нову економічну політику Росії / Ігор Яковенко // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 27.

338(477) Економічне становище України

513. **Абромавичус А.** Я частиною цього дерибану не буду : [заява та коментар] / Айварас Абромавичус ; підгот. Ольга Сіра // Чорноморські новини. — 2016. — 4 лют. (№ 11). — С. 1.
514. **Березюк О.** Уроки "кавказького барсу" : співпраця Грузії та України у сфері ділових відносин має стратегічне значення для обох країн / Олег Березюк // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 9.
515. **Білецький П.** Ведмежа послуга експортерам? : чим обернеться для України "ведмежа блокада" рос. вантажівок / Павло Білецький // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 3.
516. **Брусенський О.** Коли закон схожий на дишло ... : про закон "Про метрологію та метрологічну діяльність" / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 13.
517. **Воронович З.** Бідність нації — це смерть нації : через те, що українці змушені економити на харчах, опаленні та лікуванні, вже до 2050 р. нас може лишитися лише 25 млн / Зіновія Воронович // Високий замок. — 2016. — 23 лют. (№ 22). — С. 6.
518. **Гордіюк О.** Насамперед — економіка, а не портфелі : деп. Волин. облради від Радикал. партії Микола Булига перекон., що не політ. принципи є визнач. для розвитку країни / Оксана Гордіюк // Волинь-нова. — 2016. — 8 лют. (№ 11). — С. 5.

519. **Гоцуєнко Є.** Черговий провал на ринку продовольства : цього разу катастроф. (у два — п'ять разів) зросли ціни на продукти "борщового" набору, зарах. до соц. значимих / Єліанд Гоцуєнко, Надія Гоцуєнко // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 9.
520. **Губрієнко Р.** "Золота" глина : [про ДП "Нигінський кар'єр"] / Роман Губрієнко // Подільські вісті. — 2016. — 28 січ. (№ 10—11). — С. 1.
521. **Гудзь І.** Кому бойкот, а кому бізнес : чи виграє економіка від заборони рос. товарів / Ірина Гудзь // Слобідський край. — 2016. — 30 січ. (№ 13). — С. 6.
522. **Довженко Д.** Наша відповідь "Газпрому" : верба економителем України 2,3 млрд дол щороку / Дмитро Довженко // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 10.
523. **Економіка** України за 2015 рік : [Держ. служба статистики України] // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 12.
524. **Єрьоменко А.** Корпоративна несумісність : [про реформи в Міненерговугільпромі і "Нафтогазі"] / Алла Єрьоменко // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 8.
525. **Заславський Л.** Повстання кадрів : [про відставку А. Абромавичуса] / Леонід Заславський // Чорноморські новини. — 2016. — 6 лют. (№ 12). — С. 1.
526. **Зварич К.** Брехливі тарифи / Костянтин Зварич // Подільські вісті. — 2016. — 28 січ. (№ 10—11). — С. 1.
527. **Іщенко Г.** Без російської жуйки обійдемося / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 4.
528. **Іщенко Г.** Чи можливий тарифний компроміс? / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 3.
529. **Кіч Т.** Паралельне плавання : чи здешевить світова нафта український бензин / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 21 січ. (№ 9). — С. 5.
530. **Княжанський В.** Вбивці енергоефективності : експерт: "Субсидії залишили без стимулів не лише населення, а й владу" / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 11 лют. (№ 23). — С. 9.
531. **Княжанський В.** "Вітрина" тріснула : рекрутинг. агенство, яке запропонувало Айвараса Абромавичуса на посаду міністра економіки, зобов'язалося відшкодувати збитки у разі "помилки" / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 8.
532. **Княжанський В.** 12 друзів Тарути : як і чому з'явилася "Українська бізнес ініціатива"? / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 8.
533. **Княжанський В.** Історії газових воєн : Україна нарешті навчилася перемагати. А передувало цьому — поступки, зрадництво і мародерство ... / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 8—9.
534. **Княжанський В.** Кому ділити надра? : про виведення зі сфери контролю Мінекології нафтогаз. родовищ / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 2.
535. **Княжанський В.** Тарифні таємниці : експерт: у позові проти монополістів позитивна суд. перспектива / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 9.
536. **Коберник Н.** Чому бідні? Бо принижені й обдурені : [про тариф. політику] / Наталка Коберник // Подільські вісті. — 2016. — 2 лют. (№ 12). — С. 1.
537. **Ковальова В.** Газ із Європи дешевший, ніж у "Газпрому" : міністр палива та енергетики розповів про особливості ниніш. опалювал. сезону / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 2.
538. **Ковальова В.** Україну врятують інновації / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 5.
539. **Короткевич О.** За що "Нафтогаз" платитиме від \$100 тис. на рік? : М-во екон. розвитку і торгівлі найме міжнар. рекрутинг. агенство, щоб знайти незалеж. членів для Нагляд. ради НАК / Оксана Короткевич // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 9.
540. **Крючков О.** Компромісна ставка під ялинку : ухваливши 24 груд. 2015 р. "Закон про зниження ренти для видобувників газу", Верховна Рада зробила крок на зустріч енерг. незалежності України / Олександр Крючков // Урядовий кур'єр. — 2016. — 7 січ. (№ 3). — С. 1, 3.
541. **Кубіда В.** До питання про подальшу приватизацію, або Знову за рибу гроші / Василь Кубіда, Іван Розпуненко // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 6—7.
542. **Куш П.** Дожити до "української весни" : [про ситуацію на Донбасі] / Павло Куш // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 5.
543. **Куюн С.** Деолігархізація "Укрнафти": по-хорошому не виходить / Сергій Куюн, Євген Мочалов // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 7.
544. **Малиновський Б.** Овочевий джекпот : ціни гальмують перед оновленням рекордів / Богдан Малиновський // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 10.
545. **Малолеткова О.** Чому не вибілюється тіньове підприємництво? / Оксана Малолеткова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 4.
546. **Маскалевич І.** ЕІПІ — прозорість до запитання : [про звіт України в рамках Ініціативи прозорості видобув. галузей (ЕІПІ) на Форумі сталого упр. ресурсами] / Ігор Маскалевич // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 8.

547. **Мацегора К.** Інвестори роблять нашу економіку міцнішою : Україна прагне скористатися можливостями, які відкриваються з набранням чинності угоди про зону вільної торгівлі з Європ. Союзом / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 2.
548. **Мацегора К.** Ми прийшли єдиною командою, і ми будемо працювати єдиною командою : уряд визначив принципи подальшої роботи щонайменше на 12 місяців / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 1—2.
549. **Мацегора К.** ProZotto унеможливить корупцію : на електрон. систему держ. закупівель з 1 квіт. перейдуть центр. органи влади, а з 1 серп. — місцеві / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 1—2.
550. **Мацегора К.** Уряд готовий до звіту! : Прем'єр закликав міністрів попри політ. тиск продовжувати робити реформи / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 4 лют. (№ 22). — С. 1—2.
551. **Медуниця Ю.** Уряд не зупинятиметься на півдорозі : Прем'єр проголосив п'ять принципів подальшої роботи своєї команди, на яких ґрунтуватимуться реформи / Юрій Медуниця // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 2.
552. **Мирошниченко А.** Ценовая эквilibристика начала 2016-го / Александр Мирошниченко // Южная правда. — 2016. — 14 янв. (№ 3). — С. 1, 2.
553. **Михайлов М.** Надія без віри : [про екон. розвиток країни] / Микола Михайлов // Запорізька правда. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 6.
554. **Назаренко В.** Із державної власності — в комунальну? : Чернігів. обл. рада взялася за порятунок найнов. в Україні торф'ян. заводу / Віталій Назаренко // День. — 2016. — 28 січ. (№ 13). — С. 11.
555. **Нефьодов М.** Право ходу перейшло від "темних" до "світлих" : Максим Нефьодов — про війну, яку розв'язала його команда в М-ві економіки : [інтерв'ю з заст. міністра екон. розвитку та торгівлі про реформу держ. закупівель] / спілкувалася Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 10—11.
556. **Ніколаєв В.** Концесія: поштовх для вдосконалення управління державним майном / Всеволод Ніколаєв // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 7.
557. **Новак Е.** Економіка: резерви зростання / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 7.
558. **Новак Е.** Перед проривом чи перед проваллям? : [про екон. розвиток України] / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 7.
559. **Новак Е.** Стабілізація торгівлі без російського ринку / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 8.
560. **Одотюк І.** Чому в нас не прискорюється інноваційний розвиток / Ігор Одотюк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 4.
561. **Папенко М.** Два роки окупації : в одній із соц. мереж в Росії жартома назвали кримчан військовополоненими, Це було б смішно, якби не було правдою : [про екон. ситуацію в Криму] / Михайло Папенко // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 5.
562. **Питання** функціонування регіональних центрів з інвестицій та розвитку : розпорядження Кабінету Міністрів України від 24 груд. 2015 р. № 1350-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 11.
563. **Плачков І.** У Європі вже п'ють українське вино : але фальсифікат і корупція у нас ще не зжиті ... що в енергетиці, що в тютюновій справі, що в одязі. І навіть у політиці : інтерв'ю / Іван Плачков ; спілкувався Віталій Княжанський // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 9.
564. **Потапенко Л.** "Зелений бізнес" — за інтерактивне село! : [про сіл. зелений туризм] / Любов Потапенко // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 5.
565. **Про внесення** змін до деяких постанов Кабінету Міністрів України щодо відповідності основним вимогам до дозвільної системи у сфері господарської діяльності : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1173 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 7—8.
566. **Про внесення** змін до Положення про Міністерство економічного розвитку і торгівлі України : постанова Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 4 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 9.
567. **Про затвердження** Порядку здійсненні моніторингу відповідності вимогам до національного органу з акредитації та внесення зміни пункту 4 Положення про Міністерство економічного розвитку і торгівлі України : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1170 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 11—14.
568. **Про затвердження** спеціальних вимог до призначених органів з оцінки відповідності : постанова Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 56 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 16.
569. **Про особливості** доступу до інформації у сферах постачання електричної енергії, природного газу, тепlopостачання, централізованого постачання гарячої води, централізованого питного водопостачання та водовідведення від 10 груд. 2015 р. № 887-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 7.
570. **Резнікова Н.** Українська економіка: незалежність чи неозалежність? / Наталія Резнікова, Володимир Панченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 7.
571. **Резнік Р.** Зерноекспортна логістика: "А президент знає? — Ні, Ставніцер знає! Президент, як і всі, платить!" / Рита Резнік // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 9.

572. **Самаєва Ю.** Уряд Задзеркалля : [про показники економіки від Держстату] / Юлія Самаєва // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 2.
573. **Сапегін С.** Що відбувається з чорним золотом, і чому нам від цього ні жарко ні холодно : ціни на нафту можуть упасти до 10 дол за барель, але значних вигід від цього Україна не одержить / Сергій Сапегін, Геннадій Рябцев // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1, 9.
574. **Ткач Е.** Ждать ли серьезного удешевления бензина? / Елена Ткач // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 2.
575. **Трегуб О.** Я працюю тут майже рік, і вже бачила корупцію : голова департаменту міжнар. проектів Олена Трегуб — про те, як і на що витрачають міжнар. донор. допомогу : інтерв'ю / спілкувалася Марта Франчук // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 10—11.
576. **Уряд** планує комплексні реформи в кожному секторі : цього року Україна має подолати серйозні виклики щодо виконання Угоди про асоціацію з ЄС // Урядовий кур'єр. — 2016. — 7 січ. (№ 3). — С. 2.
577. **Усенко Л.** Чому наш бензин не поспішає за їхнім барелем? : фахівці пояснюють, що саме в нашій країні, крім нафтової складової, впливає на ціну палив.-мастил. матеріалів і коли можна чекати їхнього здешевлення / Лариса Усенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 1, 4.
578. **Шпак В.** Неклеймований обман: від ваг — до закону : безлад на ринках лише на вигляд зумовлений тільки базарною стихією рядових торговців / Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 7.
579. **Юрченко М.** Уряд запроваджує нову індустріальну політику : а вітчизн. підприємства Прем'єр закликає активніше освоювати зарубіж. ринки збуту / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 3.
580. **Як** розкрадається Україна: схеми та дійові особи : інтерв'ю з правником-міжнар. Сергієм Мещеряком / спілкувались: Катерина Кіндрась, Валентин Лабунський // Чорноморські новини. — 2016. — 23 січ. (№ 8). — С. 1; 30 січ. (№ 10). — С. 3.
581. **Яковлев А.** Коли зацвіте пролісок? : не олігархи, а малі бізнес-структури, створені обдарованою молоддю, дають надію на потепління вітчизнян. економіки / Анатолій Яковлев // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 10.

339 Торгівля. Міжнародні економічні відносини. Світова економіка

339.1 Загальні питання торгівлі. Ринок

582. **Логанов С.** ProZotto запровадив волонтерський десант : реформа в держзакупівлях почалася не згори, а з ініціативи пересічних українців / Сергій Логанов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 7.

339.5 Зовнішня торгівля. Міжнародна торгівля

583. **Бобкова С.** Митниці — під управління "варягів"? : уже невдовзі, обіцяють в уряді, на чотирьох укр. митницях "рулитимуть" міжнар. компанії / Сюзанна Бобкова // Високий замок. — 2016. — 19—21 лют. (№ 21). — С. 4.
584. **Громов О.** Дзеркальна відповідь торговельному агресорові / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 2.
585. **Зона** вільної торгівлі змінила географію // Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1). — С. 2.
586. **Іщенко Г.** Наші зернові й соки завоювали Європу : за півтора місяця 2016 р. укр. підприємства стовідсотково вичерпали квоти на поставки в ЄС кукурудзи, виноград. і яблuch. соків, меду й охолодж. курятини / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 1, 4.
587. **Княжанський В.** Війна блокад : експерти назвали наслідки торг. ембарго з Росією для укр. економіки / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 9.
588. **Княжанський В.** На кордоні працюватимуть "уповноважені оператори" : Україна вводить прозорий некорупц. механізм для зовн. екон. діяльн. бізнесу / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 8—9.
589. **Крамарчук О.** Новий Шовковий шлях в обхід Росії : наша країна шукає альтернат. маршрути транзиту товарів на схід / Оксана Крамарчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 3.
590. **Крючков О.** Борошно для ... Кім Чен Ин : [про переорієнтування укр. експорту] / Олександр Крючков // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 лют. (№ 35). — С. 6.
591. **Мацегора К.** "Вікінг" знає, як об'їхати перешкоди : експеримент "шовкового поїзда" розширить торг. можливості України й транзит. шлях завдяки країнам-членам ЄС / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 2.
592. **Мацегора К.** Як об'їхати торговельне ембарго : у п'ятницю перший експеримент. потяг з укр. товарами попрямує в Грузію, Азербайджан і Казахстан / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 2.
593. **Мацібора Ю.** Ми — не каральний орган, а надійний партнер для сумлінних бізнесменів : інтерв'ю з виконуючим обов'язки нач. Волин. митниці ДФС Юрієм Маціборою / розмовляла Наталка Човник // Волинь-нова. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 9.

594. **Медуниця І.** З Європою у нас значно більше спільного, ніж з РФ : від першої особи: Закони цивілізаційн. розвитку підказують Україні правил. шлях, вважає Прем'єр-міністр / Ігор Медуниця // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 2.

595. **Перстньова Н.** Наліт білої митниці / Ніна Перстньова // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1, 3.

596. **Про внесення змін до переліку товарів, заборонених до ввезення на митну територію України, що походять з Російської Федерації :** постанова Кабінету Міністрів України від 20 січ. 2016 р. № 28 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 12. — Дод.: Зміни, що вносяться до переліку товарів, заборонених до ввезення на митну територію України, що походять з Російської Федерації.

597. **Про заборону ввезення на митну територію України товарів, що походять з Російської Федерації :** постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1147 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 11.

598. **Про затвердження переліків товарів, експорт та імпорт яких підлягає ліцензуванню та квот на 2016 рік :** постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1176 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 7 січ. (№ 3). — С. 10—11.

599. **Самасва Ю.** Як (не)реформувати митницю / Юлія Самасва // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1, 6.

600. **Чого** чекати від входження у зону вільної торгівлі / підгот. Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 6.

601. **Шевчук І.** Із варяг у китайці : майже повністю відлучена від перевезень колись числен. рос. вантажів Україна торує нові стежки, на яких могла б заробити транзитну дециму / Іван Шевчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 1, 4.

339.7 Міжнародні фінанси

602. **Головко О.** Україна у фокусі інвесторів : у стратег. зустрічі глобал. експорт.-кредит. агенцій і багатосторон. фінанс. інституцій взяв участь десант вітчизнян. міністрів / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 2.

603. **Громов О.** Валютна іпотека: крапку ще не поставлено / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 5.

604. **Гудзь І.** Ціна допомоги : як кредит МВФ ударить по кишнях українців / Ірина Гудзь // Слобідський край. — 2016. — 25 лют. (№ 24). — С. 2.

605. **Княжанський В.** Рестарт відносин з МВФ : "Цей транш ми отримаємо, а з подальшою співпрацею будуть проблеми", — експерт / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 11.

606. **Мацегора К.** Заощадили в гривнях, попросимо валютою : Мінфін заручився підтримкою кредиторів та зекономив на зовнішн. держборгу / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 2.

607. **Мацегора К.** Туреччина є союзником і гарантом безпеки : на першому етапі розвитку відносин ця країна надасть 50 млн дол кредиту на авансування фонду держ. бюджету / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 2.

608. **Самасва Ю.** Без кредитів і довіри : [про кредити МВФ] / Юлія Самасва // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1, 7.

609. **Самасва Ю.** Девальвація очікувань : [про переговори з МВФ] / Юлія Самасва, Юрій Сколотяний // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1, 7.

339.9 Міжнародна економіка загалом. Міжнародні економічні зв'язки.

Зовнішньоекономічна політика. Світове господарство. Глобалізація

610. **Дубровик-Рохова А.** Welcome to the future! Хто вийде з війни сильнішим: ми чи вони? : [про "четверту промислову революцію", яка буде характеризуватися розвитком нових технологій] / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 21 січ. (№ 8). — С. 8.

611. **Княжанський В.** "Нафтогаз" у цуцванні : експерт називає помилкою укр. сторони запрошення "Газпрому" на перемовини щодо нових умов транзиту газу до Європи / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 21 січ. (№ 8). — С. 9.

612. **Куренна О.** Світова економіка на порозі ідеального шторму? / Оксана Куренна, Олена Злобіна // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 7.

613. **Петренко Є.** Геополітична складова ціни на нафту / Євген Петренко // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 5.

614. **Расмуссен А. Ф.** Про "ахіллесову п'яту" ЄС : про вигоди заміни імпорту нафти на енергію місц. вир-ва / Андерс Фог Расмуссен // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16).

34 Право. Юриспруденція

340 Право загалом. Методи та допоміжні правничі науки

615. **Бодня Т.** Іспит для Феміди / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 4.

616. **Кондратьєв А.** Суддівська "помилка" за ціною металургійного комбінату : [про реформування суд. системи] / Андрій Кондратьєв // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 9.
617. **Поліщук І.** Мін'юст шукає керівників / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 5.
618. **Про звільнення суддів** : указ Президента України від 18 січ. 2016 р. № 10/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 4.
619. **Про ліквідацію** та утворення місцевих загальних судів : указ Президента України від 19 січ. 2016 р. № 15/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 4.
620. **Пукіш-Юнко І.** "Тут працюють не право і закон, а свавілля і беззаконня" : так написав заст. генпрокурора Віталій Касько у своєму рапорті про відставку / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 5.
621. **Свистун І.** Нам під силу найамбітніші проекти, які наближають вітчизняну правову галузь до європейських стандартів : інтерв'ю з нач. Голов. територ. упр. юстиції в Сум. обл. Іриною Свистун / спілкувався Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 6.
622. **Сірук М.** Потрібне політичне рішення : експерт — про причини блокування Україною ратифікації Римського статуту / Микола Сірук // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 3.
623. **Сорока С.** Переворот у судовій системі : Рада пішла на іст. крок / Станіслав Сорока // Слобідський край. — 2016. — 4 лют. (№ 15). — С. 2.
624. **Фаріон І.** Судний день судової системи : служителі Феміди змушені будуть пояснити, звідки у них і родичів вілли, іномарки, коштовності ... / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 3.

341 Міжнародне право

625. **Дубровик-Рохова А.** "Бонди Януковича": програти бій, щоб виграти війну : юристи — про стратегію перемоги України в Лондон. суді з РФ та голов. приз цієї справи / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 8.
626. **Княжанський В.** Росія ігнорує міжнародне законодавство : АМКУ зобов'язав "Газпром" привести умови транзиту газу через територію України до екон. обґрунтов. рівня / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 9.
627. **Кравченко В.** Які позови проти Росії подасть Україна? / Володимир Кравченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1, 4.
628. **Ольшевський Л.** Трибунал щодо Криму буде / Леонід Ольшевський // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 3.
629. **Прокопенко М.** Кремль "підвищує ставки" : у Росії погіршено умови утримання одразу кількох незаконно ув'язн. українців. Що може зробити офіц. Київ і громадкість? / Марія Прокопенко // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 9.
630. **Торба В.** Хто не хоче Римського статуту? : 16 років Україна не ратифікує один із найважливіших док. міжнар. права : [інтерв'ю з доцентом Ін-ту міжнар. відносин Миколою Гнатовським] / Валентин Торба // День. — 2016. — 21 січ. (№ 8). — С. 4.
631. **Убивство** Литвиненка: хто є хто // Час Київщини. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 3.

342 Державне право. Конституційне право. Адміністративне право

632. **Галата Я.** Тернистий конституційний шлях: гра в піддавки / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 2.
633. **Геник В.** Нам своє робить! : [про заборону комуніст. партії України] / Володимир Геник // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 1, 5.
634. **Грек М.** Політичний маневр із Конституцією / Максим Грек // Слобідський край. — 2016. — 30 січ. (№ 13). — С. 2.
635. **Капсамун І.** Сила "окремої думки", або Про дискусію щодо конституційних змін між Сергієм Головатим та Віктором Шишкіним / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 5.
636. **Капсамун І.** Як збираються голоси? : нар. депутати — про боротьбу навколо змін до Конституції / Іван Капсамун, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 21 січ. (№ 8). — С. 5.
637. **Льовочкін С.** Конституційна реформа: новий Суспільний договір чи перманентний конфлікт? / Сергій Льовочкін // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 3.
638. **Мацегора К.** Якою буде Конституція, має сказати народ : Прем'єр висловився за проведення всеукр. референдуму щодо майбут. тексту Основного Закону / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 2.
639. **Поліщук І.** Чиновники опираються люстрації : "Урядовий кур'єр" дізнавався, працівники яких установ найбільше саботують Закон "Про очищення влади" / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 січ. (№ 2). — С. 1, 3.
640. **Про внесення** змін до деяких законів України щодо посилення гарантій дотримання прав і свобод внутрішньо переміщених осіб : закон України від 24 груд. 2015 р. № 921-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 18.

641. **Про внесення** змін до деяких законодавчих актів України : закон України від 24 груд. 2015 р. № 911-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 9—10.
642. **Рахманін С.** Зміна курсу? : [щодо законопроекту про зміни до Конституції] / Сергій Рахманін // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1—2.
643. **Сироїд О.** Брехня : [щодо законопроекту про внесення змін до Конституції] / Оксана Сироїд // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 3.
644. **Ставнійчук М.** Конституційна реформа: непродуктивний процес з продукування помилок / Марина Ставнійчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1, 3.
645. **Ставнійчук М.** Незалежне правосуддя під патронатом Президента / Марина Ставнійчук // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 4.
646. **Торба В.** Мінський цугцванг : "Зараз щодо Конституції є єдине та спільне розуміння коаліцією, що ми за неї не голосуватимемо", — нар. депутат / Валентин Торба, Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 4.
647. **Фаріон І.** Конституційна суєта довкола Мінських угод : вона спричинила новий виток кризи у середовищі коаліції / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 6.
648. **Чи** допоможе референдум змінити Конституцію? // Час Київщини. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 2.
649. **Шаповал В.** Не сотвори собі ... гаранта : [про зміни до Конституції України] / Володимир Шаповал // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 2.
650. **Шевченко І.** Говорили про безправ'я у ... правовій державі, якою проголосила себе Україна в Основному Законі : [про звіт громад. приймальні Укр. гельсин. спілки з прав людини у Житомирі] / Ірина Шевченко // Житомирщина. — 2016. — 15 січ. (№ 5). — С. 9.

343 Кримінальне право. Карні порушення

651. **Айген П.** Забудьте про індекс поширення корупції, це не настільки важливо ... : засн. Transparency international Пітер Айген — про "магічний трикутник" у боротьбі з укр. корупцією / розмовляла Оксана Груба // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 11.
652. **Алексєєв А.** Схеми "Дельта Банку" / Андрій Алексєєв // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 7.
653. **Бодня Т.** За шаленим BMW : які наслідки для реформи матиме погоня поліцейських за порушниками, що скінчилася стріляниною / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 1, 4.
654. **Бодня Т.** Розстріл на Інститутській спланували заздалегідь : у Генпрокуратурі розповіли, хто відповість за загибель Небесної Сотні / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 1—2.
655. **Бодня Т.** У чиновників шукатимуть брудні гроші : активи, отримані від корупц. та інших злочинів, виявлятиме спец. агентство / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 1, 4.
656. **Вертіль О.** Тече нафта. Крадена : [про крадіжки нафти на Сумщині] / Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 3.
657. **Горбатюк С.** "Інтерпол відмовляється оголошувати в розшук фігурантів "справ Майдану", бо вбачає ознаки політичного переслідування" : інтерв'ю з нач. Упр. спец. розслідувань Генпрокуратури Сергієм Горбатюком / розмовляла Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 9.
658. **Забрідний Л.** Амністія для вбивць / Левко Забрідний // Волинь-нова. — 2016. — 20 лют. (№ 19). — С. 3.
659. **Забрідний Л.** Квартири і долари, бо син — начальник митниці? : [про обшук нач. Рівнен. митниці Олега Вавровського] / Левко Забрідний // Волинь-нова. — 2016. — 8 лют. (№ 11). — С. 5.
660. **Капсамун І.** Відлуння справи "Гонгадзе — Подольського", або Які глибинні причини звільнення Віталія Каська з Генпрокуратури / Іван Капсамун // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 4.
661. **Капсамун І.** Погоня з летальним кінцем : експерт: "На лаві підсудних мають сидіти щонайменше дві особи — водій BMW і поліцейський, який убив пасажира / Іван Капсамун // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 4.
662. **Лосєв І.** Про гуманізм справжній і уявний, або Чому тривають репресії проти справжніх захисників країни? / Ігор Лосєв // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 26—27.
663. **Лугова М.** Після реформування прокуратура Волині працює за європейською моделлю / Марина Лугова // Волинь-нова. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 8.
664. **Мацегора К.** 550 мільйонів київських гривень захищено : посадовці позбулися крісел за участь у корупц. схемах. Справу розгляне СБУ / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 1—2.
665. **Мацегора К.** 400 мільйонів гривень просто хотіли вкрати. І вкрали б, якби ми оперативно не зреагували : Прем'єр розкрив таємницю оборудки, до якої причетні посадовці Мінприроди / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 1—2.
666. **Медуниця Ю.** Чиновників з імунітетом не існує : Прем'єр вимагає завершення кримін. проваджень за результатами перевірок діяльності провід. держ. компаній / Юрій Медуниця // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 2.

667. **Мороз К.** За корупційні дії — довічне позбавлення права обіймати посади в органах державної влади та місцевого самоврядування / Костянтин Мороз // Волинь-нова. — 2016. — 18 лют. (№ 18). — С. 7.
668. **Ніколетті М.** "У боротьбі з корупцією не може бути вчителя й учня" : інтерв'ю з деп. ПАРЕ Мішелем Ніколетті / спілкувалася Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 8.
669. **Петренко П.** Боротьба з корупцією не повинна перетворитися на політиканство : бесіда з Міністром юстиції Павлом Петренко / бесіду вела Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 5.
670. **Поліція** в епіцентрі скандалу: вбито неповноліт. пасажирів // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 3.
671. **Попович Л.** "Мамо, я в міліції! Перерахуй гроші на такий рахунок ...": [про шахрайські схеми] / Любов Попович // Кіровоградська правда. — 2016. — 22 січ. (№ 2). — С. 3.
672. **Про внесення** змін до Кримінального процесуального кодексу України щодо кримінальних впроваджень, які розслідуються слідчими органами прокуратури : закон України від 24 груд. 2015 р. № 916-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 4.
673. **Про співвідношення** між посадами начальницького складу і посадами державних службовців Національного антикорупційного бюро : постанова Кабінету Міністрів України № 1167 від 18 груд. 2015 р. // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 11.
674. **Про схвалення** Стратегії розвитку системи запобігання та протидії легалізації (відмиванню) доходів, одержаних злочинним шляхом, фінансування тероризму та фінансуванню розповсюдження зброї масового знищення на період до 2020 року : розпорядження Кабінету Міністрів України від 24 груд. 2015 р. № 1407-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 12.
675. **Пукіш-Юнко І.** Не встиг чкурнути в рідну "ЛНР" : сепаратиста Корсунського затримали, коли той "робив ноги" з Києва / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 3.
676. **Самаєва Ю.** Криве дзеркало корупції / Юлія Самаєва // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 1, 7.
677. **Терен І.** Голландські скарби крав донецький кримінальний авторитет Полубатко? : історія з поцупленими картинами посилює антиукр. настрої в Нідерландах / Іван Терен // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 3.
678. **Торба В.** Артем Ситник: "Тиск на НАБУ не матиме жодного значення" / Валентин Торба // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 2.
679. **Торба В.** Луганський вузол : декілька версій вбивства мера Старобільська / Валентин Торба // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 5.
680. **Фаріон І.** Азаров, Ключев, Арбузов відтепер — "білі і пухнасті" : за два роки Генпрокуратура України так і не зуміла надати європ. колегам своїх доказів вини чиновників з команди Януковича / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 29—31 січ. (№ 12). — С. 1, 6.
681. **Фаріон І.** За міністра-"аскета" [Андрія Пивоварського] взялося Антикорупційне бюро? : підозрює, що незаконно нажився на чужих активах / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 6.
682. **Шабунін В.** "Припускаю, що частину грошей, з яких знімають санкції, отримує нинішня політична еліта ..." : голова правління Центру протидії Віталій Шабунін — про наслідки корупц. скандалів, недоторкані "гаманці Януковича" і легалізовані Шокінім прокурор. клани : інтерв'ю / спілкувалася Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 1, 6.
683. **Юрченко М.** Недоторканість і застava гальмують реформи : за перші місяці роботи НАБУ зареєстровано значну кількість кримін. справ, і перші вже готують до суду / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 3.

344 Особливі види кримінального права. Військове, військово-морське, військово-повітряне право

684. **Матіос А.** Криміногенна ситуація у військах складна, але контрольована державою : інтерв'ю з голов. військ. прокурором України / Анатолій Матіос ; інтерв'ю провів Сергій Зятєв // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 9.

346 Господарське право. Правові основи державного регулювання економіки

685. **Левін В.** Радикальне рейдерство : про суд. війни між представниками укр. великого бізнесу на прикладі протистояння торг. роздріб. мережі АТБ і групи компаній S.Group / Володимир Левін // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 8.
686. **Павленко М.** Реквієм за міліцейсько-поліцейською реформою : [про фармацевт. підприємство ТОВ "Органосін"] / Микола Павленко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 10.
687. **Поліщук І.** Чи є життя без Господарського кодексу? / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 4 лют. (№ 22). — С. 4.

347 Цивільне право

688. **Бодня Т.** Конфіскація особливого призначення : як захистити право на майно, придбане у власника-корупціонера / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 4.

689. **Головко О.** Савченко: обміняти можна, зламати — ні! : кремлів. бранка голодує вже 29-й день / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 3.
690. **Головко О.** Характер Надії творить її долю : "Цього разу все або нічого! Свобода ціни не має"! — запевняє кремлів. бранка / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 3.
691. **Григор'єв Я.** "Ще у полоні звернув увагу, як Надія Савченко сміливо відповідає" : чернівчанин Ярослав Григор'єв повернувся із Росії, де у суді давав свідчення у справі полоненої льотчиці : інтерв'ю / спілкувалася Наталія Фещук // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 7.
692. **Жарінова А.** Незабаром побачимо, чи визнають США, що Україна на правильному шляху подолання негатив. явищ у сфері авт. і суміж. прав : інтерв'ю з Головою держ. служби інтелект власності України Аллою Жаріною / спілкувалася Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 7.
693. **Кривцун Д.** Чи буде розконсервовано судову систему? / Дмитро Кривцун // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 4.
694. **Логанов Є.** Батьківський будинок повернули сестрам : органи прокуратури Запоріж. обл. торік повернули в суд. порядку права понад 3-х тис дітей / Євген Логанов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 7.
695. **Поліщук І.** Відкритість рятує від "чорних нотаріусів" : доступ до реєстру нерухомості планують зробити безкоштов. / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 4.
696. **Поліщук І.** Не все наше, що моє : "УК" з'ясовував, коли майно придбане у шлюбі, слід вважати приватною власністю одного з подружжя / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 4.
697. **Поліщук І.** Обмежена приватність : хто допоможе захистити персон. права / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 1, 4.
698. **Симонова Л.** Тільки електронний варіант : Україна переграла США і Європу, позбавивши громадян папер. свідоцтва про право власності на нерухомість / Людмила Симонова // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 9.
699. **Торба В.** Росія має відповісти! : уперше суд почав розгляд справи щодо агресії проти України / Валентин Торба // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 5.

349 Спеціальні галузі права. Галузі права змішаного характеру

700. **Кіч Т.** Незаслужений відпочинок : як відстояти свої трудові права / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 1 берез. (№ 26). — С. 3.
701. **Поліщук І.** Відчайдушні домогосподарки виходять із тіні : "УК" з'ясовував, як вплине законопроект про легалізацію праці домаш. помічників на їхні труд. відносини з роботодавцями / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 1, 4.
702. **Поліщук І.** Допис як привід для звільнення : "Урядовий кур'єр" з'ясовував, чи має право роботодавець порпатися в особистому листуванні працівників / Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 4.

35 Державне адміністративне управління. Уряд. Військова справа

351/354 Державне адміністративне управління

703. **Аваков А.** "Ми тут усі не святі" : інтерв'ю з Головою МВС Арсеном Аваковим / спілкувався Сергій Рахманін // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1, 3.
704. **Бабчук А.** Замість звичного паспорту — ID-картка : нововведенням можуть скористатися лише 16-річні / Антоніна Бабчук // Чернівці. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 5.
705. **Барська В.** Сергій Чернов: Ми не форсуємо процес децентралізації — робимо ставку на якість / Варвара Барська // Слобідський край. — 2016. — 23 лют. (№ 23). — С. 2.
706. **Бедзір В.** Місто й село тепер в одній упряжці : на Закарпатті поступ забезпечують дві об'єднані громади / Василь Бедзір // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 6.
707. **Біловицька Н.** "Електронне місто" змінить мислення : у Дніпропетровську стартував проект Smart city, який переведе у зручний формат взаємодії громадян із владою / Наталія Біловицька // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 7.
708. **Біловицька Н.** Трансформер оселився у Софіївському районі : у Дніпропетр. обл. кожен новоутвор. місц. осередок додатково отримає цьогоріч 10 млн грн / Наталія Біловицька // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 7.
709. **Бодня Т.** Детективи в законі / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 4.
710. **Бодня Т.** Злочинців порохують восени? : депутати пропонують відкласти початок роботи Держ. бюро розслідувань / Тетяна Бодня // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 3.
711. **Брусенський О.** Децентралізація в дії: кому вершки, а кому корінці / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 6.
712. **Ведернікова І.** Реформа МВС. Без мундира / Інна Ведернікова // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1, 4.
713. **Вінничук В.** "Вас вибирали не в Києві, а в Чернівцях" : [про VI пленар. засід. міськ. ради у Чернівцях] / Василь Вінничук // Чернівці. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 3.

714. **Вінничук В.** Пристрасті у сесійній залі : [про 2 сесію Чернівець. міськ. ради] / Василь Вінничук // Чернівці. — 2016. — 4 лют. (№ 5). — С. 3.
715. **Вовк Л.** Контролювати Генпрокуратуру має все-таки Верховна Рада / Лора Вовк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 3.
716. **Вовк Л.** Паспорт на всі випадки життя / Лора Вовк // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 3.
717. **Галаур В.** Дядя Стьопа може бути насправді : чи спроможні старі міліцейс. кадри навчити сучас. поліцейські? / Володимир Галаур // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 7.
718. **Головко О.** ...І слово було децентралізація : вітчизн. реформатори запрошують до співпраці засоби мас. інформації / Оксана Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 2.
719. **Гребінь В.** Не залишайте житло без нагляду : як вберегтися від квартир. злодіїв / Вікторія Гребінь // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 7.
720. **Гунчик В.** Люди скаржаться, що влада на місцях дрімає : інтерв'ю з головою Волин. облдержадмін. Володимиром Гунчиком / спілкувалася Галина Світліковська // Волинь-нова. — 2016. — 30 січ. (№ 10). — С. 4—5.
721. **Декомунізація:** болісне прощання з тоталітаризмом : у 11 районах і містах уже завершено процес перейменування вулиць, площ, насел. пунктів : [інтерв'ю з провід. спеціалістом Упр. культури, нац. і релігій облдержадмін. Наталією Карповою] / розмову вів Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 16—17.
722. **Демків М.** Вчимося жити, а не виживати : [інтерв'ю з головою Меджибізької сел. об'єд. громади Михайлом Демківим / записала Тетяна Слободянюк] // Подільські вісті. — 2016. — 18 лют. (№ 19—20). — С. 2.
723. **Деякі** питання професійного навчання державних службовців та посадових осіб місцевого самоврядування : постанова Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 19 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 8. — Дод.: Зміни, що вносяться до постанов Кабінету Міністрів України.
724. **Закревський М.** Чому заважають створенню Пісківської територіальної громади? / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 9.
725. **Іванов В.** Менять старий паспорт на ID-карту можна не спешить : інтерв'ю с нач. упр. Гос. миграц. служби України в Николаев. обл. / Владимир Иванов ; [записав Р. Алексеенко] // Южная правда. — 2016. — 19 янв. (№ 5). — С. 2.
726. **Івашко О.** Миколаїв формує єдину електронну платформу / Олена Івашко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 6.
727. **Ісаченко С.** Спочатку подолали ерозію влади : принцип. позиція керівництва райдержадмін. дала змогу Кіцманщині успішно завершити транскордон. проект, зберегти бюджет. кошти і високу ділову репутацію / Світлана Ісаченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 8.
728. **Карпюк Р.** "На першому місці мають бути інтереси громади, а не політика" : інтерв'ю з заст. голови Волин. обл. ради Романом Карпюком / спілкувалася Галина Світліковська // Волинь-нова. — 2016. — 11 лют. (№ 15). — С. 7.
729. **Ковальова В.** Об'єднані громади відзначили 100 днів діяльності : вони нині зосередилися на узаконенні своєї роботи та на зарплаті керівників новостворених відділів фінансів, освіти, культури / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 2.
730. **Короленко В.** Реформа у дії : [про переатестацію поліції на Хмельниччині] / Віктор Короленко // Подільські вісті. — 2016. — 9 лют. (№ 15). — С. 2.
731. **Космодемьянская Ю.** Жизнь с "чистого листа" : как сменить имя, если оно не по душе / Юлия Космодемьянская // Зоря-область. — 2016. — 15 січ. — С. 3.
732. **Крючков О.** Швидше дім побудувати, ніж в експлуатацію здати : тисячам українців щодня доводиться безуспішно долати бюрократ. перепони / Олександр Крючков // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 5.
733. **Лиховид І.** Екополіція проти ековарварства : хто і чому торпедує створення нової служби, обіцяної майже рік тому? / Інна Лиховид // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 17.
734. **Лохматов А.** Розвиток країни розпочнеться з міст : у Миколаєві відбувся унікал. перший в Україні Форум майбутнього / Андрій Лохматов // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 8.
735. **Луценко І.** Про справжню поліцію / Ігор Луценко // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 3.
736. **Мацегора К.** Дядя з Києва вам чистити дороги не буде! : Прем'єр вимагає від місцевих органів влади запобігати патовим ситуаціям / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 2.
737. **Мацегора К.** Справедливість переможе бюрократію : МВС та М-во юстиції анонсували спільні реформи, які істотно змінять форму захисту громадян / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 1—2.
738. **Мирошниченко Д.** Паспортное имя: как на латинице? / Дарья Мирошниченко // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 26 січ. (№ 4). — С. 2.
739. **Москаль Г.** На Луганщині все просто: свій — чужий, а на Закарпатті усе закручено у поросячий хвіст / Геннадій Москаль ; розмовляла Наталія Балюк // Високий замок. — 2016. — 1—7 січ. (№ 1). — С. 1, 6—7.

740. **На** що живуть новооб'єднані територіальні громади? : місц. лідери розповіли "Дню" про бюджет, бонуси та "широкі" повноваження, які їм принесла децентралізація / підгот.: Вікторія Сидорова, Наталія Малімон, Віталій Андронік, Олесь Шуткевич // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16). — С. 8—9.

741. **Негода В.** Завдання місцевої влади — створити сприятливий бізнес-клімат на своїх територіях : інтерв'ю з першим заст. міністра регіон. розвитку, буд-ва та житл.-комун. госп-ва України В'ячеславом Негодою / спілкувалася Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 6.

742. **Омелянчук І.** "Вільне плавання" пригальмовує : об'єдн. громади на базі шкіл та амбулаторій створюють комун. підприємства для вирішення організац. питань / Інна Омелянчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 4 лют. (№ 22). — С. 6.

743. **Омелянчук І.** Не гірше, ніж в Одесі : Президент Петро Порошенко дав старт роботі центру адмінпослуг у Рівному / Інна Омелянчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 2.

744. **Писаренко В.** Майбутній секретар має об'єднати міську раду : визначилися з кандидатурою, яку запропонують на посаду секретаря Чернівців, міськради / Вікторія Писаренко // Чернівці. — 2016. — 6 січ. (№ 1). — С. 3.

746. **Про внесення** змін до деяких законодавчих актів України у зв'язку з прийняттям Закону України "Про Національну поліцію" : закон України від 23 груд. 2015 р. № 901—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 7—10.

747. **Про внесення** змін до деяких законодавчих актів України щодо розширення повноважень органів місцевого самоврядування та оптимізації надання адміністративних послуг : закон України від 10 груд. 2015 р. № 888—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 10—11.

748. **Про внесення** змін до деяких постанов Кабінету Міністрів з питань діяльності територіальних органів з надання сервісних послуг Міністерства внутрішніх справ : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1138 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 10.

749. **Про внесення** змін до Закону України "Про добровільне об'єднання територіальних громад" щодо особливостей державної реєстрації органів місцевого самоврядування як юридичних осіб : закон України від 25 груд. 2015 р. № 925—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 11.

750. **Про внесення** змін до статті 39 Закону України "Про здійснення державних закупівель" щодо здійснення державних закупівель Національною поліцією України : закон України від 25 груд. 2015 р. № 924—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 4.

750. **Про внесення** змін до Закону України "Про управління об'єктами державної власності" : закон України від 24 груд. 2015 р. № 910—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 7.

751. **Про Державне** бюро розслідувань : закон України від 12 листоп. 2015 р. № 794—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 15—17.

752. **Про державну** службу : закон України від 10 груд. 2015 р. № 889—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 7—14.

753. **Про затвердження** критеріїв, за якими оцінюється ступінь ризику від провадження господарської діяльності у сфері виробництва та ремонту вогнепальної зброї невійськового призначення і боеприпасів до неї, холодної зброї, пневматичної зброї калібру понад 4,5 міліметра і швидкістю польоту кулі понад 100 метрів на секунду, торгівлі вогнепальною зброєю невійськового призначення та боеприпасами до неї, холодної зброї, пневматичної зброї калібру понад 4,5 міліметра і швидкістю польоту кулі понад 100 метрів на секунду; виробництво спеціальних засобів, заряджених речовинами сльозоточивої та дратівливої дії, індивідуального захисту, активної оборони та їх продажу, і визначається періодичність здійснення Міністерством внутрішніх справ планових заходів державного нагляду (контролю) : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1122 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 11.

754. **Про затвердження** переліку пунктів пропуску через державний кордон України, через які здійснюється ввезення товарів в режимі транзиту : постанова Кабінету Міністрів України від 20 січ. 2016 р. № 20 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 12. — Дод.: Перелік пунктів пропуску через державний кордон України, через які здійснюється ввезення товарів в режимі транзиту (прохідний транзит).

755. **Про затвердження** Порядку виплати щомісячної добавки за вислугу років прокурорам та іншим працівникам органів прокуратури : постанова Кабінету Міністрів України від 9 груд. 2015 р. № 1090 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 13—14.

756. **Про** прокурорське "самоврядування" : Віталій Касько: "Те що у "справі Гонгадзе" остаточно не поставлено крапки, є чорною плямою на репутації правоохоронної системи України : [інтерв'ю з заст. Ген. прокурора України] / спілкувався Віталій Кривцун // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 4—5.

757. **Пузиревський А.** "Ми місяць виховували наших громадян, але це не дало результату. Тепер штрафуюмо" : ниніш. шеф лівів. поліції, як і його попередник, мешкає у робочому кабінеті : [інтерв'ю з Антоном Пузиревським / записала Сюзанна Бобкова] // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 13.

758. **Пукіш-Юнко І.** Замість державного кордону укріплюватимуть ... Маріїнський палац : а на "Мистецький арсенал" Ющенко у криз. бюджеті виділили учетверо більше, ніж на пропаганду позитив. іміджу України у світі / Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 6.

759. **Репешко І.** Якщо злочини розкриваються, значить, поліція працює : інтерв'ю з нач. Голов. упр. Нац. поліції Дніпропетр. обл. Ігорем Репешко / інтерв'ю вела Марія Бутиріна // Зоря-область. — 2016. — 13 січ. — С. 3.

760. **Рецепт** успішної реформи : інтерв'ю з нач. Старосиняв. від. поліції Вадимом Муравським / бесідував Г. Романчук // Подільські вісті. — 2016. — 26 січ. (№ 9). — С. 2.
761. **Ромашко Г.** Децентралізація має об'єднувати, а не вносити розбрат / Ганна Ромашко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 4.
762. **Сахно Ю.** Влада — для людей, а не навпаки : [про адмін. послуги] / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 7.
763. **Сахно Ю.** Амбітний виклик зашкарублій системі державного управління / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 7.
764. **Сахно Ю.** Губернаторський аудит: раптово та без розголосу / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 4.
765. **Сахно Ю.** Петро Порошенко: "Пряме обрання голів обласних адміністрацій — крок до федералізації, якого я не допущу" / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 4.
766. **Сахно Ю.** Пропозиції громад виноситимуться на державний рівень / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 6.
767. **Сахно Ю.** Центри надання адмінпослуг удосконалюють свою роботу / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 7.
768. **Сергієнко О.** Чи потрібні Києву ради? / Олександр Сергієнко // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 4.
769. **Симчишин О.** "Заданий темп позитивних змін у місті, не сумніваюся, буде збережено" : інтерв'ю з головою Хмельниць. міськ. ради Олександром Симчишином / розмовляв Богдан Теленько // Проскурів. — 2016. — 4 лют. (№ 4).
770. **Синютка О.** "Президент жодного разу не нав'язував мені кадрових рішень ..." : інтерв'ю з головою Львів. ОДА Олегом Синюткою / розмовляла Юлія Ліщенко // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 10.
771. **Сироїд О.** Ще раз про особливості "особливостей самоуправління" / Оксана Сироїд // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 2.
772. **Сіماشкевич М.** Децентралізація: прогнози і реальність : інтерв'ю з Кам'янець-Подільським міськ. головою Михайлом Сіماشкевичем / підгот. Ірина Грінішина // Подільські вісті. — 2016. — 2 лют. (№ 12). — С. 1.
773. **Соколинська А.** Перемога над "вкоріненням хабарництва" : як харків'янин Ігор Капустянський майже два роки отримувач закордон. паспорт без незакон. оплат / Альона Соколинська // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 11.
774. **Стегній В.** Як будувати рідну хату — Україну? / Віталій Стегній // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 6.
775. **Терещенко М.** "У Глухові окрім контрабанди та корупції, нічого немає. Моє завдання — реанімувати місто" : розмова з нащадком знаменитого роду, який очолив провінційне містечко на Сумщині / Мішель Терещенко ; спілкувалася Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 4.
776. **Ткачук А.** Із Конституцією чи без — децентралізація почалася. Тепер тільки не нашкодь! : інтерв'ю з дир. Ін-ту громад. сусп-ва Анатолієм Ткачуком / спілкувалася Інна Ведернікова // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1—2.
777. **Третина** майбутніх поліцейських — дівчата : інтерв'ю з нач. тренінг. центру при ГУНП в Чернівц. обл. Юрієм Зінченко // Чернівці. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 6.
778. **Узарашвілі О.** До війни з корупцією готувалися цілий рік ... : та складається враження, що в силових структурах, окрім назв, наразі мало що змінилося / Омар Узарашвілі // Високий замок. — 2016. — 7—13 січ. (№ 2/3). — С. 8.
779. **Шило О.** Де "літера Закону"? : [прес-конф. центру "Доброчин"] / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 4.
780. **Шило Ю.** Місцеве самоврядування повинне відповідати своїй назві : інтерв'ю з головою Якимів. райради Юрієм Шило / розмову вів Микола Михайлов // Запорізька правда. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 3.
781. **Шматченко Ю.** Поміняти паспорт через Інтернет : на Харківщині запрацював портал електрон. послуг / Юлія Шматченко // Слобідський край. — 2016. — 30 січ. (№ 13). — С. 3.
782. **Як** затятий "айтішник" закордонний паспорт за 179 гривень "виходив" : справа не в грошах, а в гідності, каже Любомир Габурак, якому вдалося оскаржити "паспортні побори" : [інтерв'ю з Любомиром Габураком] / спілкувалася Інна Пукіш-Юнко // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 18.
783. **Якель Р.** Об'єднання громадян: роздвоєння сутності / Роман Якель // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 6.

355/359 Військова справа. Воєнне мистецтво. Воєнні науки. Оборона. Збройні сили

355/359(100-87) Збройні сили зарубіжних країн

784. **Радковець Ю.** Бліцкриг на Європу? : для чого Шойгу знадобилися три нові дивізії на нашому кордоні / Юрій Радковець // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 3.

785. **Торба В.** Наступальний відступ : експерт: "Відступ бойовиків з Широкиного — це видимість дотримання російською стороною Мінських угод перед засіданням "нормандської четвірки" / Валентин Торба // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 4.

355/359(477) Збройні сили України

786. **Бабчук А.** Більше контрактників — менше мобілізованих : аби до війська йшли за контрактом, збільшили зарплати / Антоніна Бабчук // Чернівці. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 4.

787. **Бадрак В.** Держоборонзамовлення-16. Річ у деталях / Валентин Бадрак // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 4.

788. **Бадрак В.** Потрібен — прорив, або Як реформувати оборону і безпеку / Валентин Бадрак // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 4—5.

789. **Брусенський О.** Кому служба не в радість / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 9.

790. **Військова** служба за контрактом // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 4.

791. **Власенко В.** Оттава ніколи не визнає анексії Криму : Канада підтримує Україну в боротьбі з рос. агресією і допомагає в реформуванні Збройних сил / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 3.

792. **Данилець О.** Бойове хрещення Ярослава Радченка : захисник луган. аеропорту розповів про гарячі дні під час боїв за литовище / Олександр Данилець // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 8.

793. **Дзюба С.** Залізний кулак : [про службу миротворця Андрія Ліцмана у Косові] / Сергій Дзюба // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 8.

794. **Еннанов В.** Дві війни Костянтина Кукушкіна : боєць-інтернаціоналіст поділився думками про ситуацію в Афганістані в 1979—1989 рр. та про нинішні події на сході України / Володимир Еннанов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 6.

795. **Життя** врятує ... онлайн-база : експерт — про те, як і навіщо в укр. військ. госпіталях впроваджують електрон. медицину : [інтерв'ю з керівником проекту "Медична інформаційна система для Збройних сил України "Е-здоров'я" Володимиром Беляєвим] / спілкувалася Інна Лиховид // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 19.

796. **Зятьєв С.** Процедури — медичні та бюрократичні : про центри мед. реабілітації та санатор. лікування МО / Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 8.

797. **Зятьєв С.** Якщо існує пекло, то ми вже його пройшли ... : про кіборгів, що обороняли Донец. аеропорт / Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 7.

798. **Івашко О.** Широкий Лан: не все гаразд : жакливі умови перебування на полігоні в Миколаїв. обл. висвітили існування проблем не лише на фронті, а й у тилу / Олена Івашко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 1, 4.

799. **Кабаненко І.** Які кораблі потрібні Україні? : основ. бойові спроможності — високотехнол. катери — реально створити до кінця 2020 р. / Ігор Кабаненко // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 4.

800. **Канібор О.** "Кожен солдат має читати "День". Особливо на фронті" : боєць "Азова" Олександр Канібор завітав до редакції, щоб передплатити видання, купити наші книги і поділитися своїм баченням подій Євромайдану та наслідків війни / спілкувався Валентин Торба // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 15.

801. **Коцур О.** "Найбільша перемога — зберегти чиєсь життя" : контрактник Олександр Коцур у 23 р. вже воював на передовій : інтерв'ю / спілкувалася Антоніна Бабчук // Чернівці. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 18.

802. **Кулик Р.** Зарплата солдата-контрактника — 7 тисяч гривень : інтерв'ю з військ. комісаром Волині Романом Куликом / спілкувався Кость Гарбарчук // Волинь-нова. — 2016. — 28 січ. (№ 9). — С. 6.

803. **Куш П.** На приазовському рубежі : військовослужбовці Донец. прикордон. загону охороняють ділянки укр. території на підступах до Маріуполя / Павло Куш // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 9.

804. **Лільо Т.** Якщо війна — війна ... : інтерв'ю з учасником АТО Тарасом Лільо / розпитувала Інна Борисова // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 9.

805. **Мацегора К.** Державному оборонному замовленню додали 34 відсотки : у 2016 р. планують за будь-яких обставин забезпечити ЗСУ новою технікою, яка відповідає вимогам сучас. бойових дій / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 2.

806. **Мацегора К.** 1,5 мільярда до бюджету поверне суд : Прем'єр очікує на розмороження активів і обіцяє "за вкрадене режимом Януковича" профінансувати першочерг. потреби армії / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 2.

807. **Медуниця Ю.** Війську потрібні професіонали : основу формування Збройн. сил Президент вбачає у контракт. складовій / Юрій Медуниця // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 2.

808. **Менделєєв Д.** Агресивне безсилля : [про програму розвитку оборон.-промисл. комплексу] / Дмитро Менделєєв // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 4.

809. **Мякушенко С.** Умови добрі, а охочих — брак / Савелій Мякушенко // Слобідський край. — 2016. — 13 лют. (№ 19). — С. 6.

810. **Наш** земляк із Корюківки служить в "Айдарі" : інтерв'ю з бійцем "Айдару" / спілкувався Сергій Дзюба // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 5.
811. **Перець А.** "Зрадники сиділи у Генштабі і здавали своїх ..." : боєць з позивним "Ігла" 47 днів тримав оборону Донец. аеропорту / Анна Перець // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 11.
812. **Про відзнаку** Президента України "За гуманітарну участь в антитерористичній операції" : указ Президента України від 17 лют. 2016 р. № 54/21016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 11. — Дод.: Положення про відзнаку Президента України "За гуманітарну участь в антитерористичній операції".
813. **Про відзнаку** Президента України "За участь в антитерористичній операції" : указ Президента України від 17 лют. 2016 р. № 53/21016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 11. — Дод.: Положення про відзнаку Президента України "За участь в антитерористичній операції".
814. **Про внесення** змін до Закону України "Про Національну гвардію України" щодо удосконалення правових засад діяльності Національної гвардії України : закон України від 24 груд. 2015 р. № 920VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 10—11.
815. **Про героїзм** як "роботу" : військовий Тарас Пономаренко, який рік тому із ще шістьма сміливцями захопив ворожий Т-72 : інтерв'ю / спілкувалася Вікторія Жуйко // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 12.
816. **Про затвердження** військово-адміністративного поділу території України : указ Президента України від 5 лют. 2016 р. № 39/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 8. — Дод.: Військово-адміністративний поділ території України.
817. **Про схвалення** Концепції Державної цільової програми реформування та розвитку оборонно-промислового комплексу на період до 2020 року : розпорядження Кабінету Міністрів України від 20 січ. 2016 р. № 19-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 9.
818. **Про шефську** допомогу військовим частинам Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної прикордонної служби України : указ Президента України від 11 лют. 2016 р. № 44 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 лют. (№ 30). — С. 12. — Дод.: Перелік військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної прикордонної служби України, над якими здійснюється шефство.
819. **Прокопенко О.** Армійські кашовари: перезавантаження / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 4.
820. **Прокопенко О.** Бійці АТО стають молодшими командирами : уперше військ. виш підгот. офіцерів запасу з-поміж учасників бойових дій / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 3.
821. **Прокопенко О.** Військових проконтролюють цивільні : в Україні з'явилася нова посада — представник уповноваж. Верховної Ради з питань захисту прав військовослужбовців / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 3.
822. **Прокопенко О.** Харчі для військових купують на електронних торгах : із квіт. 2015 р. на закупівлях Міноборони зекономлено майже 600 млн грн, з них 241 млн — за допомогою системи "ProZorro" / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 3.
823. **Прокопенко О.** Шкарпетки під арештом : у М-ві оборони пояснили, чому бійці нарікають на нестачу і погану якість обмундирування, і розповіли, коли зміниться ситуація / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 3.
824. **Радківський А.** "Студентські канікули" солдата Кіра : десантник розповів про бойові будні на сході України / Аркадій Радківський // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 4.
825. **Стеблюк В.** Так званий руський мир почав захлинатися ще в літку 2014-го ... : інтерв'ю з полковником мед. служби Всеволодом Стеблюком / інтерв'ю провів Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 9.
826. **Тамбовець В.** Нове у матеріальному забезпеченні воїнів АТО / В. Тамбовець // Проскурів. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 10.
827. **Тарасов А.** Говорите защитникам Украины спасибо! : интервью с медбратом Днепрпетр. 2-й обл. гор. поликлиники Алексеем Тарасовым / общалась Анфиса Букреева // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 26 січ. (№ 4). — С. 5.
828. **Торба В.** Дебальцеве. Рік по тому : "І донині справжніх винуватців трагедії не названо", — експерт / Валентин Торба // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 4.
829. **Торба В.** Хто — все ще — не годує свою армію ...? : протести віськ. на Миколаївщині в Міноборони звели до проблем низового командування / Валентин Торба // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 4.
830. **Урасів Д.** Донбас — це заповідник СРСР, тому в АТО ми не тільки воюємо, а й презентуємо Україну : інтерв'ю з командиром підрозділу артрозвідки 14-ї бригади Дмитром Урасвим / спілкувалася Оксана Калинюк // Волинь-нова. — 2016. — 23 січ. (№ 7). — С. 5.
831. **Фещук Н.** "У порівнянні з Надією Савченко, у нас половина чоловіків — не воїни" : Ярослав Григор'єв із Чернівців потрапив у полон одночасно з відомою льгчицею / Наталія Фещук // Чернівці. — 2016. — 4 лют. (№ 5). — С. 18.
832. **Шот М.** Мамину вишиванку одягнути так і не встиг : ордена "Народний герой України" удостоїли ще 13 військ., добровольців, волонтерів, а також медика, представників ЗМІ й капелана / Микола Шот // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 4.

833. **Юрченко М.** Легше було воювати, ніж потім згадувати : пам'ять про героїзм учасників Дебальцев. операції назавжди залишиться в нашій історії / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 3.

36 Забезпечення духовних і матеріальних життєвих потреб

364 Соціальна допомога. Соціальне забезпечення. Соціальний захист

834. **Антонюк С. М.** Пенсійне забезпечення: які сталися зміни : інтерв'ю з заст. нач. голов. упр. Пенс. фонду України в Житомир. обл. С. М. Антонюк / інтерв'ю взяла Галина Проніна // Житомирщина. — 2016. — 26 січ. (№ 9—10). — С. 2.

835. **Борисова І.** Адаптація переселенців на новому місці / Інна Борисова // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 3.

836. **Брусенський О.** Право на довіру : [про соц. захист учасників АТО] / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 6.

837. **Ведернікова І.** Переселенці й недополітика / Інна Ведернікова // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 1—2.

838. **Виплата пенсії** працюючим пенсіонерам із 1 січня 2016 року // Вісті Побужжя. — 2016. — 28 січ. (№ 5). — С. 2.

839. **Воронович З.** Полювання на липових пільговиків : у Мінфіні збираються заощадити до п'яти млрд грн на соц. виплатах, перевіривши усіх, хто отримує допомогу від держави / Зіновія Воронович // Високий замок. — 2016. — 18—24 лют. (№ 20). — С. 7.

840. **Гудзь І.** Еволюція пенсії : від поодиноких змін до кардинал. реформи / Ірина Гудзь // Слобідський край. — 2016. — 27 лют. (№ 25). — С. 1, 3.

841. **Деякі питання функціонування територіальних органів Пенсійного фонду України** : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1055 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 9—11.

842. **Дяка** від держави — не для всіх : ветерани АТО вибивають свої пільги : [інтерв'ю з нач. штабу Харків. обл. ГО "Спілка ветеранів АТО" Владиславом Якименком та керівником Харків. обл. від. Держ. служби України у справах ветеранів війни та учасників АТО Юрієм Корсуновим] / спілкувалася Тетяна Василець // Слобідський край. — 2016. — 30 січ. (№ 13). — С. 5.

843. **Закревський М.** Пенсійна "каламутна вода", або Як деякі роботодавці ловлять "рибку збагачення" в річці соціального забезпечення / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 16.

844. **Заярнюк О.** Пенсії: які зміни? : інтерв'ю з нач. голов. упр. Пенсійн. фонду України в Хмельниц. обл. Ольгою Заярнюк / розмовляла К. Матвійчук // Подільські вісті. — 2016. — 11 лют. (№ 16—17). — С. 2.

845. **Карпюк Г.** Обласна рада оголосила "війну" утриманству : адже лише кожна третя гривня з виділених бюджетом іде на допомогу нужденним : [про регіон. програму "Турбота"] / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 6.

846. **Кірик Т.** Субсидії: благо, але для кого? / Тетяна Кірик // Подільські вісті. — 2016. — 14 січ. (№ 4—5). — С. 1.

847. **Коваль Л.** Реальним переселенцям нічого боятися : СБУ і Мінпроаці виявляють шахраїв, які збагачуються коштами, признач. на соц. виплати для внутр. переміщ. осіб / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 1, 3.

848. **Коваль Л.** Фінансуватимуть послуги, а не заклади : у Кабміні обговорили зміни до Закону "Про соціальні послуги" / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 3.

849. **Коваль Л.** Як дбають про захисників : питання фінанс. й соц. забезп. наших нацгвардійців — завжди актуальне / Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 2.

850. **Ковальова В.** Шлях до Нараями : без введення другого накопичувального рівня пенс. системи наші співвітчизники бідуватимуть у старості / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 6.

851. **Коноваленко В.** Як боротися з ПФУ при незаконному зменшенні розміру пенсії / Володимир Коноваленко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 7.

852. **Левчук В.** Держава має дбати про своїх захисників : інтерв'ю з заст. дир. Юрид. департаменту М-ва оборони Віктором Левчуком / інтерв'ю провів Сергій Зятєв // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 3.

853. **Лесик В.** А вони справді наші співвітчизники? : [про вимушених переселенців зі сходу України] / Віктор Лесик // Подільські вісті. — 2016. — 14 січ. (№ 4—5). — С. 3.

854. **Лиховид І.** Приречені на "нерухомість" : Мінсоцполітики блокує реформи протез. галузі, переконані волонтери / Інна Лиховид // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 11.

855. **Лісовський Б.** Про пенсії та "оптимізацію" / Богдан Лісовський // Житомирщина. — 2016. — 16 лют. (№ 18—19). — С. 3.

856. **Машкін В.** Роздутіх пенсій більше не буде : максим. обсяг виплати відтепер фіксований та незмінний : [інтерв'ю з заст. голови правління Пенсійн. фонду Владиславом Машкіним] / спілкувалася Людмила Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 5.

857. **О важном:** пенсионные выплаты в 2016 году : интервью с нач. Глав. упр. Пенсион. фонда в Николаев. обл. Натальей Ефремовой / беседовала Анна Никулина // Рідне Прибужжя. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 5.
858. **Парфенова А.** Виплати самотнім матерям будуть адресними / Анастасія Парфенова // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 2.
859. **Пенсійне** питання: як рахуватимуть і що люди матимуть? / підгот.: Микола Закревський, Сергій Огін // Час Київщини. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 8—9.
860. **Про внесення** змін до Порядку надання пільг окремим категоріям громадян з урахуванням середньомісячного сукупного доходу сім'ї : постанова Кабінету Міністрів України від 27 січ. 2016 р. № 36 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 4. — Дод.: Зміни, що вносяться до Порядку надання пільг окремим категоріям громадян з урахуванням середньомісячного сукупного доходу сім'ї.
861. **Про внесення змін** до постанови Кабінету Міністрів України від 28 листопада 2007 р. № 1372 та визнання такими, що втратили чинність, деяких постанов Кабінету Міністрів України : постанова Кабінету Міністрів України від 20 січ. 2016 р. № 24 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 4. — Дод.: Перелік постанов Кабінету Міністрів України, що втратили чинність.
862. **Про затвердження** плану міжвідомчих заходів з адаптації до мирного життя учасників антитерористичної операції : розпорядження Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 10-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 13.
863. **Про пенсійні зміни** : інформація ПФУ // Проскурів. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 12.
864. **Про соціальний захист** осіб, які отримали легкі тілесні ушкодження, побої, мордування під час участі у масових акціях громадського протесту, що відбулися у період з 21 листопада 2013 р. по 21 лютого 2014 р. : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1098 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 12.
865. **Прокопенко О.** Тепер біонічні протези роблять у Києві : добровольцеві із Львівщини, який залишився без руки на Майдані, встановили найсучас. протез / Ольга Прокопенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 1, 4.
866. **Розенко П.** "Ми уникнули соціальних бунтів" : інтерв'ю з міністром соц. політики Павлом Розенко / спілкувалися Алла Котляр, Юлія Самаєва // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1, 11.
867. **Русін О.** Субсидії, оздоровлення, допомоги воїнам АТО, реабілітація та пільги : [прес-брифінг в Чернігів. обл. райдержадмін.] / Олег Русін // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 2.
868. **Саврилова Ж.** "Раніше боялися кнопку натиснути, а тепер імейли надсилають" : єдина умова вступу в Ун-т третього покоління — наявність пенсійн. посвідчення : [інтерв'ю з ректором Ун-ту Жанною Савриловою] // Високий замок. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 11.
869. **Самаєва Ю.** Пенсійний фатум / Юлія Самаєва // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 1, 7.
870. **Самаєва Ю.** Субсидії: нова суспільна змова / Юлія Самаєва // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1, 7.
871. **Сомова Є.** Урізаємо пільги — латаємо дірки в бюджеті : з працюючих пенсіонерів і надалі будуть стягувати податки, а харчування в дит. садках і школах переклали на місц. владу / Євгенія Сомова // Волинь-нова. — 2016. — 19 січ. (№ 5). — С. 6—7.
872. **Унковська Т.** Як Україні вирватися з пастки бідності / Тетяна Унковська // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 8.
873. **Шматченко Ю.** "Страшна" субсидія : що заважає українцям сплачувати менше за "комуналку" / Юлія Шматченко // Слобідський край. — 2016. — 13 лют. (№ 19). — С. 3.
874. **Юрченко М.** Бюджетні кошти використають адресно : соц. виплати отримуватимуть ті громадяни, хто справді потребує такого виду допомоги від держави / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 лют. (№ 35). — С. 2.

365 Потреба в житлі та її задоволення. Забезпечення житлом

875. **Кирей Р.** А вивчення ринкових цін процедурою не передбачено : громадськість сумнівається у правильності закупівлі квартир для родин воїнів АТО на Чернігівщині / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 5.
876. **Куш П.** Друге новосілля слов'янців : на Донеччині відремонтували житл. будинок, пошкодж. під час бойових дій ще у черв. 2014 р. / Павло Куш // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 3.
877. **Про затвердження** розподілу субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на будівництво (придбання) житла для сімей загиблих військовослужбовців, які брали безпосередню участь в антитерористичній операції, а також інвалідів I—II групи з числа військовослужбовців, які брали участь у зазначеній операції, та потребують поліпшення житлових умов, на 2015 рік : розпорядження Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1399-р. // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 11.

366 Консумеризм. Рух на захист інтересів і прав споживачів

878. **Карпюк Г.** Фальсифікат на порозі нашого дому / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 20.

879. **Ригун А.** Невже обважуванням — кінець? / Аліна Ригун // Житомирщина. — 2016. — 16 лют. (№ 18—19). — С. 5.

368 Страхування

880. **Ковальова В.** За шкоду майну й здоров'ю платитимуть більше : лютневе подвоєння розмірів страх. сум з автоцивілки не призведе до підвищ. вартості полісів / Вікторія Ковальова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 5.

37 Освіта. Виховання. Навчання. Дозвілля

881. **Бедзир В.** Примхи влади відчувають сироти : у трьох профтехзакладах Мукачевого студенти досі чекають на стипендію / Василь Бедзир // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 6.

882. **Бережнюк О.** Інклюзивне навчання ... за 40 років? : "Україна не розуміє, що таке рівний доступ до освіти", — вважає амер. науковець Лайл Кауфман / Олена Бережнюк // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 9.

883. **Брусенський О.** SOS від профтехосвіти, або Чи виживе вітчизняна система підготовки робітничих кадрів на утриманні місцевих бюджетів / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 11.

884. **Василець Т.** Освітня рформа на порозі : школи поділять, університетів поменшає / Тетяна Василець // Слобідський край. — 2016. — 20 лют. (№ 22). — С. 1, 3.

885. **Гольцберг К.** Незручні діти : [про майстерність вчителя у вихованні школярів] / Катерина Гольцберг // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 13.

886. **Горіна В.** "Відродження" наполягає на повному державному фінансуванні ПТУ / Василіса Горіна // Слобідський край. — 2016. — 6 лют. (№ 16). — С. 3.

887. **Грабовський С.** Софія Русова: Україна як хрест і покликання : до 160-річчя від дня народж. / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 20.

888. **Дрозд Л.** Без щасливої родини немає щастя для людини : [про сімейне свято "Міцна родина — щаслива дитина", яке пройшло у Лугин. р-ні Житомирщини] / Людмила Дрозд // Житомирщина. — 2016. — 12 січ. (№ 3—4). — С. 5.

889. **Дубашидзе Н.** Комп'ютери й гаджети в руках дитини. Шкода чи користь? / Нателла Дубашидзе // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 13.

890. **З великої хмари та малий дощ, або Дитячий аспект державної політики :** інтерв'ю з экс-керівником офісу Уповноваженого з прав дитини Людмилою Волинець / розмовляла Алла Котляр // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1, 13.

891. **Занюк Л.** Чи потрібне мистецтво українським дітям — Міністерство освіти ще думає ... / Лариса Занюк // Волинь-нова. — 2016. — 4 лют. (№ 12). — С. 7.

892. **Іванова М.** Про "дорогих" учнів, кадровий голод і низьку зарплату : [про пленум обкому профспілки освітян] / Марія Іванова // Кіровоградська правда. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 10.

893. **Карпюк Г.** Опановувати знання ліпше ситим / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 8.

894. **Карпюк Г.** Хто в Україні вироблятиме додаткову вартість? : без підтримки профтехосвіти — ніхто / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 7.

895. **Кирей Р.** Навіщо пиляти гілку, на який сидимо? : новації в Бюджет. кодексі щодо передачі повноважень інвестування ПТУ на місця можуть зруйнувати систему підгот. робіт. кадрів / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 1, 7.

896. **Кирей Р.** Субвенції дають тільки тимчасовий ефект : систему упр. та фінанс. закл. профтехосвіти потрібно вдосконалювати / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 7.

897. **Кіч Т.** ПТУ на межі знищення : держава залишила профтехосвіту без грошей / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 28 січ. (№ 12). — С. 1, 3.

898. **Клочек Г.** Українська освіта — це позавчорашній день Європи : інтерв'ю з ученим-літературознавцем, організатором освіти / Григорій Клочек ; розмовляв Володимир Коскін // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 11.

899. **Ковалів І.** Знання доступні на відстані : [про дистанц. навчання школярів Криму та Донбасу] / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 5.

900. **Ковалів І.** Міняємо економістів на слюсарів і механіків : [про профтехучилища] / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 5.

901. **Ковалів І.** Цьому дам, тому — не дам : [про харчування у школах] / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 6.

902. **Країні** уже не потрібні вчителі музики і малювання. Справді, навіщо голодним культура? : [про проект Концепції початк. освіти] // Волинь-нова. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 3.

903. **Кулеба М.** Потрібно працювати на випередження : інтерв'ю з уповноваженим Президента України з прав дитини Миколою Кулебою / спілкувалася Любомира Коваль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 лют. (№ 28). — С. 5.

904. **Лиховид І.** Диктатура школи : чи готові вчителі та батьки відкрито виступити проти тоталітарної педагогіки? / Інна Лиховид // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 10.
905. **Огін С.** За покликанням серця: ви будете нами пишатися, або від нас захищатися : про дит. будинок "Отчий дім" / Сергій Огін // Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1). — С. 9.
906. **Онищенко О.** Дивіться, хто іде ... : [хто буде міністром освіти] / Оксана Онищенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1, 12.
907. **Онищенко О.** На олімпіадах для школярів зекономили / Оксана Онищенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 12.
908. **Освіта** як національна ідея : Сергій Квіт: "Завдання Міністерства — виконувати "обслуговуючу" роль, а не видавати "циркуляри" : [інтерв'ю з міністром освіти Сергієм Квітом] / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 18—19.
909. **Освіта** як національна ідея-2 : Сергій Квіт: "Гуманітарна політика повинна допомогти зрозуміти, що українське — це наше, а крім того — якісне, сучасне та прогресивне" : [інтерв'ю з міністром освіти] / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 2 лют. (№ 16). — С. 11.
910. **Островська Х.** ПТУ можуть залишити без грошей / Христина Островська // Слобідський край. — 2016. — 16 січ. (№ 7). — С. 3.
911. **Половнікова С.** Моя вчителька і всіх нас вихователька : [про першу вчительку П. Тичини Серафиму Миколаївну Морачевську] / Світлана Половнікова // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 7.
912. **Правила** деокупації : "Після повернення на території, нині непідконтрольній Україні, освіта має стати локомотивом змін не тільки гуманітарного, а й економічного і політичного простору", — переконана історик та літератор Олена Стяжкіна : інтерв'ю / спілкувалася Марія Прокопенко // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 14.
913. **Про внесення змін до деяких законів України щодо безоплатного забезпечення підручниками учнів загальноосвітніх навчальних закладів та педагогічних працівників** : закон України від 26 січ. 2016 р. № 940-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 8.
914. **Про затвердження Ліцензійних умов провадження освітньої діяльності закладів освіти** : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1187 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 8—15. — Дод.: Ліцензійні умови провадження освітньої діяльності закладів освіти.
915. **Про затвердження переліку кваліфікаційних категорій і педагогічних звань педагогічних працівників та порядку їх присвоєння** : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1109 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 8.
916. **Про затвердження плану заходів щодо національно-патріотичного виховання молоді на 2016 рік** : розпорядження Кабінету Міністрів України від 25 груд. 2015 р. № 1400-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 18.
917. **Про Рекомендації парламентських слухань на тему: "Сімейна політика України — цілі та завдання"** : постанова Верховної Ради України від 5 груд. 2015 р. № 854-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 9—10.
918. **Саєнко В.** Без професійної освіти як без рук / Володимир Саєнко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 3.
919. **Солодка Н.** На сторожі заповітів Софії Русової : до 160-річчя від дня народж. / Наталя Солодка // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 9.
920. **Старикова Г.** "Домовина" для ПТУ : інтерв'ю з головою Київ. обл. ради / Ганна Старикова ; записала Вікторія Ляховець // Час Київщини. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 6.
921. **Сюндюков І.** Людина в школі життя : Ян Амос Коменський — фундатор європ. педагогіки Нового часу / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 21.
922. **Хом'як О.** Місцеві бюджети не потягнуть училища? : директори цих установ побоюються, щоб із профтехосвітою не сталося так, як із дит. садочками на початку 90-х / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 3.
923. **Хом'як О.** "Прикладна розробка": гроші беруть, нічого не дають : як фінансуватиметься освіт. галузь у 2016 р.? / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 9.
924. **Хом'як О.** Раніше не комунікувала з дітьми, а нині ділиться іграшками : як навчаються у спецкласі діти з особливими освіт. потребами / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 29—31 січ. (№ 12). — С. 11.
925. **Юрченко М.** Державне замовлення нарешті виконано : [про фінансування та закупівлю шк. підруч.] / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 3.
926. **Яка** школа, така і держава : [про пед. діяльність Софії Русової] // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 9.

378 Вища освіта. Вища школа. Підготовка наукових кадрів

927. **Василець Т.** Купити освіту : медик за 100 тис. чи бухгалтер за 26 / Тетяна Василець // Слобідський край. — 2016. — 13 лют. (№ 19). — С. 5.
928. **Вінник О.** Яка вага дисертації? / Оксана Вінник // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 5.

929. **Горіна В.** ХАІ — це запорука майбутньої успішної кар'єри : [про Харків. нац. аерокосм. ун-т ім. М. Є. Жуковського] / Василиса Горіна // Слобідський край. — 2016. — 27 лют. (№ 25). — С. 6.
930. **Джексон С.** "Я не бачу жодних серйозних перешкод для того, щоб система вищої освіти України стала частиною європейського освітнього простору ..." : інтерв'ю з британ. експертом у сфері оцінювання якості освіти Стефаном Джексон / спілкувався Сергій Курбатов // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 12.
931. **Єгорченко І.** Дітей вчать плагиату ще у школі : історія з дисертацією Катерини Кириленко викликала дискусію серед науковців: як покласти край цьому явищу, і чому бездіяльне МОН? : [інтерв'ю з ст. наук. співробітником Ін-ту математики] / Ірина Єгорченко ; спілкувалася Інна Лиховид // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 10.
932. **Ковалів І.** Бюджетні місця розподілятимуть по-новому : без тестів вступатимуть лише три категорії осіб, а кримчани можуть отримати квоти / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 3.
933. **Ковалів І.** До магістратури — через ЗНО / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 10 лют. (№ 26). — С. 2.
934. **Ковалів І.** ЗНО відчиняє двері навіть престижних вишів : абітурієнт: Кожен другий українець упевнений, що за 10 р. незалежне тестування зменшило рівень корупції під час вступу до ун-тів / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 1, 3.
935. **Ковалів І.** "Куплю знання. Дорого" : [про ліцензування освіт. діяльності] / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 лют. (№ 35). — С. 4.
936. **Ковалів І.** Університети обмежують права студентів? / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 12 січ. (№ 5). — С. 5.
937. **Ковалів І.** Часу для реєстрації на ЗНО обмаль : випускники шкіл складатимуть однорівневі тести, а результати з двох предметів зарахують як ДПА / Інна Ковалів // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 4.
938. **На** пробне ЗНО збирайте гроші / підгот. Володимир Степовий // Житомирщина. — 2016. — 12 січ. (№ 3—4). — С. 2.
939. **Ніколаєнко С.** Я завжди обстоював права українського вчителя і науковця : інтерв'ю з ректором Нац. ун-ту біоресурсів і природокористування України Станіславом Ніколаєнком / спілкувалася Ірина Білоус // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 8.
940. **Німелович Д.** Вступати по-новому : перш ніж обрати предмети для складання ЗНО, вступникові варто промоніторити сайти вузів / Дарія Німелович // Високий замок. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 11.
941. **Онищенко О.** Палкий привіт абітурієнтам від парламенту : [щодо змін до Закону про вищу освіту] / Оксана Онищенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 1, 11.
942. **Онищенко О.** Статус чи визнання? : [про статус "національний" для укр. ун-тів] / Оксана Онищенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 12.
943. **Писаренко В.** Вузи об'єднують — студенти проти : уже кілька днів БДФЕУ протестує проти приєднання до ЧНУ / Вікторія Писаренко // Чернівці. — 2016. — 4 лют. (№ 5). — С. 5.
944. **Про внесення** змін до деяких постанов Кабінету Міністрів України : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1159 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 19. — Дод.: Зміни, що вносяться до постанов Кабінету Міністрів України.
945. **Про затвердження** форми сертифіката про акредитацію освітньої програми, порядку оформлення, переоформлення, видачі, зберігання та обліку таких сертифікатів : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1117 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 12.
946. **Черняк В. П.** Національний фармацевтичний університет: будуй власне майбутнє в успішній професії / Валентин Петрович Черняк // Слобідський край. — 2016. — 20 лют. (№ 22). — С. 6.

39 Культурна антропологія. Етнографія. Фольклор

947. **Бутко С.** Народні традиції святкування все ж повернуться! : інтерв'ю з представником Укр. ін-ту нац. пам'яті в Чернігів. обл. Сергієм Бутком // Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 6.
948. **Левашвілі О.** Індустрія пророцтв / Ольга Левашвілі // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 13.
949. **Селезінка В.** Про що колядка / Василь Селезінка // Слово Просвіти. — 2016. — 14—20 січ. (№ 1). — С. 12.
950. **Топачевський А.** Ялинка: легенди й канони / Андрій Топачевський // Слово Просвіти. — 2016. — 14—20 січ. (№ 1). — С. 9.
951. **Хом'як О.** "Дід Мороз хоч старенький, але бешкетує як маленький ..." : у Рос. імперії церква називала образи Діда Мороза та Снігуроньки ... демонічними / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 1—7 січ. (№ 1). — С. 3.

5 МАТЕМАТИКА. ПРИРОДНИЧІ НАУКИ

502/504 Наука про навколишнє середовище. Енвіронментологія. Екологія

952. **Веклич О.** Антиекологічне лукавство бюджетного реформування / Оксана Веклич // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 8.

953. **Гайдуцький І.** Куди йдуть кіотські гроші : Паризька клімат. конф.: досягнення та упущення / Іван Гайдуцький // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 12.

954. **Дубровик-Рохова А.** Україна повертатиме Японії "кіотські гроші" : експерт Нац. екол. центру: Неспроможність ефективно реалізовувати проекти ставить під загрозу отримання майбутньої кліматичної допомоги / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 13 січ. (№ 2). — С. 8.

955. **За чий рахунок "банкет"?** : [про Комплекс. природоохорон. програму для Харків. обл.] / підгот. Віталій Стегній // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 9.

956. **Листопад О.** Картини сажею : чи візьмуть нас до клубу цивіліз. країн разом із чадом наших теплоелектростанцій / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 7.

957. **Лиховид І.** Ефективне "жарознижуюче" : на боротьбу зі зміною клімату Україна отримала майже 300 млн дол. А як їх витратила? / Інна Лиховид // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 2.

958. **Лиховид І.** Контролювати викиди — он-лайн : Україна зобов'язалася впровадити електрон. моніторинг за станом довкілля / Інна Лиховид // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 2.

959. **Лиховид І.** Україна як Кіотський прецедент : вперше за історію зеленого інвестування держава повертатиме невикористані кошти / Інна Лиховид // День. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 11.

960. **Про внесення** змін до Бюджетного кодексу України щодо цільового спрямування екологічного податку : закон України від 24 груд. 2015 р. № 928—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 7.

961. **Хлебникова Я.** Забруднене повітря — загроза для людства / Ярослава Хлебникова // Вісті Придніпров'я. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 4.

55 Геологія. Науки про Землю

962. **Про затвердження** Положення про Державну службу геології та надр України : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1174 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 7 січ. (№ 3). — С. 10.

6 ПРИКЛАДНІ НАУКИ. МЕДИЦИНА. ТЕХНІКА

61 Медичні науки

613 Гігієна загалом. Валеологія та гігієна особистості

963. **Про Національну** стратегію з оздоровчої рухової активності в Україні на період до 2025 року "Рухова активність — здоровий спосіб життя — здорова нація" : указ Президента України № 42/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 8—9. — Дод.: Національна стратегія з оздоровчої рухової активності в Україні на період до 2025 року "Рухова активність — здоровий спосіб життя — здорова нація".

964. **Юрченко А.** Понеділок починається в суботу : про те, як правильно відпочивати / Антоніна Юрченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 15.

965. **Як затятий** м'ясоїд став відданим вегетаріанцем, а потім — веганом : відмова від м'яса додає сил, покращує здоров'я, нормалізує аналізи : [інтерв'ю з Богданом Хруставчуком] // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 12.

614 Охорона здоров'я та гігієна. Запобігання нещасним випадкам

966. **Дубровик-Рохова А.** Ми зламали велику корупційну схему на закупівлі ліків : нар. депутати, громадськість та М-во охорони здоров'я проаналізували ефективність співпраці з міжнар. орг. / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 2.

967. **Екснер Г.** У Швейцарії, якщо людина зламала ногу — викликає таксі, а не "швидку" : хірург із Цюриха розповів про специфіку тамтешньої системи охорони здоров'я / Герхард Екснер ; розмовляв Андрій Гелій // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 18.

968. **Ісаченко С.** Навіщо селу реанімація : адмін. реформа дала громадянам гроші, якими розпоряджатися треба з толком : [про реформування лікарень] / Світлана Ісаченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 6.

969. **Листопад О.** Корупція пручається, але відступає : Україна зекономила півмільярда гривень : [про закупівлю мед. препаратів] / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 3.

970. **Ляхович Р.** Інколи бракує хвилини або деяких секунд, щоб врятувати життя людині : бесіда з депутатом Тернопіл. міськ. ради Романом Ляховичем / бесіду вів Олег Лівінський // Тернопіль вечірній. — 2016. — 20 січ. (№ 1—2). — С. 7.

971. **Магуайр Б.** Чи стане 2016-й роком пандемії? : потрібен новий підхід до гігієни охорони здоров'я / Брайан Магуайр // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 14.

972. **Миколок О.** Як платити за медицину? : про зміни, потрібні укр. системі охорони здоров'я / Оксана Миколок // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 19.

973. **Моїсєєва Т.** Правда і міфи вакцинації / Тетяна Моїсєєва // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 5.

974. **Нипорко Д.** Ліки під контролем : у мед. закладах України почали діяти системи моніторингу препаратів для онкохворих / Джастіна Нипорко, Дар'я Бабкова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 3.

975. **Проніна Г.** Навіщо створені структури-дублери? : [про роботу від. охорони здоров'я райдержадмін. Житомир. обл.] / Галина Проніна // Житомирщина. — 2016. — 9 лют. (№ 15—16). — С. 6.
976. **Скрипник О.** Вірусні гепатити — між вироком і діагнозом : [про моніторинг програм лікування] / Ольга Скрипник, Олексій Сова // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 12.
977. **Скрипник О.** Полювання на віруси, або Що робив Барак Обама на Подолі : інтерв'ю з голов. лікарем Укр. центру контролю і моніторингу захворювань М-ва охорони здоров'я Любов'ю Некрасовою / Ольга Скрипник // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1, 12.

615 Фармакологія. Терапія. Токсикологія

978. **В "Остречі"** відпочивають бійці з усієї країни : інтерв'ю з дир. Менського сан. "Остреча" Володимиром Пашковським / спілкувалася Вікторія Гаврик // Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 2.

616 Патологія. Клінічна медицина

979. **Дружбляк Н.** Ліків від поліомеліту на існує : врятувати від паралічу може тільки вакцинація / Наталія Дружбляк // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 19.
980. **Дружбляк Н.** Невидимі оку нападники : медики запевняють, що вчаться давати раду з вірусами. А от бактерії перестають реагувати на ліки / Наталія Дружбляк // Високий замок. — 2016. — 1—7 січ. (№ 1). — С. 19.
981. **Калиняк О.** Аби сільська медицина на стала "Титаніком" : [про знищення сіл. медицини] / Олег Калиняк // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 6.
982. **Моїсєєва Т.** До самого серця : на базі Центру дит. кардіології та кардіохірургії створюють укр.-швейцар. мед. установу, що надаватиме допомогу четвертого рівня пацієнтам із Європи та Азії / Тетяна Моїсєєва // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 7.
983. **Мудра Д.** І медицина потребує лікування / Діана Мудра // Чорноморські новини. — 2016. — 30 січ. (№ 10). — С. 4.
984. **Перемоги**, про які мало знають : президентом Нац. акад. мед. наук України, на її загал. зборах, обрано відомого нейрохірурга акад. НАМН Віталія Цимбала : [інтерв'ю з акад. Віталієм Цимбалом] / розмовляв Юрій Віленський // День. — 2016. — 24 лют. (№ 32). — С. 11.
985. **Про внесення** змін до формули розподілу обсягу медичної субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам : постанова Кабінету Міністрів України від 9 груд. 2015 р. № 1188 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 4. — Дод.: Зміни, що вносяться до формули розподілу обсягу медичної субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам.
986. **Про затвердження** критеріїв, за якими оцінюється ступінь ризику від провадження господарської діяльності банків пуповинної крові, інших тканин і клітин людини згідно з переліком, затвердженим Міністерством охорони здоров'я, і визначається періодичність здійснення зазначеним Міністерством планових заходів державного нагляду (контролю) : постанова Кабінету Міністрів України від 11 лют. 2016 р. № 69 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 13. — Дод.: Критерії за якими оцінюється ступінь ризику від провадження господарської діяльності банків пуповинної крові, інших тканин і клітин людини згідно з переліком, затвердженим Міністерством охорони здоров'я, і визначається періодичність здійснення зазначеним Міністерством планових заходів державного нагляду (контролю).
987. **Сівак С.** Уряд не реформує, а знищує медицину / Сергій Сівак // Волинь-нова. — 2016. — 4 лют. (№ 12). — С. 9.
988. **Скоропадська В.** Другий шанс для серця дають столичні медики пацієнтам у нещодавно створеному Інституті серця, який уже встиг заявити про себе у світовій кардіохірургії : інтерв'ю з ген. дир. Борисом Тодуровим / Валентина Скоропадська // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 14.
989. **Скрипник О.** Академія меднаук — крізь провокації до виборів / Ольга Скрипник, Олексій Сова // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 1, 12.
990. **Скрипник О.** Бюджет медицини в рік червоної Мавпи / Ольга Скрипник // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 1, 12.
991. **Трахтенберг І.** "Шокова терапія" не показана : [про реорг. Академії мед. наук] / Ісаак Трахтенберг // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 12.
992. **Усім миром** — проти туберкульозу : [прес-конф. в обл. протитуберкульоз. диспансері] // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 6.
993. **Хорошун Е.** Військові медики з честю виконують свої обов'язки : інтерв'ю з нач. мед. служби ЗСУ / Едуард Хорошун ; інтерв'ю провів Сергій Зятєв // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 6.
994. **Шило О.** Чи зможемо знайти гроші? : [про боротьбу з епідемією туберкульозу в Чернігів. обл.] / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 6.

62 Машинобудування. Техніка загалом

620 Випробування матеріалів. Матеріали промислового значення. Електростанції. Економіка енергетики

995. **Вертіль О.** У наступ на газове марнотратство : на Сумщині розробляють програму модернізації системи теплопостачання / Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 6.

996. **Д'ячук О.** Енергонезалежність: що робитимуть / Олена Д'ячук // Вісті Побужжя. — 2016. — 2 лют. (№ 6). — С. 2.
997. **Іщенко Г.** Субсидії "грають" проти енергоефективності : торік держава втратила з бюджету 25,3 млрд грн на дотування комун. послуг, проте в енергоощадливості вкладала копійки / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 3.
998. **Кирей Р.** Самодостатній помічник : попит на пікову електроенергію задовольнить Канів. гідроакумулююча станція / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 6.
999. **Княжанський В.** Енергетиці потрібна декарбонізація : профіл. ком. ВРУ пропонує концепцію низьковуглец. розвитку укр. економіки / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 10.
1000. **Княжанський В.** Профіцит електроенергії — теж загроза : експерти в галузі вимагають у М-ва запуску збалансованої програми експорту / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 10.
1001. **Княжанський В.** Урок для марнотратних : Ральф Фюкс: "Зелена" революція забезпечить Україні великий добробут" / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 18 лют. (№ 28). — С. 8.
1002. **Маломуж М.** Коефіцієнт корисної дії : [про наук.-техн. розробки світ. рівня в електроенергетиці] / Микола Маломуж // Урядовий кур'єр. — 2016. — 3 лют. (№ 21). — С. 5.
1003. **Мацегора К.** Європа стане донором для Фонду енергоефективності : за рахунок цих коштів і кредитів від держ. банків українці зможуть утеплити домівки та заощадити на опаленні / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 2.
1004. **Новак Е.** Стратегія енергонезалежності / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 7.
1005. **Юрченко М.** Ефективність мусить здолати монополію : реформування енергоринку потребує запровадж. нових правил гри, які відповідають Третьому енерг. пакету ЄС / Михайло Юрченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 2.

621 Загальне машинобудування. Ядерна техніка. Електротехніка.

Машинобудування загалом

1006. **Брусенський О.** Позивний "Полтава" : від гри до життєвого вибору : [про полтав. радіоаматорів] / Олександр Брусенський // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 8.
1007. **Васильчук В.** "Трубоцаль": надійність і стабільність / Володимир Васильчук // Житомирщина. — 2016. — 5 січ. (№ 1—2). — С. 4.
1008. **Галаур В.** Робот КУКА проти професіоналів : [про роботизов. комплекси] / Володимир Галаур // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 7.
1009. **Каранда Я.** Коли "співмешканка" — високовольтна лінія : [про небезп. високовольт. лінію] / Ярослав Каранда // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 6.
1010. **Княжанський В.** Українські АЕС потребують модернізації : грошей на ремонт немає. Лише цього року енергоринок вже заборгував "Енергоатому" чотири млрд грн / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 26 січ. (№ 11). — С. 8.
1011. **Лиховид І.** "Замулене" питання : США та Європа формують жорстокішу політику щодо гідроелектростанцій та зменшують їхню роль в альтернативній енергетиці. А Україна? / Інна Лиховид // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 10.
1012. **Про внесення змін до постанов Кабінету Міністрів України від 11 липня 2002 р. № 956 і від 11 лютого 2015 р. № 96 : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1097** // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 18. — Дод.: Зміни, що вносяться до постанов Кабінету Міністрів України від 11 липня 2002 р. № 956 і від 11 лютого 2015 р. № 96.
1013. **Про затвердження Технічного регламенту низковольтного електричного обладнання : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1067** // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 12—13.
1014. **Про затвердження Технічного регламенту щодо деяких товарів, які фасують за масою об'ємом у готову упаковку : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1193** // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 лют. (№ 23). — С. 8. — Дод.: Технічний регламент щодо деяких товарів, які фасують за масою об'ємом у готову упаковку.

622 Гірнична справа

1015. **Княжанський В.** Українські гірники прославилися на весь світ : їм вдалося подолати найнебезпечніше геол. порушення — величезну тріщину в земній корі завдовжки 50 км / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 9 лют. (№ 21). — С. 8.

622.3 Добування окремих корисних копалин, руд, порід

622.32 Добування рідких і газоподібних корисних копалин

1016. **Крючков О.** Гори, гори ясно — на жовто, не красно : по кольору газу, що згорає, можна визначити його якість / Олександр Крючков // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 3.

1017. **Куюн С.** Світло в кінці труби : [про компанію "Укртрансфат"] / Сергій Куюн // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 1, 8.

1018. **Люта Г.** Єврокомісія має намір побудувати "Газпром" — по зонах : і критикує "Північний потік-2" : [про забезп. поставок газу за регіон. принципом] / Ганна Люта, Ігор Маскалевич // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 9.

1019. **Новак Е.** Перспективи газовидобувного сектора / Елла Новак // Демократична Україна. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 7.

1020. **Райхель Ю.** Нафтове перемир'я : нафтовидобувники країни хочуть заморозити рівень видобутку. Із цим згодні не всі / Юрій Райхель // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 12.

1021. **Уніговський Л.** Газові метаморфози : поки що на ринку газу хаос, і, схоже, нам ще дуже далеко до справді конкурент. газ. ринку / Леонід Уніговський // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 9.

622.33 Добування твердих корисних копалин органічного походження

1022. **Акімов А.** Львівсько-Волинський вугільний басейн: не все так гнітюче / Анатолій Акімов // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 8.

1023. **Лісова А.** Кому дістанеться десята шахта — найбільша надія вугільного регіону? : [про шахту у Нововолинську] / Алла Лісова // Волинь-нова. — 2016. — 23 січ. (№ 7). — С. 4.

1024. **Маскалевич І.** Вугілля: і на руїнах держвидобування ... / Ігор Маскалевич // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 9.

1025. **Про затвердження** Порядку використання коштів, передбачених у державному бюджеті на поповнення обігових коштів або збільшення статутних фондів вугледобувних підприємств для погашення заборгованості із заробітної плати працівникам, що утворилися на 1 січня 2016 року : постанова Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 1 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 9.

622.37 Добування коштовного і напівкоштовного каміння

1026. **Харченко О.** "Лісова пісня. Реквієм" : експерт: "Уже ціле покоління виросло на незаконному видобутку бурштину. Це ситуація, яку упустили на всіх рівнях" / Ольга Харченко // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 15.

623 Військова техніка

1027. **Бобкова С.** "Дозор" "дотягнуть" до стандартів НАТО : у Львові побували військ. атташе з 28 країн світу. Чи зацікавляться вони нашою бронемашиною? / Світлана Бобкова // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 1, 5.

1028. **Козловський Б.** Згори нам видно все ... : безпілотник — друг розвідника, геодезиста і журналіста / Борис Козловський // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 7.

624 Цивільне та промислове будівництво загалом

1029. **Бедзір В.** Довгожитель молодшає : тунель під Бескидами через півтора року пришвидшить укр. ділянку Шовкового шляху / Василь Бедзір // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 3.

625 Цивільне будівництво сухопутних транспортних шляхів

1030. **Карпюк Г.** Дороги: як ви нам дорогі ... / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 22.

1031. **Карпюк Г.** Санацію доріг потрібно починати із санації мізків / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 16.

1032. **Про внесення** змін до Технічного регламенту безпеки інфраструктури залізничного транспорту : постанова Кабінету Міністрів України від 8 січ. 2016 р. № 8 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 12. — Дод.: Зміни, що вносяться до Технічного регламенту безпеки інфраструктури залізничного транспорту.

1033. **Про передачу** цілісного майнового комплексу державного підприємства "Дніпропетровська дирекція будівництва метрополітену" у власність територіальної громади м. Дніпропетровська : розпорядження Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1417-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 4.

626 Гідротехніка. Гідротехнічне будівництво загалом

1034. **Про утворення** Координаційної ради з питань відновлення роботи та розвитку зрошувальних систем : постанова Кабінету Міністрів України від 27 січ. 2016 р. № 50 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 9. — Дод.: Склад Координаційної ради з питань відновлення роботи та розвитку зрошувальних систем; Положення про Координаційну раду з питань відновлення роботи та розвитку зрошувальних систем.

628 Санітарна техніка. Водопостачання. Водопровід і каналізація. Освітлювальна техніка

1035. **Войціховська А.** Правильне поводження з відходами : інтерв'ю з екологом / Алла Войціховська ; розпитувала Інна Борисова // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 13.

1036. **Куш П.** Проведіть до нас ... "броневодогін"! : на Донеччині шукають альтернатив. шляхи забезп. місц. жителів. якісною пит. водою / Павло Куш // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 10.

1037. **Про внесення** змін до Податкового кодексу України щодо проекту модернізації Бортницької станції очистки стічних вод : закон України від 23 груд. 2015 р. № 903-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 11.

1038. **Про внесення** змін до розділу XXI "Прикінцеві та перехідні положення" Митного кодексу України щодо проекту модернізації Бортницької станції очистки стічних вод : закон України від 23 груд. 2015 р. № 902-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 11.

1039. **Шило О.** "Сміття", яке треба вивести — спочатку зі своєї голови, а потім з вулиць і парків : [про ініціативну групу "Еко Місто"] / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 4.

629 Машинобудування транспортних засобів. Транспортне машинобудування

1040. **Вареник Н.** Світле майбутнє: розвинена економіка плюс "електромобілізація" усієї країни? / Наталя Вареник // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 9.

1041. **Кравцов О.** Смартфони на колесах : як українцям заробити на електрокарах / Олександр Кравцов // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 15.

1042. **Про затвердження** Методики визначення середньоринкової вартості легкових автомобілів та внесення змін у додатки 1 і 2 до Порядку визначення середньоринкової вартості легкових автомобілів, мотоциклів, мопедів : постанова Кабінету Міністрів України від 18 лют. 2016 р. № 66 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 8. — Дод.: Методика визначення середньоринкової вартості легкових автомобілів.

1043. **Фельдман В.** Літаки і школа Олега Антонова / Вадим Фельдман // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 10.

1044. **Фельдман В.** Уже 30 років "Руслани" служать людям / Вадим Фельдман // Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2). — С. 8—9.

63 Сільське господарство та суміжні науки. Лісове господарство. Мисливство. Рибне господарство

630 Лісове господарство. Лісівництво

1045. **Бедзір В.** І казка природи, й джерело життя : закарпатці живуть із лісу й самі працюють для нього / Василь Бедзір // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 6.

1046. **Васильчук В.** З чого починається ліс? : [про Малинський ліс. розсадник] / Володимир Васильчук // Житомирщина. — 2016. — 19 січ. (№ 6—7). — С. 6.

1047. **Ісаченко С.** Між митником і короїдом : заборона вивезення деревини, незатребув. місц. дерево-виробниками, оберається для Буковини екол. та фінанс. збитками / Світлана Ісаченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 8.

1048. **Листопад О.** Ліс на краю прірви / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 5.

1049. **Чечелюк П.** Тимчасова влада може спішно віддати український ліс на розграбування / Петро Чечелюк // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 9.

631/638 Сільське господарство

1050. **Біловицька Н.** Як зробити агропідприємство прибутковішим? : відповідь на це запитання — у впровадж. інновацій та застосування додатк. джерел фінансування / Наталія Біловицька // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 1, 4.

1051. **Бородіна О.** Підтримка сімейного фермерства: гасла і дії / Олена Бородіна, Ігор Прокопа // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 8.

1052. **Бутенко Р.** Щоб не хотілося нікуди виїжджати! : інтерв'ю з сіл. головою Романом Бутенко / спілкувалася Валентина Науменко // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 2.

1053. **Васильчук В.** Хто захистить права власників паїв? / Володимир Васильчук // Житомирщина. — 2016. — 5 лют. (№ 14). — С. 3.

1054. **Вертіль О.** Для кого органічна продукція майже міф? : рік у рік зростає кількість господарників, які стають прихильниками екол. вир-ва харчів / Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 7.

1055. **Гудзь І.** М'ясний ринок по-українськи / Ірина Гудзь // Слобідський край. — 2016. — 6 лют. (№ 16). — С. 6.

1056. **Закревський М.** Агровиробники нагадали уряду, хто несе "золоті яйця" / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1). — С. 6.

1057. **Індексована земля** : інтерв'ю з акад. Нац. акад. аграр. наук Леоніда Новаковського : [щодо індексації нормат. грош. оцінки земель у Податк. кодексі] / спілкувався Володимир Чопенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 8.

1058. **Іщенко Г.** Велика приватизація агросектору не за горами? : усі держ. підприємства галузі або підуть з молотка, або будуть ліквідовані / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 11 лют. (№ 27). — С. 5.
1059. **Іщенко Г.** Ринок сільгоспземель: був цвіт, буде й плід / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 28 січ. (№ 17). — С. 4.
1060. **Кирей Р.** Кооперування: тернистий шлях за допомогою ЄС : місц. владні структури Черкащини та фахівці з Євросоюзу активно консультують аграріїв у цьому болючому питанні / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 лют. (№ 33). — С. 6.
1061. **Кириленко Т.** Солодкий бізнес із гірким присмаком : [про бджільництво в Україні] / Тетяна Кириленко // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 10.
1062. **Княжанський В.** Фермери вимагають покінчити з корупцією : Іван Томич: В Європі виробник отримує 80—85 % вартості проданої на експорт продукції, в Україні — 60% / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 16 лют. (№ 26). — С. 8.
1063. **Крючков О.** Хто вирішить "скажене питання"? : [про вакцинацію сказу] / Олександр Крючков // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 3.
1064. **Малолеткова О.** Чию свинину їстимуть українці : на кінець літа — початок осені виробники прогнозують дефіцит цього вітчизн. продукту на внутр. ринку / Оксана Малолеткова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 5.
1065. **Мацегора К.** ЄБРР допоможе вітчизняним фермерам : банк планує надати кошти на створення спец. кооперативів та на розвиток малих і середніх агропідприємств / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 лют. (№ 25). — С. 2.
1066. **Мацех О.** "Відколи працюю директором ЛПК "Лев", м'яса не їм. І новому директору цього бажаю" : Олег Мацех — про те, що змінив у роботі специфіч. комун. підприємства : інтерв'ю : [про вет. клініку "Лев"] / спілкувалася Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 11—17 лют. (№ 17). — С. 14.
1067. **Навродський А.** У когось по п'ять, а в Хотіївці по три ... : [про земельні питання] / Андрій Навродський // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 7.
1068. **Омелянчук І.** Фермерів заганняють у "конверти" : збільшення податк. навантаження на агросектор призводить до того, що галузь нині в тіні / Інна Омелянчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 17 лют. (№ 31). — С. 4.
1069. **Омелянчук І.** Фермерська правда : щоб не ставити підніжок тим, хто годує прем'єрів і президентів, законодавцям варто працювати на випередження, а не навздогін / Інна Омелянчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 8.
1070. **Павленко О.** Сільське господарство сьогодні — це опора української економіки, не можна її підірвати : інтерв'ю з міністром аграр. політики Олесієм Павленко / спілкувалася Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 8—9.
1071. **Підлісний Л.** Чергова спроба задушити Олешин : [про тварин. комплекс у с. Олешин Хмельниц. обл.] / Леонід Підлісний // Подільські вісті. — 2016. — 28 січ. (№ 10—11). — С. 2.
1072. **Попова О.** Обезземелення громадян іде ... / Ольга Попова // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 7.
1073. **Про внесення** змін до деяких законодавчих актів України щодо дерегуляції в агропромисловому комплексі : закон України від 3 листоп. 2015 р. № 743-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 7—9.
1074. **Про затвердження** Положення про Міністерство аграрної політики та продовольства України : постанова Кабінету Міністрів України від 25 листоп. 2015 р. № 1119 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 15—16.
1075. **Про утворення** Міжвідомчої робочої групи з питань стану використання земель Національної академії аграрних наук : постанова Кабінету Міністрів України від 13 жовт. 2015 р. № 1120 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 21.
1076. **Сахно Ю.** Українське — найкраще! : [про Білоцерків. молоч. комбінат] / Юрій Сахно // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 7.
1077. **Українські** агротехнології "порозумнішають" : про інновац. стартапи, які покликані покращити роботу агросектору : [всеукр. конкурс ІТ-проектів // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 11.
1078. **Шарій Г.** "У жодному суспільстві землю не прирівнюють до стільця" : інтерв'ю з в. о. завкафедрою Полтав. нац. техн. ун-ту ім. Ю. Кондратюка Григорієм Шарієм / спілкувався Олександр Данилець // Урядовий кур'єр. — 2016. — 24 лют. (№ 36). — С. 6.
1079. **Шевченко О.** Чим привабливе органічне землеробство : розмова про орган. землеробство / Олександр Шевченко, Андрій Вдовиченко ; розмову вів Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1). — С. 7.
1080. **Як індексувати** нормативну грошову оцінку земель // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 4.
1081. **Якубович В.** Чи потрібна система агрострахування в Україні — час визначатися / Вікторія Якубович // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 8.

639 Полювання. Мисливство. Рибне господарство. Рибальство

1082. **Ковалів Я.** Бюрократії для рибалок стане втричі менше : бесіда з головою Держрибагенства Яремою Ковалів / бесіду вів Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 4.

1083. **Папенко М.** Анексована риба : Росія перешкоджає промислу України в Азовському та Чорному морях / Михайло Папенко // День. — 2016. — 17 лют. (№ 27). — С. 8.

1084. **Про внесення** змін до критеріїв, за якими оцінюється ступінь ризику від впровадження господарської діяльності в галузі рибного господарства та визначається періодичність здійснення планових заходів державного нагляду (контролю) Державним агенством рибного господарства : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1095 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 19. — Дод.: Зміни що вносяться до критеріїв, за якими оцінюється ступінь ризику від впровадження господарської діяльності в галузі рибного господарства та визначається періодичність здійснення планових заходів державного нагляду (контролю) Державним агенством рибного господарства.

64 Домоведення. Домашнє господарство. Комунальне господарство. Служба побуту

1085. **Фіалко П.** Благання шеф-кухаря : ресторатори прагнуть зрозумілих і розум. правил роботи на ринку. Бажано від держави і на законодав. рівні / Петро Фіалко, Алла Кияшко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 6.

65 Організація та управління підприємствами зв'язку, транспорту, торгівлі, поліграфії. Бухгалтерська справа, рахівництво. Зв'язок з громадськістю

654 Зв'язок і дистанційне керування: організація, експлуатація, послуги

1086. **Воронов С.** Сергей Воронов: "Хочу совметить 3D-сканеры с 3D-принтером" : інтерв'ю / обшчалась Анастасія Парфенова // Вісті Побужжя. — 2016. — 2 лют. (№ 6). — С. 5.

1087. **Гривінський Р.** "Синдром" Столярової : про що свідчить скандал з нецензур. лайкою в ефірі "Інтеру" / Роман Гривінський // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 29.

1088. **Гривінський Р.** Спецоперація а la francaise : Галя Анкерман — про, чому Canal+ вирішив наслідувати Russian Today : [про фільм Поля Морейри "Україна: маски революції"] / Роман Гривінський // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 25, 30.

1089. **Листопад О.** Митці вимагають закрити український ефір для РФ / Олег Листопад // Урядовий кур'єр. — 2016. — 29 січ. (№ 18). — С. 4.

1090. **Макарський О.** Коли почуємо українське радіо? / Олександр Макарський // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 січ. (№ 6). — С. 5.

1091. **Пилипенко Г.-Г.** Новорічні дні й ночі на телебаченні : на жаль, "руський мір" та радянщина домінували / Георгій-Григорій Пилипенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 січ. (№ 2). — С. 1, 4.

1092. **Про систему** іномовлення України : закон України від 8 груд. 2015 р. № 856-VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 15 січ. (№ 8). — С. 7.

1093. **Ярема Г.** Чому "русский шансон" досі займає найкращий ефірний час? : попри закони і рішення М-ва культури, укр. виконавцям важко пробитися на радіостанції у прайм-тайм / Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 12.

655 Поліграфічна промисловість. Поліграфічні підприємства. Видавництва. Книжкова торгівля

1094. **Книжковий** проект "Дня" 2015 року довів: українці — читають! : тираж остан. новинок розійшовся за півроку — готувати перевидання? // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 20.

1095. **Коцарев О.** Про обмін перекладами на тлі обміну снарядами : у Росії вийшла кн. укр. поета Михайла Семенка, в Україні — рос. письменника Володимира Войновича / Олег Коцарев // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 31.

1096. **Малкович І.** "Андрухович зберіг у новому перекладі "Ромео і Джульєтти" всі еротичні натяки, які так любив Шекспір" : інтерв'ю з видавцем Іваном Малковичем / спілкувалася Катерина Константинова // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 14.

1097. **Пагутяк Г.** Дорогий папір для української книги / Галина Пагутяк // Слово Просвіти. — 2016. — 11—17 лют. (№ 6). — С. 1.

1098. **"Повернення** в Царгород" — книжку "Дня" на стіл кожного вчителя історії // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 20—21.

1099. **Сюндюков І.** "У нас народ і слово ..." : укр. історики та філологи видали перше в нашій державі розгорнуте док. дослідж. лінгвоциду українців у Рос. імперії XIX ст. / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 14.

656 Транспортні та поштові служби. Організація та управління перевезеннями

1100. **Башко В.** Залізничні перевезення: тарифні недореформи по-українськи / Василь Башко // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 6.

1101. **Галата Я.** Як об'їхати Росію? : різні погляди на транзитну проблематику / Ярослав Галата // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 2.
1102. **Данилець О.** Півсотні поїздок на рік : на Полтавщині витрати на пільг. перевезення у громад. транспорті відшкодовують адресно / Олександр Данилець // Урядовий кур'єр. — 2016. — 4 лют. (№ 22). — С. 3.
1103. **Дубровик-Рохова А.** "Укрзалізниця" — найприбутковіша у світі інвестиція 2015 року : заст. міністра інфраструктури Володимир Омелян прокоментував "Дню" високу оцінку Bloomberg та розповів про план реформ на цей рік / Алла Дубровик-Рохова // День. — 2016. — 21 січ. (№ 8). — С. 9.
1104. **Зварич К.** Битий небитого везе, або Як фінансувати пільговиків [у Хмельницькому] / Костянтин Зварич // Подільські вісті. — 2016. — 9 лют. (№ 15). — С. 2.
1105. **Іщенко Г.** Дірки на митниці закривають : оформ. вантажів, які проводили у 2015 р. та у січні 2016-го за спрощеною процедурою, перевіряють / Галина Іщенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 2.
1106. **Капустін А.** Монопольні крила Батьківщини, або Майстер-клас з пониження за наші гроші / Андрій Капустін // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 1, 4.
1107. **Карпюк Г.** Залізниця — зона підвищеної небезпеки / Геннадій Карпюк // Час Київщини. — 2016. — 5 лют. (№ 5). — С. 10.
1108. **Кирей Р.** Чому й досі править бал нелегал : проблеми на ринку пасажир. перевезень стають дедалі гострішими / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 2 лют. (№ 20). — С. 1, 4.
1109. **Кириленко Т.** Паркувальний хаос наближає транспортний колапс / Тетяна Кириленко // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 9.
1110. **Кривень Ю.** Суперечлива схема : реформа маршрут. мережі викликала неоднознач. реакцію іванофранківців / Юрій Кривень // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 1, 4.
1111. **Крутих М.** Активісти звернулися до гаранта : чи буде наведено лад на ринку автоперевезень? / Микола Крутих // Рідне Прибужжя. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 5.
1112. **Макушенко І.** Боятися не можна підвищувати, або Як нас лякають міфами про небезпеку підвищення тарифів на вантажні залізничні перевезення / Іван Макушенко, Андрій Пивоварський // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 7.
1113. **Муравський А.** "Новий Шовковий шлях". Тарифи не відомі : з Іллічів. порту до Китаю вирушив перший тест. контейнер. потяг, що доправить укр. вантаж до Азії, оминувши Росію / Андрій Муравський // День. — 2016. — 20 січ. (№ 7). — С. 9.
1114. **Побажання** "щасливої дороги" від активістів : [про транзит. переміщення рос. автовантажівок] / підгот. Олександр Печененко // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 3.
1115. **Погуляєвський М.** Перемога, що "віддає" поразкою : агенція авіабезпеки ЄС дозволила польоти повз Крим / Марко Погуляєвський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 10.
1116. **Про внесення** змін до Положення про Державну службу України з безпеки на транспорті : постанова Кабінету Міністрів України від 4 лют. 2016 р. № 98 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 25 лют. (№ 37). — С. 12. — Дод.: Зміни, що вносяться до Положення про Державну службу України з безпеки на транспорті.
1117. **Про затвердження** Ліцензійних умов впровадження господарської діяльності з перевезення пасажирів, небезпечних вантажів та небезпечних відходів залізничним транспортом : постанова Кабінету Міністрів України від 9 груд. 2015 р. № 1168 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 14 січ. (№ 7). — С. 13.
1118. **Про затвердження** Ліцензійних умов провадження господарської діяльності з перевезення пасажирів, небезпечних вантажів та небезпечних відходів річковим, морським транспортом : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1186 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 10—11. — Дод.: Ліцензійні умови провадження господарської діяльності з перевезення пасажирів, небезпечних вантажів та небезпечних відходів річковим, морським транспортом.
1119. **Про затвердження** Технічного регламенту безпеки рухомого складу залізничного транспорту : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1194 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 10. — Дод.: Технічний регламент безпеки рухомого складу залізничного транспорту.
1120. **Разуваєв В.** Пільгові перевезення : як зберегти права та інтереси сторін / Володимир Разуваєв // Проскурів. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 2.
1121. **Синицька Н.** Місту потрібен сучасний аеропорт / Наталія Синицька // Чернівці. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 2.
1122. **Соболь В.** Пільги за рахунок ... перевізників : [про ситуацію з безкоштов. перевезенням пільг. категорій у Житомир. обл.] / Володимир Соболь // Житомирщина. — 2016. — 22 січ. (№ 8). — С. 3.
1123. **Шило О.** Пільгових перевезень не буде? / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 3.

659 Реклама. Інформаційна діяльність. Зв'язки з громадськістю. Паблік рилейшнз (PR)

1124. **Про внесення** змін до Типових правил розміщення зовнішньої реклами поза межами населених пунктів : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1136 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 10.

66 Хімічна технологія. Хімічна промисловість і споріднені галузі

662 Вибухові речовини. Паливо

1125. **Деякі** питання електронного адміністрування реалізації пального : постанова Кабінету Міністрів України від 24 лют. 2016 р. № 113 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 11—12.

1126. **Куюн А.** Автогаз нарощує масштаб : ринок скрапл. газу виходить на новий етап розвитку, активно потребуючи уваги держави / Артем Куюн // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 9.

1127. **Куюн С.** Ринок нафтопродуктів. Політ ненормальний / Сергій Куюн // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 9.

1128. **Маскалевич І.** За китайське нагрівання? : [про китайс. кредит, підпис. при Януковичі] / Ігор Маскалевич // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 9.

1129. **Про затвердження** переліку вибухових матеріалів промислового призначення, виробництво яких підлягає ліцензуванню : постанова Кабінету Міністрів України від 23 груд. 2015 р. № 1137 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 10.

1130. **Усенко Л.** Їздити дешевше не стане : чергове подорожчання долара перекреслило сподівання автомобілістів на появу демократ. пального / Лариса Усенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 січ. (№ 16). — С. 3.

1131. **Чебан О.** Енергетичні насадження бережуть ліс : завдяки альтернат. видам палива на Вінниччині зекономили майже 40 млн кубометрів газу / Олег Чебан // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 6.

1132. **Чебан О.** У пріоритеті — енергетичні насадження : завдяки альтернат. видам палива на Вінниччині зекономили майже 40 млн кубометрів газу / Олег Чебан // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 6.

663/664 Мікробіологічна промисловість. Харчова промисловість

1133. **Генова Є.** Трагікомедія українського виноробства, або Як наше гаражне вино, забраковане вітчизняними стандартами, здобуває перемогу на престижних світових конкурсах / Євгенія Генова // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 8—9.

1134. **Голованова І.** Міцна продукція міцного колективу : [про ДП "Житомирський лікєро-горілочний завод"] / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 5 січ. (№ 1—2). — С. 4.

1135. **Кіч Т.** Експортні скандали : чи безпечно тепер вживати укр. продукти / Тамара Кіч // Слобідський край. — 2016. — 23 січ. (№ 10). — С. 1, 6.

1136. **Княжанський В.** Хто купуватиме "Укрспирт"? : уряд зараз узгоджує законопроект про особливості приватизації у спирт. галузі / Віталій Княжанський // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 9.

1137. **Про утворення** територіальних органів Державної служби з питань безпечності харчових продуктів та захисту споживачів : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1092 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 6—11.

67/68 Різні галузі промисловості та ремесла. Галузі промисловості та ремесла, що виробляють готову продукцію

671 Вироби з коштовних металів та коштовного каміння

1138. **Фаріон І.** Український орден для Папи Римського : нагороду виготовив галиц. майстер-самородок. Унікальними роботами митця захоплюються навіть араб. шейхи / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 9.

674 Деревообробна промисловість

1139. **Васильчук В.** Кластер — шанс для прориву : [про створення деревооброб. та лісгосподар. галузі на Поліссі] / Володимир Васильчук // Житомирщина. — 2016. — 2 лют. (№ 12—13). — С. 5.

681 Точна механіка та автоматика

1140. **Косянчук І.** Повірка лічильників в режимі "все включено" : нині усі роботи з обслуговування побут. засобів обліку оплачує постачальник послуг / Інна Косянчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 січ. (№ 11). — С. 3.

1141. **Про внесення** змін до Порядку технічного обслуговування та ремонту реєстраторів розрахункових операцій : постанова Кабінету Міністрів України від 20 січ. 2016 р. № 21 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 11. — Дод.: Зміни, що вносяться до Порядку технічного обслуговування та ремонту реєстраторів розрахункових операцій.

1142. **Шматченко Ю.** Арифметика лічильників : хто платить за повірку обладнання / Юлія Шматченко // Слобідський край. — 2016. — 2 лют. (№ 14). — С. 3.

69 Будівельна промисловість. Будівельні матеріали. Будівельно-монтажні роботи

1143. **Громов О.** Ціни летять униз разом із добрим ім'ям : недобросовіс. компаній-забудовників, які приховують негат. інформ. про себе й зводять неякісне житло, стає дедалі більше / Олег Громов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 лют. (№ 35). — С. 1, 5.

7 МИСТЕЦТВО. ДЕКОРАТИВНО-ПРИКЛАДНЕ МИСТЕЦТВО. ІГРИ. СПОРТ

71 Планування у межах адміністративно-територіальних одиниць. Планування у міській та сільській місцевостях. Ландшафти, парки. Сади

1144. **Гавриленко В.** Люди забули, що є лише одним із біологічних видів ... : інтерв'ю з дир. біосфер. заповідника "Асканія-Нова" / спілкувалася Любов Потапенко // *Деснянська правда*. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 3.

1145. **Силіна Т.** Голосіївський котел : [екол. проблеми Голосіїв. р-ну м. Києва] / Тетяна Силіна // *Дзеркало тижня*. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 1, 6.

1146. **Силіна Т.** Голосіївський котел-2 : [екол. проблеми Голосіїв. р-ну м. Києва] / Тетяна Силіна // *Дзеркало тижня*. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 6.

1147. **Тузовські** лимани: у гармонії інтересів природи і людини : інтерв'ю з дир. нац. природ. парку "Тузовські лимани" Іваном Русевим / спілкувався Володимир Генік // *Чорноморські новини*. — 2016. — 21 січ. (№ 7). — С. 4.

719 Охорона сільських та міських історичних і культурних пам'яток загалом

1148. **Векленко В.** Нас поглинуло безкультур'я? : [про охорону укр. культури та іст. архів. пам'ятники] / Віктор Векленко // *Вісті Придніпров'я*. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 21.

1149. **Доротич М.** На відновлення руїн Високого замку — 500 тисяч! : реставрац. робіт не проводили тридцять років / Марія Доротич // *Високий замок*. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 5.

1150. **Карпюк Г.** Як зберегти колективну "пам'ять" народу?, і водночас не стати безрідними іванами-варварами / Геннадій Карпюк // *Час Київщини*. — 2016. — 15 січ. (№ 2). — С. 8—9.

1151. **Лиховид І.** План порятунку для Софії [Київської] / Інна Лиховид // *День*. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 9.

1152. **Лиховид І.** Причал, ресторан, музей ... : під час реконструкції київ. річков. вокзалу інвестор обіцяє зберегти унікальні мозаїки ХХ ст. — громада вимагає гарантій / Інна Лиховид // *День*. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 19.

72 Архітектура

1153. **Дегтярьов М.** Поштова площа — брама у свавілля / Михайло Дегтярьов // *Слово Просвіти*. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 5.

1154. **Залюбовський І.** Як виглядатиме привокзальна площа [в Дніпропетровську]? / Ігор Залюбовський // *Вісті Побужжя*. — 2016. — 9 лют. (№ 8). — С. 3.

1155. **Заседа Л.** Будинок на пагорбі / Людмила Заседа // *День*. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 16—17.

1156. **Про затвердження критеріїв**, за якими оцінюється ступінь ризику від провадження господарської діяльності, пов'язаної із створенням об'єктів архітектури, яка підлягає ліцензуванню, і визначається періодичність здійснення планових заходів державного нагляду (контролю) : постанова Кабінету Міністрів України від 30 груд. 2015 р. № 1164 // *Урядовий кур'єр*. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 11.

1157. **Прокопенко М.** Купецький "десерт" : помешкання багатого підприємця, відділення НКВС, палац одружень, галерея — це все про знаменитий "Шоколадний будинок" у Києві / Марія Прокопенко // *День*. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 16.

1158. **Ярема Г.** У палаці Шенбрунн імператриця Сіссі була нещасною : найбільший діаманту палацовому кольє Австрії / Галина Ярема // *Високий замок*. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 9.

73/76 Образотворче мистецтво. Декоративно-прикладне мистецтво

1159. **Головко О.** Щедрик, щедрик, щедрівочка, прилетіла монеточка : Нацбанк поповнив колекцію "Українська спадщина" / Оксана Головко // *Урядовий кур'єр*. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 16.

73 Пластичні мистецтва

1160. **Бабчук А.** Керамісти із Слов'янська взяли курс на захід : майстри представили свої творіння й пожертвують їх на лікування воїнів АТО / Антоніна Бабчук // *Чернівці*. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 6.

1161. **Дьомін М.** Споріднений рідною землею : [про скульптора Миколу Обезюка] / Микола Дьомін // *Літературна Україна*. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 11, 14.

1162. **Пилипенко Г.-Г.** На гостині в Івана Гончара : яскраво пройшло вшанування великого Українця, присвяч. 105-й річниці з дня його народж. / Георгій-Григорій Пилипенко // *Урядовий кур'єр*. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 7.

1163. **Цісарик В.** Зараз я би Мазоха по-іншому зробив : перед тим, як ліпити цісаря Франца-Йосифа, відомий скульптор читав історію Австро-Угорщини / Володимир Цісарик // *Високий замок*. — 2016. — 7—13 січ. (№ 2/3). — С. 10.

1164. **Щур В.** Я увічнюю типи, які живуть у кожному з нас : бесіда зі скульптором Володимиром Щуром / спілкувався Володимир Коскін // *Демократична Україна*. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 11.

75/76 Живопис. Графічні види мистецтва. Естамп. Графіка

1165. **Бондарович М.** Всі ми трохи сидимо на бомбі ... : карикатурист із Варшави про "кроликів" в політиці / Марчін Бондарович // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 23.
1166. **Константинова К.** Буття і фантазії Марії Примаченко : [про виставку "Марія Примаченко. Незбагненне"] / Катерина Константинова // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 14.
1167. **Осипенко О.** Намальована опера : до 100-річчя від дня народж. [художника] Данила Нарбута / Ольга Осипенко // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 16.
1168. **Прокопенко М.** І зміст переміг форму : як Олександр Бабак, Володимир Будніков і Влада Ралко переосмислили навч. студії для художників : [про вист. "Худшкола"] / Марія Прокопенко, Артем Сліпачук // День. — 2016. — 5—6 лют. (№ 19—20). — С. 9.
1169. **Сидор Б.** Унікальний зразок українського живопису середньовіччя : копію ікони Параскеви П'ятниці XV ст. повернули у Кульчиці / Богдан Сидор // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 12.
1170. **Соколова С.** В історичних полотнах — доля народу : [VII Всеукр. бієнале іст. жанру в Києві] / Світлана Соколова // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 9.
1171. **Торба В.** Василь Рожко: "Картини Айвазовського — це не просто надбання Феодосії, це — надбання українського народу" : [про перевезення картин І. Айвазовського із Феодосії до Москви] / Валентин Торба, Марія Прокопенко // День. — 2016. — 4 лют. (№ 18). — С. 5.
1172. **Фаріон І.** "Проклята" картина у палаці графа Скарбека : знамените полотно Джованні Браголіна, що, за легендою, приносить нещастя, дивним чином опинилася на стриху колиш. сиротинця / Іван Фаріон // Високий замок. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 23). — С. 1, 9.
1173. **Шот М.** Пульсуючий простір "Порталу" : скульптуру й живопис поєднали на спільній виставці двох українців — із Тернопілля і США / Микола Шот // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 9.

78 Музика. Музичні інструменти

1174. **Авдєєва А.** Україну на "Євробаченні" представить Джамала / Анастасія Авдєєва // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 15.
1175. **Білозір О.** Співак може зробите те, про що політик тільки мріє : інтерв'ю зі співачкою Оксаною Білозір / спілкувалася Світлана Неділько // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 7.
1176. **Вергеліс О.** Крила "Ворони" : [про укр. рок-оперу "Біла Ворона"] / Олег Вергеліс // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 14.
1177. **Верегова О.** Співає український хор : Хору укр. радіо — 85 / Олена Верегова // Дзеркало тижня. — 2016. — 20—26 лют. (№ 6). — С. 16.
1178. **Візнюк А.** На нашій філармонії сміливо можна вивісити напис: "Тут були всі!" : інтерв'ю з дир. Чернівець. обл. філармонії Анатолієм Візнюком / спілкувалася Світлана Ісаченко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 7.
1179. **Джамала:** "Багатьом людям в Європі близька тема пісні "1944" : інтерв'ю зі співачкою Джамалою / спілкувався Олег Вергеліс // Дзеркало тижня. — 2016. — 27 лют. — 3 берез. (№ 7). — С. 1, 11.
1180. **Кульчицький О.** Нас поперли з "Червоної рути" за пісню, присвячену Івасюку : ексклюзив. інтерв'ю з віртуозом-скрипалем напередодні концерту у Львів. філармонії / Олег Кульчицький ; розмовляла Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 22—24 січ. (№ 9). — С. 10.
1181. **Мацегора К.** Зірка згасла. Де ж таланти? : [про муз. реаліті-шоу] / Катерина Мацегора // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 9.
1182. **Меморіальна** дошка Івану Паторжинському : 3 берез. — 120 р. від дня народж. Івана Паторжинського (1896 — 1960) укр. співака, педагога, фундатора і першого голови правління укр. театр. т-ва / підгот. Ярослав Шлапак // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 13.
1183. **Мільйон** червоних троянд Раймонду Паулсу : до 80-річчя композитора / підгот. Валентина Кордюкова // Зоря-область. — 2016. — 13 січ. — С. 20.
1184. **Муха О.** Читаю Шевченка — плачу, а коли слухаю — не розумію ... : відома співачка — про остогидлий "формат", порівняння з Квіткою Цісик і відчуття нар. пісні / Оксана Муха ; розмовляв Орест Дрималовський // Високий замок. — 2016. — 26 січ. (№ 10). — С. 11.
1185. **Німелович Д.** Хотіла співати у храмі, а Бог забрав її до себе ... : 80 р. виповнилося б 14 лют. знаменитій пол. і радян. співачці Анні Герман / Дарина Німелович // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 12.
1186. **Панченко О.** Незнищенність української бандури : мінає 110 р. від дня народж. Григорія Бажула / Олександр Панченко // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 13.
1187. **Петриненко Т.** Хтось хоче, щоб я пішов зі сцени. А я тримаюся ворогам на зло : ексклюзив. інтерв'ю з нар. артистом України після скандал. концерту / Тарас Петриненко ; розмовляла Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 15.
1188. **Попович І.** "Пісня "Василина" було написано сорок років тому, а люди не втомлюються слухати її" : нар. артист України — про укр. шоу-бізнес, стосунки з колиш. президентами і куплені ... концерти / Іван Попович ; розмовляла Валентина Шурин // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 16.

1189. **Сікорська І.** Музика життя : [про творчість Жанни і Левка Колодубів] / Ірина Сікорська // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 11.
1190. **Сіренко М.** Батько завжди дає максимальну свободу солісту : вечір для гурманів подарував маестро Володимир Сіренко : [інтерв'ю з флейтисткою Мирославою Сіренко] // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 7.
1191. **Слободянюк Т.** Повернення [кобзаря] Костя Місевича / Тетяна Слободянюк // Подільські вісті. — 2016. — 12 січ. (№ 3). — С. 2.
1192. **Сомова Є.** Страдіварі із Журавників : відомі укр. скрипалі грають на муз. інструментах, які виготовив Володимир Костюк / Євгенія Сомова // Волинь-нова. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 9.
1193. **Стефанія** співає душою : інтерв'ю з опер. співачкою Стефанією Довгань / спілкувалася Надія Кир'ян // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 13.
1194. **Хом'як О.** Як український "Щедрик" став американським : про іст.-територ. "міграцію" популяр. щедрівки / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 16.
1195. **Хоменко В.** Помирають не за українське сало і борщ, а за Україну : інтерв'ю зі співаком Володимиром Хоменком / спілкувався Володимир Коскін // Демократична Україна. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 11.
1196. **Шарабунін Д.** "У нас оперета все-таки трохи випереджає оперу" : інтерв'ю зі співаком Дмитром Шарабуніним / спілкувався Олександр Москалець // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 8.
1197. **Шуткевич О.** Обірвана кулею нота : рідкісні док. допомогли розплутати деталі загибелі подільського Шопена — композитора Миколи Леонтовича / Олеся Шуткевич // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 18.
1198. **Ярема Г.** Симпатик "Новоросії" хоче представляти Україну на "Євробаченні" : після другого півфіналу конкурсу вибухнув скандал / Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 16 лют. (№ 19). — С. 1, 12.

79 Видовищні види мистецтва. Розваги. Ігри. Спорт

791 Кінематографія. Кіномистецтво. Кінофільми

1199. **Балаян В.** При владі в Росії перебувають злочинці : останній фільм Валерія Балаяна "Хуїзмістерпутін" став справжньою сенсацією, зібравши мільйони переглядів у Інтернеті : інтерв'ю / спілкувався Дмитро Десятерик // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 28.
1200. **Брюховецька Л.** Майдан, аргумент кіно : [про документ. фільми] / Лариса Брюховецька // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 14.
1201. **Власенко В.** Французька маска російської пропанганди : [про фільм фр. режисера Поля Морейри "Україна: маски революції"] / Вікторія Власенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 3.
1202. **Гаврилюк І.** "Якщо у держави немає ідеології, то й кіно нема" : Іван Гаврилюк — про прийнятий Закон "Про кіно", що лежить "під сукном", "культуру" депутатів поза сесійної зали, чоловічу дружбу і зраду друзів : [інтерв'ю / розмовляла Валентина Шурін] // Високий замок. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 23). — С. 10.
1203. **Горбунов А.** "Хочется лирики и "кохання" : інтерв'ю с артистом / Алексей Горбунов ; общалась Дарья Мирошниченко // Вісті Побужжя. — 2016. — 9 лют. (№ 8). — С. 5.
1204. **Гордійчук І.** Кіно покоління NEXT : [про дит. кінофестиваль в Одесі] / Ірина Гордійчук // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 7.
1205. **Грасія Ч.** Сон, викликаний радіохвилею за мить до пробудження : у прокат виходить фільм ["Російський дятел"], що відкриває новітню історію України в досить незвичайному світлі : [інтерв'ю з режисером фільму] / Чед Грасія ; спілкувався Дмитро Десятерик // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 20.
1206. **Дзюба С.** Кіно Станіслава Маринчика : [про студії док. кіно "Сівач" та "Заспів"] / Сергій Дзюба, Юрій Нечипоренко // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 12.
1207. **Загданський А.** "Мій новий фільм — про відчай і кохання" : у Чехії почалися зйомки документ. картини "Михайло і Даниїл", ко-продукції України та США : [інтерв'ю з режисером-документалістом Андрієм Загданським] / спілкувалася Ірина Гордійчук // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 23.
1208. **Мистецтво** часів тоталітаризму : Олександра Свиридова: "Геббельси запускають маховик, але йдеш і вбиваєш все ж таки ти" : [про документ. фільм Олександри Свиридової "Варлам Шаламов. Кілька моїх життів"] / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 30—31.
1209. **Про внесення** змін до Положення про державне посвідчення на право розповсюдження і демонстрування фільмів : постанова Кабінету Міністрів України від 2 груд. 2015 р. № 1143 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 12.
1210. **Салій В.** "Я байдужий до нагород. Дають — добре. А не дають — то слава Богу" : виконавець голов. ролі у серіалі "Не зарікайся" — про новий фільм, вибір професії і особисте життя : інтерв'ю / Віталій Салій ; розмовляла Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 7.
1211. **Слабошпицький М.** "Позитивні зміни в українському кіно вже настали" : інтерв'ю з режисером фільму "Плем'я" Мирославом Слабошпицьким / розмову вела Анастасія Авдєєва // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 20.

1212. **Тимошик М.** Кіно в далекому селі / Микола Тимошик // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 10—11.

1213. **У Франції** бракує точної та актуальної інформації про Україну : Філіп де Лара [франц. філософ] — про тенденції, які унаочнив скандальний фільм Поля Морейри : інтерв'ю / спілкувався Роман Гривінський // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 30.

1214. **Фещук Н.** Вишиванки обмінювали на хліб і закопували у землю ... : у док. фільмі "Спадок нації" — історія українців через призму їхніх вишитих сорочок / Наталія Фещук // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 8.

1215. **Фещук Н.** Тисяча вишиванок — в одному фільмі : чернівчани знімають док. фільм про вишиванки "Спадок нації" / Наталія Фещук // Чернівці. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 18.

1216. **Філатов А.** Оскар-2016: гра на вибування / Антон Філатов // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 16.

1217. **Шило О.** Кінотеатр європейського зразка — свято для глядачів: / Олександр Шило // Деснянська правда. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 1, 4.

792 Театр. Сценічне мистецтво. Драматичні вистави

1218. **Ар'є П.** Не бажаю розважати європейців своєю бідой : в укр. театрі січень минув "під знаком драматурга Павла Ар'є" : інтерв'ю / спілкувався Віктор Собіянський // День. — 2016. — 3 лют. (№ 17). — С. 6—7.

1219. **Баранкевич Г.** Ми працюємо для катарсису : інтерв'ю з актрисою Галиною Баранкевич / спілкувалася Леся Тугай // Галичина. — 2016. — 5 січ. (№ 1). — С. 15.

1220. **Вергеліс О.** Незгода братів : [про п'єсу Павла Ар'є "Слава героям"] / Олег Вергеліс // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 14.

1221. **Вергеліс О.** Стукають? Відчиніть. Сім режисерів у пошуках Привида / Олег Вергеліс // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 14.

1222. **Вергеліс О.** Україна, тотальний театр : нові виклики та нові формати вітчизн. сцени / Олег Вергеліс // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 14.

1223. **Заболотна В.** Терапевтичний театр : на сцені невігдані історії — остан. соц. проект *Feminae damnatum* / Валентина Заболотна // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 9.

1224. **Кирей Р.** Як глядацьку залу засипало снігом : реконструкція приміщення Черкас. обл. муз.-драм. театру затягується. Чому? / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 7.

1225. **Константинова К.** Британський режисер Джонатан Банатвала: "Шекспір попереджав політиків про ціну їхніх танків і бомб" / Катерина Константинова // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 14.

1226. **Ларіонов П.** Такі актори народжуються раз на століття : театр. критик Володимир Корнійчук уперше дослідив психол. обливості творчості Марії Заньковецької / Павло Ларіонов // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 8.

1227. **Липківська А.** Драконнаш? : "Останній подвиг Ланцелота", і як нині живе театр у Маріуполі : [про Донец. акад. обл. рос. драм. театр] / Анна Липківська // День. — 2016. — 10 лют. (№ 22). — С. 6—7.

1228. **Науменко В.** Не лише Мельпомена, а й ... Амури : [про Чернігів. обл. театр ляльок] / Валентина Науменко // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 1, 5.

1229. **Неволов В.** Світ "людини, що грає" : [про театр. фестиваль "Homo ludens"] / Василь Неволов // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 14.

1230. **Пилипенко Г.-Г.** Недашківська присвятила виставу Небесній Сотні : на сцені вперше прозвучав повний текст "Слова про похід Ігорів" / Георгій-Григорій Пилипенко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 7.

1231. **Прокопенко М.** За лаштунками Національної опери : про зірок, вистави, зброю, золото, пол. вуса та інше / Марія Прокопенко // День. — 2016. — 19—20 лют. (№ 29—30). — С. 16—17.

793 Громадський відпочинок і розваги. Танці. Хореографія

1232. **Лісецький С.** "Вечори ..." Євгена Станковича збирають повний зал : кращими популяризаторами акад. музики залишаються профес. колективи : [про балет "Вечори на хуторі біля Диканьки" композитора Є. Станковича] / Степан Лісецький // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 7.

796/799 Спорт. Спортивні ігри. Фізична культура

1233. **Гаврик В.** Заборонений плід і любов усього життя : [про тренерів-біатлоністів] / Вікторія Гаврик // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 1, 6.

1234. **Захарова С.** "Спорт гине в утопії!" : інтерв'ю з укр. гімнасткою Стеллою Захаровою / розмову вели: Геннадій Карпюк, Анастасія Авдеева // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 10.

1235. **Махун С.** "О спорт! Ти — мир!", або Бенефіс фіюера : 80 р. тому нацисти провели Зимові та Літні олімпійські ігри / Сергій Махун // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 15.

1236. **Підварко А.** "Цим людям потрібно допомагати, однак у них також є чого повчитися" : інтерв'ю з виконав. дир. Соц. олімпіади України Андрієм Підварком / спілкувалася Оксана Головка // Урядовий кур'єр. — 2016. — 18 лют. (№ 32). — С. 6.

1237. **Про внесення** змін до Положення про Міністерство молоді і спорту України : постанова Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 7 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 21 січ. (№ 12). — С. 12.

1238. **Про утворення** державної установи "Державний центр олімпійської підготовки з художньої гімнастики" та внесення змін до постанов Кабінету Міністрів України від 29 лютого 2012 р. № 152 і від 29 липня 2015 р. № 596 : постанова Кабінету Міністрів України від 16 груд. 2015 р. № 1085 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 8.

1239. **Ринський Д.** "На "Арені Львів" місця вистачить для двох футбольних клубів" : дир. львів. євростадіону — про перші прибутки, забобони та грандіозні плани на цей рік : інтерв'ю / Денис Ринський ; розмовляла Марія Доротич // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 5.

1240. **Садовник О.** На Копакабана — олімпійський факел та хатній непотреб : готуючись до Олімпіади-2016, бразильці поєднують нехлюйство зі старанністю / Олена Садовник // Високий замок. — 2016. — 14—20 січ. (№ 5). — С. 20.

1241. **Собота Ю.** За кордоном сани роблять цілі підприємства, ми ж збираємо сани самотужки : голова Федерації сан. спорту України розповів, чи з'явиться біля Львова сан.-бобсл. траса / Юрій Собота ; розмовляла Олена Садовник // Високий замок. — 2016. — 26 січ. (№ 10). — С. 13.

1242. **Тюрін А.** Колос життя Володимира Борухова : [нарис про заслуж. працівника фіз. культури Володимира Борухова] / Андрій Тюрін // Рідне Прибужжя. — 2016. — 14 січ. (№ 2). — С. 5.

1243. **Чемпіонка** світу родом з Тернополя, або Від робітниці до спортсменки : бесіда з чемпіонкою світу з пауерліфтингу Лілією Проць / бесіду вела Юлія Лазорик // Тернопіль вечірній. — 2016. — 20 січ. (№ 1—2). — С. 15.

1244. **Шапаренко О.** "За те, що присвятив перемогу донечці, мене викреслили з нагородного списку" : інтерв'ю з дворазовим олімп. чемпіоном Олександром Шапаренком / спілкувався Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 8.

8 МОВА. МОВОЗНАВСТВО. ХУДОЖНЯ ЛІТЕРАТУРА. ЛІТЕРАТУРОЗНАВСТВО

81 Лінгвістика. Мовознавство. Мови

1245. **Наливайко С.** Біблійна річка Йордан та її українські етимологічні й семантичні двійники / Степан Наливайко // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 14 ; 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 14—15.

1246. **Пономарева Е.** Город — всегда диалог прошлого с настоящим : [о переименовании городов, улиц, площадей и т. д. в Николаев. обл.] / Елена Пономарева, Игорь Гаврилов, Евгений Мирошниченко // Южная правда. — 2016. — 16 янв. (№ 4). — С. 1, 3.

811.1/9 Мови природні та штучні

811.161.2 Українська мова

1247. **Власенко В.** Мовна диверсія : про укр. мову в укр. школах / Вікторія Власенко // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 7.

1248. **Горбатюк В.** У житті — як у слові : у лютневі дні, ймовірно 21-го, — минуло 74 р., як у Бабиному Яру в Києві гітлер. окупанти розстріляли групу укр. націоналістів, зокрема письменницю Олену Телігу та її чоловіка Михайла Телігу / Василь Горбатюк // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 3.

1249. **Горошук І.** Мода говорити по-галицьки / Іван Горошук // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 14.

1250. **Грабовський В.** "Українську мрію" ворогам кортить просто вкрасти!" : інтерв'ю з письменником Віктором Грабовським / спілкувався Володимир Коскін // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 4.

1251. **Гриценко П.** "Боронити й зміцнювати українську мову — це боронити й зміцнювати державу" : інтерв'ю з дир. Ін-ту укр. мови Павлом Гриценком / спілкувалася Ірина Ніколайчук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 20 лют. (№ 34). — С. 5.

1252. **Гриценко П.** "Жодна з мов світу не нищить іншу, як це роблять люди" : інтерв'ю з дир. Ін-ту укр. мови Павлом Гриценком / розмову вів Сергій Огін // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 8.

1253. **Думанська О.** "Не майте читача за дурня. Він вміє читати між рядками" : письменниця, перекладач, редактор — про мову, життєву та мистецьку правду і виховання чоловіків для своїх невісток : інтерв'ю / Оксана Думанська ; розмовляла Валентина Шурун // Високий замок. — 2016. — 2 лют. (№ 13). — С. 10.

1254. **Загорій В.** Це — майбутнє України : інтерв'ю з організатором конкурсу Володимиром Загорієм : [XVI Міжнар. конкурс з укр. мови ім. Петра Яцика] / розпитувала Світлана Короненко // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 8.

1255. **Зяцьєв С.** "Поки жива мова народна в устах народу, до того часу живий і народ". "Ніякої малоросійської мови немає" : [до Міжнар. дня рід. мови] / Сергій Зяцьєв // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 13.

1256. **Лук'янчук Г.** Рідномов'я — наша найкраща оборона / Георгій Лук'янчук, Надія Кир'ян // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 3.

1257. **Огін С.** Як утискали українську / Сергій Огін // Час Київщини. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 8.

1258. **Солодка В.** Мова має значення : про укр. інформ. простір / Вікторія Солодка // Слово Просвіти. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 4.
1259. **Українська** "хвиля" Маріуполя : "Влада заважає, але суспільство нас підтримує, — зізнається Ігор Матюшкін, координатор проекту "Безкоштовні курси української мови" у місті : інтерв'ю / спілкувалася Марія Прокопенко // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 9.
1260. **Улицький В.** Відбилися від Путіна, щоб ... русифікуватися самостійно? : [про українізацію населення] / Василь Улицький // Волинь-нова. — 2016. — 26 січ. (№ 8). — С. 7.
1261. **Фаріон І.** Мовосвіт композитора Миколи Лисенка / Ірина Фаріон // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 6—7 ; 29 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 6—7 ; 11—17 лют. (№ 6). — С. 6—7.
1262. **Чорногуз Я.** Трендово, популярно, престижно — вишукано! : Сьогодні якісний культурний вимір, зокрема проекти "Дня", ніби за "чорною завісою". І відкрити її мала б держава", — Ярина Чорногуз : [інтерв'ю з авт. проекту "Переходь на українську"] / спілкувався Вадим Лубчак // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 28.
1263. **Швець В.** Жодної агітації за українську мову / Валерій Швець // Чорноморські новини. — 2016. — 30 січ. (№ 10). — С. 1, 3.
1264. **Широков В.** "Словникова база звільнена від рудиментів тоталітаризму" : інтерв'ю з дир. Укр. мовного інформ. центру Володимиром Широковим / розмову вів Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 26 лют. (№ 8). — С. 8—9.

82 Художня література. Літературознавство

821 Художня література окремими мовами і мовними сім'ями

821.161.2 Українська література

1265. **Шабельник В.** Брате мій ...: [спогади] / Валентин Шабельник // Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1). — С. 7.

821.0 Теорія літератури. Вивчення літератури

1266. **Галета О.** Про точку опори : лауреат премії "ЛітАкцент року-2015" Олена Галета — про антол. як засіб швидкого реагування : інтерв'ю / інтерв'ю провела Людмила Таран // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 31.
1267. **Дроздовський Д.** Дмитро Дроздовський: "Література — це правда, а в нашій пам'яті культури багато фальшувань" : інтерв'ю з голов. ред. журн. "Всесвіт" / спілкувався Володимир Коскін // Літературна Україна. — 2016. — 14 січ. (№ 1). — С. 12.

821.111.0 Англійська література

1268. **Камерон Д.** Шекспір на всі часи / Девід Камерон // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 14.

821.112.2.0 Німецька література

1269. **Вдовиченко Г.** 180 років тому народився письменник [Л. Захер-Мазох], якому "судилося" подарувати своє ім'я психічному відхиленню / Галина Вдовиченко // Високий замок. — 2016. — 22—24 січ. (№ 9). — С. 11.
1270. **У Колумба** Сходу зовсім інша слава : 180 р. з дня народж. Леопольда фон Захер-Мазоха / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 9.

821.131.1.0 Італійська література

1271. **Дроздовський Д.** Умберто Еко: "Не сподівайся позбутися книжок!" / Дмитро Дроздовський // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 11.

821.161.1.0 Російська література

1272. **Українські** коріння російського Лівші : [про рос. письменника Н. Є. Лєскова] / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 13 лют. (№ 29). — С. 9.

821.161.2.0 Українська література

1273. **"Арфами, арфами ..."** : 28 січ. — 125 р. від дня народж. Павла Григоровича Тичини (1891 — 1967) // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 10.
1274. **Бакуменко О.** Радість висоти Ганни Чубач / Олександр Бакуменко // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 12.
1275. **Головко Т.** З боргів давніх і новонабуваних : у зб. есеїв ["У літературі й навколо. З боргів давніх і новонабуваних"] акад. Іван Дзюба розмірковує про те, що було і що є з проекцією в майбутнє / Тарас Головко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 8.

1276. **Григорчук М.** Вона вибрала в себе нектар світових культур : до 90-річчя з дня народж. [письменниці] Віри Вовк / Микола Григорчук // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 10—11.
1277. **Дзюба І.** Мова мітингу — не мова науки й культури : про висунення на здобуття Шевченк. премії Григорія Грабовича / Іван Дзюба // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 22—23.
1278. **Жикол А.** Із кожним днем далеке ближче : інтерв'ю з письменником Анатолієм Жиколом / розмовляв Володимир Коскін // Демократична Україна. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 11.
1279. **Коломійчук Б.** "Львів як примхлива жінка — ніколи не вгадаєш, якою буде вранці, в обід чи ввечері" : письменник-детективист — про попит на гостросюжетну прозу, театр, досвід і пошуки моря у Гданську : інтерв'ю / Богдан Коломійчук // Високий замок. — 2016. — 5—7 лют. (№ 15). — С. 10.
1280. **Корозія** душі й таланту : 125 р. з дня народж. Павла Тичини / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 23 січ. (№ 14). — С. 9.
1281. **Лазарук М.** Научиш жити і любити : передювілейні роздуми про 80-річчя геніального поета Миколи Вінграновського / Мирослав Лазарук // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 2.
1282. **Лінивий В.** З когорти геніальних : [Павло Тичина] / Василь Лінивий // Житомирщина. — 2016. — 29 січ. (№ 11). — С. 9.
1283. **Луцишина О.** Американську молодь цікавить наш регіон, бо вони раптом збагнули, що він існує / Оксана Луцишина ; розмовляла Олена Гутик // Високий замок. — 2016. — 15—17 січ. (№ 6). — С. 11.
1284. **Марущак В.** Перший археолог серед поетів і перший поет серед археологів : [про Бориса Мозолевського] / Віра Марущак // Літературна Україна. — 2016. — 4 лют. (№ 4). — С. 4.
1285. **Найбільший** його "гріх" — талант : 2 лют. минуло 115 р. з дня народж. Валер'яна Підмогильного (1901 — 1937), одного з найвидатніших новелістів ХХ ст. / підгот. Ярослав Шлапак // Чорноморські новини. — 2016. — 4 лют. (№ 11). — С. 3.
1286. **Пепа В.** Скарби душі на видноті : [про письменника Василя Захарченка] / Вадим Пепа // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 9.
1287. **Плитник О. М.** Павло Тичина — сучасник Олександра Довженка : до 125-річчя від дня народж. Павла Тичини / О. М. Плитник // Слово Просвіти. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 7.
1288. **Романько В.** Згадуючи Володимира Сосюру / Валерій Романько // Літературна Україна. — 2016. — 21 січ. (№ 2). — С. 6.
1289. **Романюк О.** Життєвий та творчий ужинок Василя Фольварочного / Ольга Романюк // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 7.
1290. **Савків Б.** Підтримую ініціативу читачів "Дня" : рік 20-річчя газети по-особливому збігся з ювілейн. датами укр. генія Івана Франка / Богдан Савків // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 13.
1291. **Салига Т.** Плужник поміж двох таборів / Тарас Салига // Літературна Україна. — 2016. — 4 лют. (№ 4). — С. 8—9, 13.
1292. **Сорока П.** Жбан, розкручений назад : [роздуми про укр. літ.] / Петро Сорока // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 12.
1293. **Тримбач С.** Сталева ніжність : 27 січ. Павлові Тичині — 125 / Сергій Тримбач // День. — 2016. — 27 січ. (№ 12). — С. 6.
1294. **Хвоя Л.** Української поезії князь : так називали Павла Тичину поети-сучасники / Людмила Хвоя // Літературна Україна. — 2016. — 4 лют. (№ 4). — С. 6.
1295. **Цвід А.** Зберегти національне обличчя : роздуми над публіцистикою Левка Лук'яненка / Антонія Цвід // Слово Просвіти. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 13.
1296. **Шкляр В.** Чорний Ворон перелетів океан : інтерв'ю з письменником Василем Шкляром / спілкувався Олександр Вертіль // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 8.
1297. **Юрчишина О. А.** Радість і сум в одне переплелися : до 182-ї річниці від дня народж. С. Руданського / О. А. Юрчишина // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 10.
1298. **Юсип Д.** " ... Я сучасності співець!" : на довіч. спомин про поета-гумориста Івана Павліху / Дмитро Юсип // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 8.

821.161.3.0 Білоруська література

1299. **Вдовиченко Г.** Кінець "червоної людини"? : у кн. Світлани Алексієвич "Час second-hand" лунають голоси людей з епохи соціалізму про те, що відбувалося з ними після розвалу СРСР / Галина Вдовиченко // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 6.

9 ГЕОГРАФІЯ. БІОГРАФІЇ. ІСТОРІЯ

902/904 Археологія. Передісторія. Археологічні пам'ятки

1300. **Гаврик В.** Підземна каплиця ... на подвір'ї у чернігівця / Вікторія Гаврик // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 1, 12.
1301. **"Я воскресну в тридцятім столітті ..."** : 4 лют. сповнилося б 80 р. Борисові Мозолевському (1936 — 1993), укр. істориків, археологів і поетів // Чорноморські новини. — 2016. — 4 лют. (№ 11). — С. 3.

908 Краєзнавство

1302. **Бойчук С.** Основатели Николаева хотели построить "гражданский" город / Светлана Бойчук // Южная правда. — 2016. — 14 янв. (№ 3). — С. 3.
1303. **Букреева А.** Дива півострова Огринь / Анфіса Букреева // Вісті Побужжя. — 2016. — 11 лют. (№ 11). — С. 17.
1304. **Жулинський М.** Той, хто відкрив українську Москву : Володимиру Мельниченку — 70 : [про Нац. культур. центр в Москві] / Микола Жулинський // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 12.
1305. **Заседа Л.** Жорж і Жоржетта : ностальг. історія, відчута на верхівці стародав. гори [Щекавиці в Києві] / Людмила Заседа // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 16—17.
1306. **Крамар С.** Таємниці Кам'янець-Подільського замку : [про засновників Кам'янець-Подільського братів Юрія і Олександра Кареатовичів] / С. Крамар, Н. Янишина // Подільські вісті. — 2016. — 2 лют. (№ 12). — С. 3.
1307. **Столярова А.** Харків у долі Михайла і Людмили Старицьких / підгот. Інна Можейко // Слобідський край. — 2016. — 25 лют. (№ 24). — С. 8.

91 Географія. Географічні дослідження Землі та окремих країн.

Подорожі. Регіональна географія

1308. **Кирей Р.** Як подорожувати без грошей : студент Богдан Мартовський мандрує світом, використовуючи каучсерфінг / Роман Кирей // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 6.
1309. **Доротич М.** В'їзд у Монако — 2,5 євро, вхід на пляж — 120! : у цій міні-державі шалені ціни і сповільнений ритм життя / Марія Доротич // Високий замок. — 2016. — 12—14 лют. (№ 18). — С. 9.
1310. **Ярема Г.** "Красивий вид" на Бельведер : у XVII ст. у палаці відкрили один з перших музеїв у світі, який існує досі / Галина Ярема // Високий замок. — 2016. — 19—21 лют. (№ 21). — С. 9.

93/94 Історія

94 Історія загалом

1311. **Войтко А.** Осягнути велич Черчилля ... / Аріадна Войтко // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 11.
1312. **Воробей П.** Крути, Крути, як вас забути? / Петро Воробей // Подільські вісті. — 2016. — 2 лют. (№ 12). — С. 1.
1313. **Гаврилов С.** Августейший стихотворец : [о Великом князе Константине Константиновиче Романове] / Сергей Гаврилов // Южная правда. — 2016. — 12 янв. (№ 2). — С. 3.
1314. **Газін В.** Війна у війні: кому було вигідно? : кривава картина Волині / Володимир Газін // Дзеркало тижня. — 2016. — 23—29 січ. (№ 2). — С. 15.
1315. **Галушко К.** Кирил Галушко: "Головна зброя українського історика — факти й просвітництво" : інтерв'ю з істориком // Дзеркало тижня. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 15.
1316. **Гижа О.** Чи не час звільнитися від наклепів? : хто справді проливав кров 1978 р.: (на продовж. теми, поруш. у "Дні" № 14—15 від 29 січ. 2016 р.) / Олександр Гижа // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 12.
1317. **Голованова І.** На благо і щастя всього трудового люду : [про міжнар. флеш-моб на підтримку єдності України "United Ukraine", присвяч. Дню Соборності України] / Іраїда Голованова // Житомирщина. — 2016. — 22 січ. (№ 8). — С. 2.
1318. **Горобець О.** Тінь забутого предка : повернемо пам'ять про [юриста] Романа Домбчевського / Олександр Горобець // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 6—7.
1319. **Зневажені** господарі чукотської землі : 110 р. з дня народж. [історика] Петра Скорика // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 11.
1320. **Кабачинська С.** Ніколи не здавайся! : [про М. Островського] / Світлана Кабачинська // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 10.
1321. **Лінія** Маннергейма : 28 січ. — 65 р. від дня смерті Карла Густава Еміля Маннергейма (1867—1951), держ. і військ. діяча Фінляндії // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 10.
1322. **Не треба** нам берег турецький ... : до 70-річчя промови Черчилля у Фултоні / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 27 лют. (№ 39). — С. 10.
1323. **Сацький П.** Костниця радянського "дива" 1930-х років / Павло Сацький // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 15.
1324. **Снегірьов В.** У товариському душі : в боях під Львовом 1939 р. народилося "радянсько-фашистське братерство" / Валерій Снегірьов // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 12.
1325. **Сюндюков І.** Найважливіша доповідь XX століття : до 60-річчя знаменитої "секретної" промови Микити Хрущова на XX з'їзді КПРС / Ігор Сюндюков // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 20.
1326. **Фесуненко А.** "Кузькіна мати" клятим капіталістам : про деякі вибрики рад. лідера Микити Хрущова / Анатолій Фесуненко // Високий замок. — 2016. — 26 січ. (№ 10). — С. 14.

1327. **Хом'як О.** Голокост — застереження про небезпеку ненависті : 27 січ. світ вшановує пам'ять євреїв, знищених під час Другої світ. війни / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 11). — С. 16.

1328. **Хом'як О.** Зметували на трьох : 71 рік тому, 4 лют. 1945 р., у Ялті відкрилася конф. глав держав антигітлер. коаліції — СРСР, США і Великої Британії / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 4—10 лют. (№ 14). — С. 6.

1329. **Хом'як О.** Кілька делегатів з'їзду навіть втратили свідомість ... : таємну доп. Хрущова на XX з'їзді компартії про розвінчування культу Сталіна у США опублік. у 1956 р., а в Радян. Союзі — лише у 1989-му / Оріся Хом'як // Високий замок. — 2016. — 26—28 лют. (№ 24). — С. 11.

1330. **Яремко І.** Як шукали ядерну бомбу : найбільш грандіозну у світі рятувальну операцію провели п'ятдесят років тому, у розпал холод. війни / Іван Яремко // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 11.

94(477) Історія України

1331. **Аврам В.** "70 відсотків смертельних випадків на війні це "дурні" каліцтва й смерті" : інтерв'ю з ветераном-афганцем Віктором Аврамом / розмову вела Христина Брянцева // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 17.

1332. **Академік** Кримський і Всенародна бібліотека : 15 січ. минуло 145 р. від дня народж. Агатангела Кримського (1871—1942), видат. укр. вченого — історика, мовознавця, орієнталіста, тюрколога, семітолога, письменника і перекладача // Чорноморські новини. — 2016. — 4 лют. (№ 11). — С. 3.

1333. **Акимович Є.** Українська традиція / Євген Акимович // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 2; 6 січ. (№ 3—4). — С. 2; 16 січ. (№ 4—5), — С. 2; 21 січ. (№ 7). — С. 2; 23 січ. (№ 8)— С. 2.

1334. **Безотосний М.** "Вмерли в Новім Заповіті з славою святих ..." : [про бої під Крутами] / Микола Безотосний // Чорноморські новини. — 2016. — 28 січ. (№ 9). — С. 1, 3.

1335. **Бондаренко Д.** Перший мир Великої війни : 9 лют. 1918 р. відбулося офіц. міжнар. визнання України / Дмитро Бондаренко // Чорноморські новини. — 2016. — 6 лют. (№ 12). — С. 1, 3.

1336. **Бондаренко Д.** Січень 1918-го в Одесі / Дмитро Бондаренко // Чорноморські новини. — 2016. — 28 січ. (№ 9). — С. 3.

1337. **Вижив** завдяки молитві : інтерв'ю з ветераном-афганцем Сергієм Даниленком / розмову вів Сергій Огін // Час Київщини. — 2016. — 12 лют. (№ 6). — С. 8.

1338. **Від** кадета до націоналіста : 150 р. з дня народж. [історика] Миколи Василенка / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 11.

1339. **Войцехівська-Павлишин М.** Курбас у Леївці : у Рожнятівському селі в 40-х рр. переховувався чоловік під таким прізвиськом / Марта Войцехівська-Павлишин // Галичина. — 2016. — 14 січ. (№ 3). — С. 15.

1340. **Войченко Г.** Звільнення Кіровограда від фашистів очима дитини / Гарій Войченко // Кіровоградська правда. — 2016. — 22 січ. (№ 2). — С. 10.

1341. **Грабовський С.** Багаті, але чесні : Алчевські: погляд через роки / Сергій Грабовський // День. — 2016. — 22—23 січ. (№ 9—10). — С. 20.

1342. **Гриськов А.** Нові поля нашого слова : [про видат. громад. діяча Євгена Чикаленка] / Антон Гриськов // Чорноморські новини. — 2016. — 21 січ. (№ 7). — С. 3.

1343. **Громенко С.** 24 липня vs 23 серпня : коли Україні святкувати День Прапора? / Сергій Громенко // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 15.

1344. **Еволюція** покарань армією : 115-річчя примус. відправлення 183 студентів у солдати / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 16 січ. (№ 9). — С. 8.

1345. **Завальнюк К.** 20 років в'язниці. За два листи : [під час Голодомору 1932—1933 рр. вінничанин Тарас Король писав до укр. інтелігенції та посла Німеччини з детал. описом трагіч. ситуації в Україні / Костянтин Завальнюк ; записала Олеся Шуткевич] // День. — 2016. — 26—27 лют. (№ 34). — С. 7.

1346. **Заїка В.** Остання гетьманська столиця : Глухів: материк знищеної пам'яті / Володимир Заїка // День. — 2016. — 12—13 лют. (№ 24—25). — С. 14.

1347. **Закревський М.** "Петлюрівський вагон" — як застереження та нагадування : до Дня Соборності України / Микола Закревський // Час Київщини. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 4.

1348. **Залізна** бригада українців : [про легіон Укр. січових стрільців (УСС)] / підгот. Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 10.

1349. **Зятьєв С.** Здійснилися віковічні мрії, за які вмирали кращі сини України : про день, коли було проголошено Акт Злуки / Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 22 січ. (№ 3). — С. 3.

1350. **Зятьєв С.** Кулі літали над нашими головами, як бджоли в саду ... : [спогади учасників Майдану] / Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 19 лют. (№ 7). — С. 3.

1351. **Зятьєв С.** "То був цвіт нації ..." : у січ. 1918-го кілька сотень молодих українців виступили на захист рідної землі / Сергій Зятьєв // Демократична Україна. — 2016. — 29 січ. (№ 4). — С. 3.

1352. **Козацький** феномен : запорожці ніколи не знали панщини, кріпачства, адже були вільними людьми / підгот. Ірина Поліщук // Урядовий кур'єр. — 2016. — 6 лют. (№ 24). — С. 10.

1353. **Кіров В.** Литва й Україна: спільна історія і спільне майбутнє / Вадим Кіров, Дмитро Бондаренко // Чорноморські новини. — 2016. — 16 січ. (№ 5—6). — С. 4.

1354. **Клочко Р.** Київські мрійники : до 170-річчя Кирило-Мефодієв. братства / Роман Клочко // Дзеркало тижня. — 2016. — 30 січ. — 5 лют. (№ 3). — С. 15.
1355. **Козловський Б.** Енкаведисти вривалися у церкви і гнали людей на виборчі дільниці ... : як 70 р. тому Галичина "обирала" першу повоєнну Верховну Раду Радянського Союзу / Борис Козловський // Високий замок. — 2016. — 9 лют. (№ 16). — С. 11.
1356. **Колективний** щоденник пам'яті : [про події на Майдані] // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 2—3.
1357. **Коломієць Є.** Хто катував карповецьких селян [у роки Великої вітчизняної війни]? / Євгеній Коломієць // Подільські вісті. — 2016. — 12 січ. (№ 3). — С. 2.
1358. **Конарева Л.** Боротьба за суверенну державу триває : 22 січ. Україна відзначає дві вагомі іст. події: проголошення незалежності УНР у 1918 р. та Акт Злуки укр. земель у 1919-му / Лариса Конарева // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 1, 4.
1359. **Косаковська Л.** Навіть у в'язниці пані сенаторка вчила жінок іноземних мов : [про політ. і громад. діячку Олену Левчанівську] / Леся Косаковська // Волинь-нова. — 2016. — 4 лют. (№ 12). — С. 8.
1360. **Кромбет Т.** Вулиця мого дитинства / Тетяна Кромбет // Слово Просвіти. — 2016. — 21—27 січ. (№ 3). — С. 5.
1361. **Куш П.** Відбудувати можна, забути та пробачити — ніколи ... : минув рік після реактив. обстрілу бойовиками житл. масиву в Маріуполі / Павло Куш // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 січ. (№ 15). — С. 1, 5.
1362. **Легенда** про Івана Сусаніна та подвиг Микити Галагана / підгот. Роман Кракалія // Чорноморські новини. — 2016. — 6 лют. (№ 12). — С. 1, 3.
1363. **Липовецький С.** Оборонча гвардія : [з історії укр. судочинства] / Святослав Липовецький // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 15.
1364. **Майшев О.** Соборність України і наше майбутнє / Олександр Майшев // Деснянська правда. — 2016. — 21 січ. (№ 3). — С. 2.
1365. **Марушак В.** Достойні імена рідним вулицям : про засновника броненос. флоту на Чорному морі М. М. Аркаса / Віра Марушак // Слово Просвіти. — 2016. — 7—13 січ. (№ 1). — С. 5.
1366. **Мельник В.** Українська історія цікава і в Китаї : мета діяльності голови т-ва краєзнавців Волині Геннадія Бондаренка — відновлення правди про наш народ / Валерій Мельник // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 6.
1367. **Мельниченко В.** В ім'я українського слова : до 150-річчя з дня народж. Михайла Грушевського / Володимир Мельниченко // Слово Просвіти. — 2016. — 14—20 січ. (№ 2). — С. 10—11.
1368. **Мельниченко В.** Михайло Грушевський: "Шевченко не розділяє, а єднає" : до 150-річчя з дня народж. Михайла Грушевського / Володимир Мельниченко // Слово Просвіти. — 2016. — 4—10 лют. (№ 5). — С. 8—9.
1369. **Можейко І.** Березень ювілейний : два 125-річчя та один пам'ятник : [про актора А. Бучму та скульптора М. Манізера] / Інна Можейко // Слобідський край. — 2016. — 1 берез. (№ 26). — С. 8.
1370. **Найвидатніший** орієнталіст України : 145-річчя від дня народж. Агатангела Кримського / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 3.
1371. **Нескінченний** матч Валерія Лобановського / підгот. О. Ясній // Зоря-область. — 2016. — 6 січ. — С. 3.
1372. **Ніщук Є.** Ми просто стояли до кінця : інтерв'ю з заслуж. артистом Євгеном Ніщуком : [про події на Майдані 2014 р.] / розпитував Юрій Пригорницький // Літературна Україна. — 2016. — 28 січ. (№ 3). — С. 15.
1373. **Обірваний** політ : до 100-річчя з дня народж. льотчика Великої Вітчизн. війни Сергія Щирова / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 8.
1374. **Пальчиков Д.** "Караюсь, мучусь, але не каюсь" : поет і дисидент Ігор Калинець — про іст. "ланцюжок" укр. боротьби та неповинність духу : інтерв'ю / спілкувався Дмитро Пальчиков // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 31.
1375. **Пасічник М.** Михтодьова мрія про мемуари здійснилася на 90-му році життя : видано одинадцять кн. його авт. серії під загал. назвою "Я бачив пекло на землі" : [про політ. в'язня доби розвинут. соціалізму Михтодія Івановича Волинця] / Михайло Пасічник // Слово Просвіти. — 2016. — 25 лют. — 2 берез. (№ 8). — С. 6—7.
1376. **Плитник О.** Як Довженко Тичину намалював / Оксана Плитник // Деснянська правда. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 7.
1377. **Пляченко А.** І бути нам тепер усім бандерівцями : до 107 річниці від дня народж. Степана Бандери / Аліна Пляченко // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 5.
1378. **Пригорницький Ю.** Бій триває. Крути — вся Україна / Юрій Пригорницький // Літературна Україна. — 2016. — 4 лют. (№ 4). — С. 1—2.
1379. **Про відзначення** пам'ятних дат і ювілеїв у 2016 році : постанова Верховної Ради України від 2 лют. 2016 р. № 971—VIII // Урядовий кур'єр. — 2016. — 26 лют. (№ 38). — С. 8. — Дод.: Пам'ятні дати і ювілеї у 2016 році.
1380. **Про затвердження** плану заходів із відзначення у 2016 році Дня Соборності України : розпорядження Кабінету Міністрів України від 13 січ. 2016 р. № 3-р // Урядовий кур'єр. — 2016. — 19 січ. (№ 10). — С. 8.

1381. **Про заходи** з відзначення 100-річчя подій Української революції 1917—1921 років : указ Президента України від 22 січ. 2016 р. № 17/2016 // Урядовий кур'єр. — 2016. — 22 січ. (№ 13). — С. 6.
1382. **Ричка В.** Між Римом і Царгородом : Київська Русь і християнська Європа / Володимир Ричка // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 20. — Закінч. Початок: 2015 р., № 237/238.
1383. **Ромашко Г.** Вони боролися, щоб ми перемогли : вчора Україна вшанувала пам'ять Героїв Крут, без подвигу яких не було б нашої сучасної держави : глава держави провів урок мужності / Ганна Ромашко // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 2.
1384. **Руденко А.** Переїзна освіта : у Канаді вже четвертий місяць курсує автобус "Національна свідомість Голодомору" про трагічні події в Україні 1932—1933 рр. / Анастасія Руденко // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 28.
1385. **Слободян І.** Стала символом боротьби за Українську державу : [про укр. підпільницю у 20-х рр. 19 ст. Ольгу Басараб] / Іван Слободян // Слово Просвіти. — 2016. — 11—17 лют. (№ 6). — С. 5.
1386. **Стех Я.** Визначний просвітитель : до 60-річчя смерті о. Михайла Воробія / Ярослав Стех // Слово Просвіти. — 2016. — 11—17 лют. (№ 6). — С. 5.
1387. **Сулима М.** Новоросія як фейк, або Дещо про російську історичну облуду для тих, хто не бажає знати правди / Микола Сулима // День. — 2016. — 15—16 січ. (№ 4—5). — С. 21.
1388. **Торба В.** "Захоплення Криму не було спонтанним" : події лют. — берез. 2014 р. стали лише кульмінацією спецоперації Кремля. Якими були етапи анексії? / Валентин Торба // День. — 2016. — 23 лют. (№ 31). — С. 4.
1389. **Турченко Г.** Чому проект "Новоросія" — не птиця-фенікс, або Про історію мертвонародженого задуму : інтерв'ю з доктором іст. наук Галиною Турченко / інтерв'ю підгот. Зснотій Партико // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 21.
1390. **Фаріон І.** Між смертю і безсмертям : [про події на Майдані] / Ірина Фаріон // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 3.
1391. **Фещук Н.** На Буковині є 50 місць масового поховання євреїв : у Чернівцях згадали жертв Голокосту / Наталія Фещук // Чернівці. — 2016. — 28 січ. (№ 4). — С. 3.
1392. **Фідчунова М.** Агов! Де ви, нинішні Терещенки? : [про династію Терещенків та Мішеля Терещенка] / Майя Фідчунова // Чорноморські новини. — 2016. — 16 січ. (№ 5—6). — С. 2.
1393. **Худицький В.** Возницький і Щербицький в Олеському замку / Василь Худицький // Дзеркало тижня. — 2016. — 6—12 лют. (№ 6). — С. 14.
1394. **Цвіліховський В.** Його дід був особистим ворогом Леніна : [про життя Михайли Івановича Терещенка — діда Глухів. міськ. голови Мішеля Терещенка] / Віктор Цвіліховський // Урядовий кур'єр. — 2016. — 30 січ. (№ 19). — С. 3.
1395. **Чабан Н.** Полети Сергея Уточкина / Николай Чабан // Зоря-область. — 2016. — 15 січ. — С. 5.
1396. **Чернов А.** Козацька мати : [про правозахисницю Оксану Яківну Мешко] / Анатолій Чернов // Літературна Україна. — 2016. — 4 лют. (№ 4). — С. 14—15.
1397. **Чорномор В.** Крути 29 січня 1918 р. — символ героїзму українського юнацтва / Володимир Чорномор // Слово Просвіти. — 2016. — 28 січ. — 3 лют. (№ 4). — С. 2.
1398. **Чухліб Т.** Судити чи розуміти гайдамаків? : факти про Коліївщину / Тарас Чухліб // День. — 2016. — 29—30 січ. (№ 14—15). — С. 14.
1399. **Шевченко С.** Григорій Марченко. "Москаль-терорист" з українського Ямполя : [про Соловецьку трагедію] / Сергій Шевченко // Дзеркало тижня. — 2016. — 13—19 лют. (№ 5). — С. 15.
1400. **Шуйський І.** Життєва школа Юрія Лавріненка / Ігор Шуйський // Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1). — С. 11.
1401. **Щегленко В.** 2016-й: координати від примата : іст. паралелі / Валентин Щегленко // Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2). — С. 1—2.
1402. **"Я син того Тадея ..."** : до 175-річчя від дня народж. Тадея Рильського / підгот. Віктор Шпак // Урядовий кур'єр. — 2016. — 9 січ. (№ 4). — С. 3.
1403. **Яворська О.** Записи лютеневих ночей : [про події на Майдані] / Ольга Яворська // Слово Просвіти. — 2016. — 18—24 лют. (№ 7). — С. 2—3.

ІМЕННИЙ ПОКАЖЧИК*

Абромавичус А.	(251), 531, 345, (373), 513, 525	Беляєв В.	795	Вертіль О.	394, 401, 621, 656, 995, 1054, 1244, 1296
Аваков А.	703	Білецький П.	515	Веселовський А.	327
Авдєєва А.	1174, 1211, 1234	Біловицька Н.	707-08, 1050	Візнюк А.	1178
Аврам В.	1331	Білоус І.	939	Віленський Ю.	984
Азаров Н.	(680)	Бобкова С.	101-02, 504, 583, 757, 1027	Вінграновський М.	(1281)
Айвазовський І.	1171	Бобошко Н.	21	Вінник О.	928
Айген П.	651	Бодня Т.	177, 435, 615, 653-55, 688, 709-10	Вінничук В.	713-14
Акимович Є.	1333	Бойко В.	178	Вітів А.	348-49
Акімов А.	1022	Бойко Ю.	434	Власенко В.	266-72, 668, 791, 1201, 1247
Алексеєнко Р.	725	Бойчук С.	1302	Власов О.	435
Алексєєв А.	432, 652	Бондар О.	347	Вовк В.	(1276)
Алексієвич С.	(1299)	Бондаренко Г.	(1366)	Вовк Л.	715-16
Аліфанов В.	132	Бондаренко Д.	1335-36, 1353	Возницький Б.	(1393)
Алчевські (родина)	(1341)	Бондаренко С.	135	Войнович В.	1095
Альдерсгоф В.	264	Бондарович М.	1165	Войтко А.	1311
Аль-Нібра Н.	(169)	Бондарчук А.	106	Войцехівська-	
Андронік В.	740	Бондарчук А.	106	Павлишин М.	1339
Андрухович Ю.	(1096)	Бондарюк Ю.	179	Войціховська А.	1035
Андрушків Б.	1	Бордуляк Т.	43	Войченко Г.	1340
Анкерман Г.	1088	Борисова І.	804, 835, 1035	Волинець Л.	890
Антоненко П.	336	Бородіна О.	1051	Волинець М. І.	(1375)
Антонов О.	(1043)	Бородюк Н.	44	Волошенюк І.	436
Антонюк С. М.	834	Борухов В.	(1242)	Воробей П.	1312
Арбузов С.	(680)	Браголін Дж.	1172	Воробій М.	(1386)
Ар'є П.	1218, 1220	Брусенський О.	516, 711, 789, 836, 883, 1006	Воронич А.	115
Аржаковський А.	291	Брюховецька Л.	1200	Воронов С.	1086
Аркас М. М.	(1365)	Брянцева Х.	1331	Воронович З.	437, 497, 517, 839
Арсентьев Є.	20	Будніков В.	1168	Гаврик В.	395, 978, 1233, 1300
Атанасійчук В.	105	Букреєва А.	66, 827, 1303	Гавриленко В.	1144
Бабак О.	1168	Булига М.	518	Гаврилов С.	182, 1313
Бабкова Д.	974	Бурко Р.	26	Гаврилов І.	1246
Бабченко А.	133	Бутенко Р.	1052	Гаврилук І.	1202
Бабчук А.	423, 704, 786, 801, 1160	Бутіріна М.	759	Гаєвська В.	92
Бадрак В.	787-88	Бутко С.	947	Газін В.	1314
Бажула Г.	(1186)	Бучма А.	(1369)	Гайдуцький І.	953
Бакуменко О.	1274	Вавровський О.	(659)	Галаган М.	(1362)
Балаян В.	1199	Ваельброк М.	264	Галата Я.	183-84, 350-52, 632, 1101
Балюк Н.	138, 174, 180, 289, 326, 344-45, 433, 739	Валенса Л.	140	Галаур В.	717, 1008
Банатвала Дж.	(1225)	Вареник Н.	424, 1040	Галета О.	1266
Бандера С.	(1377)	Василенко В.	239	Галібаренко Н.	136
Баран Є.	29	Василенко М.	(1338)	Галкіна О.	425
Баранкевич Г.	1219	Василиць Т.	386, 392, 842, 884, 927	Галушко К.	1315
Барська В.	346, 705	Васильчук В.	1007, 1046, 1053, 1139	Гальченко С.	30
Басараб О.	(1385)	Васін С.	393	Гальчинський А.	505
Баумайстер А.	274	Вашиковські В.	265	Гануща Ю.	438
Башко В.	1100	Вдовиченко Г.	1269, 1299	Гаразд В.	398
Бедзір В.	65, 706, 881, 1029, 1045	Вдовиченко А.	1079	Гарбарчук Кость	353, 802
Безвознюк Н.	70	Ведернікова І.	712, 776, 837	Гелій А.	967
Безотосний М.	1334	Векленко В.	1148	Геник В.	31, 633, 1147
Безсмертний-Анзіміров А.	176	Веклич О.	952	Генова Є.	1133
Белокоп О.	134	Вергеліс О.	1176, 1179, 1220-22	Герасименко П.	348
Бережнюк О.	16, 882	Верегова О.	1177	Герман А.	(1185)
Березюк О.	514	Верігіна І.	180	Гетманцев Д.	439, 440
Бесараб М.	239			Гижа О.	1316
				Гнатовський М.	630

* Однакові прізвища та ініціали авторів об'єднано в одному записі незалежно від тематики їхніх творів.
Номери, що відносяться до прізвищ осіб, зображених за ознакою персоналії, подано в круглих дужках.

Голованова І.	45, 67, 387, 441, 1134, 1317	Дегтярьов М.	1153	Заярнюк О.	844
Головатий С.	635	Демків М.	722	Зварич К.	460, 526, 1104
Головаха Є.	117	Демченко О.	3	Зінченко Ю.	777
Головко О.	185, 328, 442-43, 602, 689, 690, 718, 1159, 1236	Денисова О.	260	Злобіна О.	612
Головко Т.	1275	Десятерик Д.	1199, 1205	Золотарьов А.	359
Головченко Г.	68	Джесон С.	930	Зубчук К.	71
Гольцберг К.	93, 885	Дзюба І.	(1275), 1277	Зятьєв С.	684, 796-97, 825, 852, 993, 1255, 1349, 1350-51
Гонтарева В.	497	Дзюба С.	103, 793, 810, 1206	Іванов В.	725
Гончар Г.	(1162)	Дідківська О.	453	Іванів Р.	277
Гончар М.	506	Добровольський В.	454	Іванова М.	892
Гопко Г.	329	Доброта В.	131	Івасів Р.	105
Горбатюк В.	1248	Довженко О.	(1287, 1376)	Івасюк В.	1180
Горбатюк С.	657	Довженко Д.	522	Івахів С.	332
Горбулін В.	186	Домбчевський Р.	(1318)	Івашко О.	726, 798
Горбунов А.	1203	Доротич М.	1149, 1239, 1309	Івашов С.	82
Горгуль А.	46	Дрималовський О.	47, 1184	Іонова М.	308
Гордійчук І.	1204, 1207	Дрозд Л.	888	Ісаєвич Я.	(17)
Гордіюк О.	518	Дроздовський Д.	1267, 1271	Ісаченко С.	727, 968, 1047, 1178
Горина В.	187	Дружбляк Н.	979-80	Іщенко Г.	461, 527-28, 586, 997, 1058-59, 1105
Горіна В.	886, 929	Дубашидзе Н.	889	Йогансен М.	84
Горобець О.	1318	Дубровик-Рохова А.	233, 357-58, 426, 455-58, 555, 610, 625, 954, 966, 1070, 1103	Кабаненко І.	799
Горощук І.	1249	Думанська О.	1253	Кабачинська С.	1320
Гоцуєнко Є.	519	Дьомін М.	1161	Кадиров Р.	(167)
Гоцуєнко Н.	519	Д'ячук О.	996	Каленюк Д.	374
Грабович Г.	(1277)	Еко У.	(1271)	Калинець І.	1374
Грабовський В.	1250	Ексер Г.	967	Калинюк О.	830
Грабовський С.	2, 22, 137, 188, 330, 444, 887, 1341	Еннанов В.	794	Калиняк О.	981
Гребінь В.	719	Ердоган Р. Т.	(144, 160, 292)	Камерон Д.	1268
Гребцов В.	396	Ерліх Ф.	300, 309	Канібор О.	800
Грек М.	189, 354-56, 634	Ернст К.	(87)	Капсамун І.	194-6, 239, 249, 287, 313, 360-62, 635-36, 660-61
Гривінський Р.	55, 69, 83, 158, 274, 908-09, 1088, 1208, 1213	Ефремова Н.	857	Капустін А.	1106
Григор'єв Я.	691, (831)	Єгорченко І.	931	Капустянський В.	(773)
Григорчук М.	1276	Єрьоменко А.	524	Каранда Я.	1009
Гризлов Б.	(256, 298)	Єрьомін А.	139-40, 293	Карєатович Ю.	(1306)
Гринь М.	445	Жарінова А.	692	Карєатович О.	(1306)
Гриськов А.	1342	Жикол А.	1278	Карпова Н.	721
Грицак Я.	190	Жуйко В.	815	Карпюк Г.	36, 48, 845, 878, 893-94, 1030-31, 1107, 1150, 1234
Гриценко П.	1251-52	Жулинський М.	1304	Карпюк Р.	728
Гриценко М.	54, 203, 227	Заболотна В.	1223	Карп'як В.	72
Грінішина І.	772	Забрідний Л.	658-59	Каспрук В.	142-43, 279
Громенк С.	1343	Завальнюк К.	1345	Касько В.	620, 660
Громов О.	397, 446-51, 584, 600, 603, 1143	Загакайло О.	190	Касьянов Ю.	118
Груба О.	94, 651	Загданський А.	1207	Кауфман Л.	882
Грушевський М.	(1367, 1368)	Загорій В.	1254	Квіт С.	4
Губрієнко Р.	520	Загоруйко Ю.	141	Кирда Л.	197
Гудзь І.	452, 521, 604, 840, 1055	Задорожна О.	47	Кирей Р.	875, 895, 896, 998, 1060, 1108, 1224, 1308
Гузар Л.	191	Заїка В.	1346	Кирил (патріарх)	(107, 113, 281, 283, 291, 296, 322)
Гунчик В.	720	Закревський М.	192, 399, 721, 724, 843, 859, 1056, 1079, 1264, 1347	Кириленко К.	12, 931
Гутик О.	1283	Залізник Б.	6	Кириленко Т.	1061, 1109
Гуцуляк Д.	494	Залюбовський І.	1154	Кириченко В.	198
Гауден Г.	138	Заньковецька М.	(1226)	Кир'ян Н.	175, 1193, 1256
Грасія Ч.	1205	Занюк Л.	891	Кисляк Р.	(101, 102)
Гюлен Ф.	104	Засєда Л.	1155, 1305		
Даниленко С.	1337	Заславський Л.	193, 276, 331, 459, 525		
Данилець О.	792, 1078, 1102	Захарова С.	1234		
		Захарченко В.	(1286)		
		Захер-Мазох Л.	(1163, 1269, 1270)		

Кияшко А.	1085	Котляр.	91, 117, 866, 890	Липківська А.	1227
Кім В.	144-45	Коцарев О.	1095	Липовецький С.	1363
Кіндрась К.	580	Коцур О.	801	Лисенко М.	(1261)
Кірик Т.	846	Кравців В.	6	Листопад О.	23, 73, 204, 956, 969, 1048, 1082, 1089
Кіров В.	1353	Кравцов О.	1041		
Кіссінджер Г.	(302, 312)	Кравченко В.	627	Литвиненко О.	(631)
Кіч Т.	199, 400, 529, 700, 897, 1135	Кравчук Л.	(174, 263)	Лиховид І.	8, 42, 50, 108, 733, 795, 854, 904, 931, 957-58, 959, 1011, 1151-52
Кличко В.	206	Кракалія Р.	1362		
Клімкін П.	333	Крамар С.	1306		
Клінтон Г.	(139)	Крамарчук О.	280, 589	Лівінський О.	970
Клочек Г.	898	Кривень Ю.	1110	Лінівий В.	1282
Клочко М.	401	Кривцун Д.	107, 123, 150, 194-96, 238-39, 241, 249, 281, 334, 360-62, 365, 635-36, 646, 693	Лісецький С.	1232
Клочко Р.	1354			Лісова А.	205, 468, 1023
Клюєв С.	(680)			Лісовський Б.	855
Ключковська І.	5	Кривцунт В.	756	Ліцман А.	793
Княжанський В.	200, 462-64, 530-35, 563, 587-88, 605, 611, 626, 999-1001, 1010, 1015, 1062, 1136	Кримський А.	(1332, 1370)	Лічман П.	367
Коберник Н.	536	Кріхбаум Г.	282	Ліщенко Ю.	206, 404, 770
Коваленко М.	402	Кромбет Т.	1360	Ліщинська Н.	58
Ковалів І.	57, 899-901, 932-37	Круз Т.	(139)	Лобановський В.	(1371)
Ковалів Я.	1082	Крулько І.	49	Логанов Є.	694
Коваль Л.	95, 388-89, 847-49, 856, 903	Крутих М.	1111	Логанов С.	582
Коваль О.	146-49	Крючков О.	540, 590, 732, 1016, 1063	Логінов Я.	153
Ковальова В.	403, 465, 537-38, 692, 729, 741, 850, 880	Кубіда В.	541	Лозинський А.	109
		Куделя А.	21	Лой О.	35
Ковальчук О.	201	Кужеев П.	76	Лосєв І.	74, 120, 207-10, 662
Козак Д. М.	170	Куйбіда В.	18	Лохматов А.	734
Козич М.	390	Кукушкін К.	(794)	Лубчак В.	72, 75-6, 211, 1262
Козловський Б.	1028, 1355	Кулеба Д.	151	Лугова М.	663
Колодуб Ж.	(1189)	Кулеба М.	903	Лук'яненко Л.	(1295)
Колодуб Л.	(1189)	Кулик Р.	802	Лук'янчук Г.	1256
Коломієць Є.	1357	Кульчицький О.	1180	Луценко І.	735
Коломійчук Б.	1279	Кульчицький С.	152	Луцишина О.	1283
Кольцова М.	363	Курбатов С.	930	Льовочкін С.	637
Коменський Я. А.	(921)	Куренна О.	612	Любиш-Кірдей І.	211
Конарева Л.	1358	Кучма Л.	74	Люта Г.	1018
Кондратьєв А.	616	Кушнарєв Є.	(247)	Ляховець В.	920
Коноваленко В.	851	Куш П.	542, 803, 876, 1036, 1361	Ляхович Р.	970
Кононенко І.	(373)	Куюн А.	1126	Ляшко О.	212
Константинова К.	37, 1096, 1166, 1225	Куюн С.	543, 1017, 1127	Магауйр Б.	971
Кораблін С.	466-67	Лабунський В.	580	Майшев О.	1364
Кордюкова В.	1183	Лаврінєнко Ю.	(1400)	Макарський О.	1090
Корнійчук В.	1226	Ладідна М.	335	Макушенко І.	1112
Королєнко В.	730	Лазарук М.	1281	Малиновський Б.	544
Король В.	42	Лазорик Ю.	1243	Малиш П.	96
Король Т.	(1345)	Лазоришин І.	398	Маліков В.	260
Короненко С.	1254	Ландсбергіс В.	203	Малімон Н.	740
Короткевич О.	539	Лановий В.	361	Малкович І.	1096
Корсунов Ю.	842	Лара Ф.	1213	Малолєткова О.	469-70, 545, 1064
Корсунський С.	(675)	Ларіна П.	366, 428	Маломуж М.	1002
Косаковська Л.	1359	Ларіонов П.	1226	Манізер М.	(1369)
Коскін В.	255, 898, 1164, 1195, 1250, 1267, 1278	Левашвілі О.	119, 948	Маннергейм К. Г. Е.	(1321)
Космодем'янська Ю.	731	Левицький М.	283	Маринович М.	213
Костюк В.	(1192)	Левін В.	685	Маринчик С.	77, (1206)
Косянчук І.	1140	Левчанівська О.	(1359)	Мартінов А.	275, 284, 286
		Левчук В.	852	Мартовський Б.	(1308)
		Ленін В. І.	(137, 152, 1394)	Марущак В.	1284, 1365
		Леонтович М.	(1197)	Марченко Г.	(1399)
		Лесик В.	853	Марченко В.	471
		Лєсков Н. Є.	(1272)	Марчук Є. К.	214, (249)
				Маскалевич І.	546, 1018, 1024, 1128

Матвійчук К.	844	Нефьодов М.	555	Петриненко Т.	1187
Матіос А.	684	Нечипоренко Ю.	1206	Петрів П.	507, 508
Махун С.	62, 1235	Никулина А.	857	Печененко О.	1114
Мацегора К.	215-18, 285, 368-70, 405, 472, 547-50, 591-92, 606-07, 638, 664-65, 736-37, 805-06, 1003, 1065, 1181	Нипорко Д.	974	Печериця Г.	222
Мацех О.	1066	Ніколаєв В.	556	Пивоварський А.	1112
Мацібора Ю.	593	Ніколаєнко С.	939	Пилипенко Г.-Г.	19, 60-1, 1091, 1162, 1230
Машкін В.	856	Ніколайчук І.	1251	Пилипець Т.	40
Медведєв Д.	311	Ніколетті М.	668	Писаренко В.	744, 943
Медуниця І.	594	Німелович Д.	940, 1185	Підварко А.	1236
Медуниця Ю.	371, 551, 666, 807	Ніщук Є.	1372	Підгорна В.	123
Мейс Дж.	5	Новак Е.	474-75, 557-59, 1004, 1019	Підлісний Л.	1071
Мельник А.	311, 342	Новаковський Л.	1057	Підмогильний В.	(1285)
Мельник В.	1366	Нудельман В.	407	Пісня Н.	156
Мельник І.	82	Нурадінов А.	181	Плахонін А.	157, 375
Мельниченко В.	(30, 1304), 1367-68	Обама Б.	(143, 161, 165, 267, 977)	Плахта Д.	223
Мельничук М.	416	Обезюк М.	(1161)	Плачков І.	563
Менделєєв Д.	808	Овчаренко Е.	56, 59	Плитник О.	1376
Меркель А.	(308)	Огін С.	859, 905, 1252, 1257, 1337	Плитник О. М.	1287
Мешко О. Я.	(1396)	Огрязко В.	336	Плужник Є.	(1291)
Мещеряк С.	580	Одотюк І.	560	Пляченко А.	82, 1377
Миколук О.	97, 972	Олександров О.	327	Погуляєвський М.	1115
Мирошниченко А.	552	Олійник Б.	33	Подобєд П.	224
Мирошниченко Д.	738, 1203	Олланд Ф.	(308)	Пойканс Ю.	289
Мирошниченко Е.	1246	Ольшевський Л.	628	Покальчук О.	124-27, 225
Михайленко Н.	39	Омельчук І.	408	Поліщук І.	617, 639, 669, 687, 695-97, 701-02, 1348, 1352
Михайлов М.	553, 780	Омелян В.	1103	Поліщук Т.	33
Міронюк Ю.	372	Омелянчук І.	742-43, 1068-69	Половнікова С.	911
Місевич К.	(1191)	Онищенко О.	906-07, 941-42	Поляков А.	202
Міщенко П.	406	Орел С.	99	Помаз О.	410
Можейко І.	110, 1307, 1369	Осипенко О.	1167	Пономарева Е.	1246
Мозолєвський Б.	(1284, 1301)	Островська Х.	910	Пономарів О.	34
Моїсєєва Т.	98, 973, 982	Островський М.	(1320)	Попова О.	1072
Морейра П.	(1201, 1088)	Павленко М.	686	Попович І.	1188
Мороз К.	667	Павленко О.	1070	Попович Л.	671
Москалець О.	1196	Павліх І.	(1298)	Порошенко П.	(185, 218), 226, (229, 231, 373), 376, (743)
Москаль Г.	739	Пагутяк Г.	220, 1097	Потапенко Л.	411, 564, 1144
Мостова Ю.	219, 373	Пальчиков Д.	1374	Пошивайло І.	62
Мочалов Є	543	Панфілов О.	73	Пригорницький Ю.	1372, 1378
Мудра Д.	417, 983	Панченко В.	221, 570	Приймаченко М.	(60)
Муравський А.	1113	Панченко О.	1186	Примаченко М.	(1166)
Муравський В.	760	Паньо К.	191	Прокопа І.	1051
Муха О.	1184	Папа Римський	(113, 281, 283, 291, 296, 322)	Прокопенко М.	26, 53, 80, 178, 509, 629, 912, 1157, 1168, 1171, 1231, 1259
Мякушенко С.	809	Папенко М.	561, 1083	Прокопенко О.	819-23, 865
Навродський А.	1067	Партико З.	1389	Проніна Г.	128, 834, 975
Назаренко В.	554	Парфенова А.	858, 1086	Проць Л.	(1243)
Наливайко С.	1245	Пасічник М.	1375	Пузиревський А.	757
Наливайченко В.	187, 87	Паторжинський І.	(1182)	Пукіш-Юнко І.	213, 230, 339, 378-79, 492, 620, 657, 675, 682, 758, 782
Наполеон Л.	(88)	Патра С.	52	Путін В.	(86, 88, 137-38, 152, 157, 170, 173, 181, 190, 209, 274, 290, 292, 298, 312, 1260)
Нарбут Д.	(1167)	Паулс Р.	(1183)	Пушкарук Н.	292
Науменко В.	409, 473, 1052, 1228	Паутяк Г.	122	Пьорцген Дж.	293
Наумук С.	51	Пашковський В.	978		
Неволов В.	1229	Пеклун Т.	374		
Негода В.	741	Пелехатий І.	78		
Недашківська Р.	(1230)	Пепа В.	1286		
Неділько С.	1175	Перець А.	811		
Некрасов Л.	977	Перстньова Н.	595		
Немирич С.	288	Петренко Є.	154-55, 613		
		Петренко П.	669		

Радківський А.	824	Семистяга В.	237	Стех Я.	1386
Радковець Ю.	784	Сененко А.	8	Стоєнеску Д.	315
Радущинська О.	(52)	Сенченко А.	238-39	Столярова А.	1307
Радченко Я.	(792)	Сергієнко О.	418, 768	Столярова О.	83
Раздобудько І.	510	Сидор Б.	1169	Стріха М.	10, 11
Разуваєв В.	1120	Сидоржевський, М.	240	Стяжкіна О.	912
Райхель Ю.	159, 294-95, 1020	Сидорова В.	740	Сугоняко О.	497
Ралко В.	1168	Силіна Т.	1145-46	Сулима М.	1387
Расмуссен А. Ф.	614	Симонов Л.	698	Суржик Л.	12
Рахманін С.	231, 642, 703	Симчишин О.	769	Сурков В.	316
Резнікова Н.	570	Синицька Н.	496, 1121	Суровська О.	427
Репешко І.	759	Синютка О.	770	Сусанін І.	(1362)
Резнік Р.	571	Сироїд О.	643, 771	Сушко К.	243
Ригун А.	493, 879	Ситник А.	678	Сушко О.	343
Рижков В.	70, 232	Сівак С.	987	Сюндюков І.	89, 130, 244,
Рильський Т.	(1402)	Сікорська І.	1189		921, 1099, 1325
Ринський Д.	1239	Сімашкевич М.	772	Тамбовець В.	826
Ричка В.	1382	Сіра О.	513	Таран В.	27
Рогуцький В.	296, 380	Сіренко М.	1190	Таран Л.	1266
Розенко П.	866	Сірук М.	160-66, 239, 258,	Тараненко О.	(85)
Розпутенко І.	18, 541		290, 299-315, 333,	Тарасов А.	827
Романів В.	381		338, 341-42, 622	Тарута С.	532
Романов К. К.	(1313)	Сколотяний Ю.	505, 609	Теленько Б.	769
Романчук Г.	760	Скоропадська В.	988	Теліга М.	(1248)
Романько В.	1288	Скрипка О.	35	Теліга О.	(1248)
Романюк О.	1289	Скрипник О.	976-77, 989-90	Терен І.	245, 498, 677
Ромашко Г.	761, 1383	Слабошпицький М.	1211	Терентьева Н.	499-500
Рубіо М.	(139)	Сліпачук А.	1168	Терещенко М.	775, (1392, 1394)
Руданський С.	(1297)	Сліпий Й.	107	Терлецький П.	111
Руденко А.	172, 1384	Слободян І.	1385	Тимошенко Ю.	187
Рудницький Ю.	129	Слободянюк Т.	722, 1191	Тимошик М.	1212
Русев І.	1147	Снегірьов В.	1324	Тимошук О.	246
Русін О.	867	Собіянський В.	1218	Тичина П.	(1273, 1280,
Русова С.	(887, 919, 926)	Соболь В.	1122		1282, 1287, 1293-94, 1376)
Рябцев Г.	573	Собот Ю.	1241	Ткач Е.	574
Саакашвілі М.	(230)	Сова О.	976, 989	Ткач М.	90
Савків Б.	1290	Соколинська А.	63, 242, 773	Ткаченко В.	54
Савошенко Т.	494, 495	Соколинська О.	70	Ткачук А.	776
Саврилова Ж.	868	Соколов Б.	167, 511	Тодуров Б.	988
Савченко Н.	(689, 690, 691, 831)	Соколова С.	1170	Томич І.	1062
Садовий А.	206, 233, 413-15	Соловійов В.	9	Томмессен О.	290
Садовник О.	1240-41	Солодка В.	1258	Топачевський А.	950
Садоха М.	43	Солодка Н.	919	Торба В.	112, 181, 202, 239,
Саєнко В.	918	Сомова Є.	871, 1192		247-49, 316-18, 630, 646,
Салига Т.	1291	Сорока П.	1292		678-79, 699, 785, 800,
Салій В.	1210	Сорока С.	383, 623		828-29, 1171, 1388
Самаєва Ю.	572, 599, 608-09,	Сосюра В.	(1288)	Трамп Д.	(139, 161)
	676, 866, 869-70	Ставнійчук М.	644-45	Трахтенберг І.	991
Самар В.	234-36, 297	Стадник О.	102	Трегуб О.	575
Сандерс Б.	(139, 161, 166)	Сталін Й.	(1329)	Тримбач С.	1293
Сандул Ю.	298	Стандрійчук В.	419	Тугай Л.	1219
Сапегін С.	573	Станкович Є.	(1232)	Турченко Г.	1389
Сапон В.	81	Старикова Г.	920	Тюрін А.	1242
Сахно Ю.	416, 762-67, 1076	Старицька Л.	(1307)	Узарашвілі О.	778
Сацький П.	1233	Старицький М.	(1307)	Українка Л.	(58)
Свиридова О.	1208	Стасів О.	53	Улицький В.	1260
Свистун І.	621	Стеблюк В.	825	Умланд А.	319
Світліковська Г.	720, 728	Стегній В.	774, 955	Уніговський Л.	1021
Свічинський В.	417	Стельмашук О.	495	Унковська Т.	872
Селезінка В.	949	Степанов В.	314	Ураєв Д.	830
Семенко М.	1095	Степанюк Л.	46	Усенко Л.	577, 1130
Семерак О.	340	Степовий В.	938	Уточкин С.	(1395)

Фаріон І.	113, 180, 250-54, 291, 320, 340, 384, 624, 647, 680-81, 1138, 1172, 1261, 1390	Черчилль В.	(1311-22)	Шпак В.	422, 578, 1270, 1272, 1280, 1322, 1338, 1344, 1370, 1373, 1402
Федоренко К.	168	Чечелюк П.	1049	Шпиґа Ф. І.	(445)
Федянін В.	169	Чикаленко Є.	(1342)	Штрехер Ю.	(87)
Фельдман В.	13, 1043-44	Човник Н.	593	Шуйський І.	1400
Фесуненко А.	1326	Чопенко В.	1057	Шумило І.	502, 503
Фещук Н.	64, 691, 831, 1214-15, 1391	Чорногуз Я.	1262	Шурин В.	111, 1188, 1202, 1253
Фіалко П.	1085	Чорномор В.	1397	Шуткевич О.	740, 1197, 1345
Фідчунова М.	1392	Чубач Г.	(1274)	Щегленко В.	1401
Філатов А.	1216	Чубик А.	506	Щерба О.	341, 344
Фільварочний В.	255	Чухліб Т.	1398	Щербак А.	259
Фірсов Є.	385	Шабельник В.	1265	Щербицький В.	(1393)
Фольварочний В.	(1289)	Шабунін В.	682	Щигельський Д.	91
Франко І.	(89, 1290)	Шадура В.	14	Щириков С.	(1373)
Франц-Йосиф (цісарь Австро-Угорщини)	1163	Шандебура С.	501	Щоткіна К.	322
Франчук М.	575	Шапаренко О.	1244	Щур В.	1164
Харченко О.	5, 1026	Шаповал В.	649	Юзич М.	24
Хачатрян О.	(45)	Шарабунін Д.	1196	Юрченко А.	964
Хвоя Л.	1294	Шарий Г.	1078	Юрченко М.	261-62, 323, 579, 683, 833, 874, 925, 1005
Хлебникова Я.	961	Швець В.	257, 1263	Юрченко П.	263
Хмара С.	256	Шеба В.	65	Юрчишина О. А.	1297
Хомазюк Л.	409	Шевцова Л.	321	Юсип Д.	1298
Хоменко В.	1195	Шевченко А.	14	Ющенко В.	758
Хом'як О.	40, 775, 922-24, 951, 1066, 1194, 1327-29	Шевченко В.	(77)	Яворська О.	1403
Хорошун Е.	993	Шевченко І.	650	Якель Р.	783
Хруставчук Б.	965	Шевченко О.	1079	Якименко В.	842
Хрущов М.	(1325-26, 1329)	Шевченко С.	1399	Яковенко І.	86-88, 173, 324-25, 512
Худицький В.	431, 1393	Шевченко Т. Г.	(1184)	Яковлєв А.	581
Цвід А.	1295	Шевчук І.	601	Якубович В.	1081
Цвіліховський В.	170, 1394	Шекспір В.	(1268)	Янишина Н.	1306
Цимбал Я.	84	Шерстюк Р.	1	Янукович В.	(213, 625, 680, 682, 1128)
Цісарик В.	1163	Шило О.	100, 420, 779, 994, 1039, 1123, 1217	Ярема Г.	1093, 1158, 1180, 1187, 1198, 1210, 1310
Чабан М.	85	Шило Ю.	780	Яремко І.	1330
Чабан Н.	1395	Шимко Л.	258	Ярова Г.	56
Чебан О.	1131-32	Широков В.	1264	Ясній О.	1371
Чеканович Г.	82	Шишкін В.	635	Яценюк А.	(346, 348, 357, 359, 373, 380, 444)
Чернов А.	1396	Шкляр В.	1296	Яцків Я.	15
Чернов С.	705	Шлапак Я.	17, 1182, 1285		
Черняк В. П.	946	Шматченко Ю.	421, 781, 873, 1142		
		Шойгу С.	784		
		Шокало О.	104		
		Шокін В.	(229, 682)		
		Шот М.	832, 1173		
		Шоткіна К.	114		

ГЕОГРАФІЧНИЙ ПОКАЖЧИК

Австрія		внутр. політика	164
архітектура	1158	Алеппо, м., Сирія	
зовн. політика	341	зовн. політика	299
Автономна Республіка Крим		Арабські Емірати	
анексія	1388	економіка	504
внутр. політика України	226, 238	Асканія-Нова, біосфер. заповідник,	
економіка	561	Херсон. обл.	1144
зовн. політика України	335	Афганістан	
міжнар. право	628	внутр. політика	154
Азербайджан		Берлін	
внутр. політика	132	зовн. політика	284
зовн. політика	294	Бескиди, гори	
зовн. торгівля	592	буд-во тунелю	1029
Айова, штат, США		Біла Церква, м., Київ. обл.	
вибори	139	мол. пром-сть	1076

Білорусь		Житомирська обл.	
зняття санкцій	301	охорона здоров'я	975
Боснія і Герцеговина		профспілки	387
внутр. політика	146	соц. забезп.	834
Бразилія		Журавники, с., Волин. обл.	
спорт	1240	муз. інструменти	1192
Брюссель		Закарпатська обл.	
зовн. політика	272	держ. адмін. упр.	706, 739
Буковина, іст. обл.		Запорізька обл.	
ліс. госп-во	1047	право	694
Вашингтон		Івано-Франківськ	
зовн. політика	287	перевезення	1110
Велика Британія		підприємництво	427
внутр. політика	136, 141, 168	Іспанія	
історія	1328	внутр. політика	147-48
Вінницька обл.		Казахстан	
паливо	1131-32	зовн. торгівля	592
прокуратура	663	Кам'янець-Подільський, м., Хмельниц. обл.	
Волинська обл.		краєзнавство	1306
держ. адмін. упр.	720, 728	Канада	
Волинь, іст. обл.		збройні сили	791
історія	1314	історія	1384
Галичина, іст. обл.		Канів, м., Чернігів. обл.	
історія	1355	електростанції	998
Глухів, м., Сум. обл.		Карпівці, с., Хмельн. обл.	
держ. адмін. упр.	775	історія	1357
історія	1346	Київ	
Голландія		архітектура	1157
внутр. політика	151	держ. адмін. упр.	768
Грузія		живопис	1170
економіка	514	комп'ютер. наука	24
зовн. політика	294	краєзнавство	1305
зовн. торгівля	592	парки	1145
Дебальцеве, м. Донец. обл.		протезування	865
Збройні сили	828, 833	територ. економіка	407
Дніпропетровськ		Київська обл.	
метрополітен	1033	спілки	48
Дніпропетровська обл.		Київська Русь	
держ. адмін. упр.	707-08, 759	історія	1382
Долина, м., Івано-Франків. обл.		Китай	
регіон. економіка	398	залізн. трансп.	1113
Донбас		Кіровоград	
внутр. політика України	209, 226, 260	історія	1340
зовн. політика України	335	Кіцманський р-н, Чернівец. обл.	
Донецьк		держ. адмін. упр.	727
наука	10	Країни Європ. Союзу	
Донецька обл.		авіаперевезення	1115
водопостачання	1036	економіка	547, 576, 614
Дрогобич, м., Львів. обл.		енергоринок	1005
тов-ва	43	зовн. політика	268, 275, 289, 305, 323
Естонія		інформ. війни	273
держ. адмін. упр.	442	конкуренція	431
Європа		міжнар. торгівля	400, 586, 591, 600
гідроелектростанції	1011	наука	3
економіка	537	реформи	505
історія	1382	сіл. госп-во	1060
міжнар. торгівля	594	Крим	
право	698	внутр. політика України	234
Житомир		Крути, с., Чернігів. обл.	
конституц. право	650	історія	1334, 1397
перевезення	1122	Кульчиці, с., Львів. обл.	
		живопис	1169

Латвія		Польща	
зовн. політика	289	внутр. політика	140, 153, 172
Литва		зовн. політика	265
внутр. політика	150	преса	66
історія	1353	Рівне	
Луганськ		держ. адмін. упр.	743
регіон. економіка	406	Рівненська обл.	
Луганська обл.		регіон. економіка	408
держ. адмін. упр.	739	Російська Федерація	
Лугинський р-н, Житомир. обл.		мит. справа	596
виховання	888	міжнар. право	625
Львів		фінанси	446
військ. техніка	1027	Росія	
історія	1324	вид-во	1095
регіон. економіка	404	внутр. політика	134, 159
спорт	1241	економіка	507, 511-12
Львівсько-Волинський вугільний басейн	1022	зовн. політика	264, 269, 276, 278, 293, 295, 298, 300, 306, 308, 310, 317-18, 323, 339-40
Маріуполь, м., Донец. обл.		зовн. торгівля	587, 589
Збройні сили	803	міжнар. право	626-27, 629
історія	1361	міжнар. торгівля	594
мовознавство	1259	перевезення	1101
Меджибіж, смт, Хмельн. обл.		рибальство	1083
держ. адмін. упр.	722	санкції	285
Межівський р-н, Дніпропетр. обл.		соціологія	119
регіон. економіка	396	цивіл. право	699
Менськ, м., Чернігів. обл.		Румунія	
санаторії	978	зовн. політика	315
Миколаїв		Сирія	
держ. адмін. упр.	726, 734	внутр. політика	142, 145
Миколаївська обл.		зовн. політика	324
Збройні сили	798, 829	Слов'янськ, м., Донец. обл.	
Молдова		забесп. житлом	876
внутр. політика	149	пласт. мистецтво	1160
Монако		Софія Київська	
подорожі	1309	охорона пам'яток	1151
Николаев		СРСР	
краєведение	1302	історія	1328, 1355
Нідерланди		Стара Синява, смт, Хмельниц. обл.	
зовн. політика	338	держ. адмін. упр.	760
кримін. право	677	Старобільськ, м., Луган. обл.	
Німеччина		карні порушення	679
зовн. політика	266, 280, 282, 304-05, 307, 314, 321, 342	Сумська обл.	
Нововолинськ, м., Волин. обл.		енергоефективність	995
вугіл. пром-сть	1023	право	621
Норвегія		регіон. економіка	401
зовн. політика	290	США	
Огрін, півострів., Дніпропетр. обл.		внутр. політика	161, 163
краєзнавство	1303	гідроелектростанції	1011
Одеса		економіка	510
історія	1336	живопис	1173
Олешин, смт, Хмельниц. обл.		зовн. політика	267, 299
тваринництво	1071	історія	1328
Охтирський р-н, Сум. обл.		кінофільми	1207
регіон. економіка	394	право	698
Північна Корея		Сяминь, м., Китай	
зовн. політика	279	економіка	509
Пісківка, с., Київ. обл.		Тернопіль	
держ. адмін. упр.	724	спорт	1243
Полтава		Тернопільська обл.	
радіозв'язок	1006	живопис	1173
Полтавська обл.		охорона здоров'я	970
перевезення	1102		

Тузовські лимани, нац. природ. парк,		кінофільми	1207
Татарбунар. р-н, Одес. обл.	1147	комп'ютер. наука	26-27
Турція		конституц. право	640
внутр. політика	144	кримін. право	672
зовн. політика	294, 303	ліс. госп-во	1049
міжнар. фінанси	607	медицина	985-86
Україна		миротвор. рух	44
Вооруженные силы	827	мит. справа	597
Україна		міграц. служби	116
агропромисл. комплекс	1073	міжнар. право	625-27, 629-30
агросстрахування	1081	міжнар. торгівля	586, 588, 591, 594, 601
акцизи	486	наука	7
архітектура	1156	освіта	882, 887, 898, 913-15
атом. енергетика	1010	охорона здоров'я	972
аудит. служба	485	очіст. споруди	1037-38
банк. справа	479, 488-89	паливо	1125
бібл. справа	41	пам'ят. дати	1379
бідність	872	парламент	363, 377
бюджет	478, 484	перевезення	1101
вибух. матеріали	1129	підгот. наук. кадрів	944
вид-во	1095, 1097	підприємництво	429-30
виховання	916-17	пісен. конкурс	1174
вища освіта	945	податки	480
візов. режим	215	право	618-19, 622, 641, 673, 698
внутр. політика	174-75, 184, 214, 227-28, 241, 246, 248, 250, 252	пром. лічильники	1141
вод. трансп.	1118	реклама	1124
волотерство	54, 49	риб. госп-во	1084
вугледоб. підприємства	1025	рибальство	1083
гігієна особистості	963	самоврядування	749
гірн. справа	1012, 1015	сіл. госп-во	1055, 1074-75
держ. адмін. упр.	723, 746-48, 750, 752-55, 774	соц. допомога	860, 862
держ. бюджет	483	соц. забезп.	841
держ. бюро розслідувань	751	соц. захист	864
екологія	954, 957-60	спорт	1237-38
економіка	514-15, 523, 529, 538, 540, 546-47, 558, 562, 565-70, 573, 576, 580	стандартизація	28
економіка житла	397	страхування	861
електроенергетика	1013	театр	1222
енергетика	1001	транспорт	1042, 1116, 1119
житл. сектор	413	упаковка	1014
журналістика	79	фінанси	477, 481-82, 487, 490-91
забезп. житлом	877	харч. пром-сть	1137
залізн. трансп.	1113, 1117, 1032	цивіл. право	699
Збройні сили	791, 805, 812-14, 816-18, 823-24, 826, 832	Феодосія, м., Автономна Республіка Крим	
землеустрій	412	живопис	1171
ЗМІ	74	Фінляндія	
зовн. політика	266, 271, 280, 296, 300, 303, 305, 315, 317-18, 323-24, 327-29, 331, 337-44	історія	1321
зовн. торгівля	587, 589, 592	Франція	
зрош. системи	1034	кінематографія	1213
інвестиції	602	Фултон, м., США	
іномовлення	1092	історія	1322
інформ. простір	18	краєзнавство	1307
інформ.-аналіт. система	25	Харків	
історія	1335, 1347, 1349, 1353, 1358, 1364, 1366, 1370, 1380-81, 1384-85	фотовиставка	63
карні порушення	674	Харківська обл.	
кінематографія	1209	держ. адмін. упр.	781
		екологія	955
		регіон. економіка	400
		Хмельницька обл.	
		держ. адмін. упр.	730
		соц. забезп.	844
		Хмельницький	
		регіон. економіка	419
		Хорватія	
		внутр. політика	155

Хотівка, с., Чернігів. обл.		реформи ЖКХ	411
сіл. госп-во	1067	Чернігівська обл.	
Черкаси		етнографія	947
театр	1224	забезп. житлом	875
Черкаська обл.		медицина	994
сіл. госп-во	1060	мораль	103
Чернівецька обл.		Швейцарія	
музика	1178	охорона здоров'я	967
Чернівці		Якимівка, смт, Запоріж. обл.	
держ. адмін. упр.	713-14	держ. адмін. упр.	780
підприємництво	423	Ямпіль, смт, Сум. обл.	
Чернігів		історія	1399
економіка	554	Японія	
регіон. економіка	395	екологія	954

СПИСОК ГАЗЕТ, МАТЕРІАЛИ З ЯКИХ УМІЩЕНО В "ЛІТОПИС ГАЗЕТНИХ СТАТЕЙ" № 1

Високий замок. — 2016. — 1—7 січ. (№ 1), 7—13 січ. (№ 2/3), 12 січ. (№ 4), 14—20 січ. (№ 5), 15—17 січ. (№ 6), 19 січ. (№ 6), 22—27 січ. (№ 8), 22—24 січ. (№ 9), 26 січ. (№ 10), 28 січ. — 3 лют. (№ 11), 29—31 січ. (№ 12), 2 лют. (№ 13), 4—10 лют. (№ 14), 5—7 лют. (№ 15), 9 лют. (№ 16), 11—17 лют. (№ 17), 12—14 лют. (№ 18), 16 лют. (№ 19), 18—24 лют. (№ 20), 19—21 лют. (№ 21), 23 лют. (№ 22), 25 лют. — 2 берез. (№ 23), 26—28 лют. (№ 24).

Вісті Побужжя. — 2016. — 28 січ. (№ 5), 2 лют. (№ 6), 9 лют. (№ 8), 11 лют. (№ 11).

Вісті Придніпров'я. — 2016. — 14 січ. (№ 1), 19 січ. (№ 2), 21 січ. (№ 3), 26 січ. (№ 4).

Волинь-нова. — 2016. — 5 січ. (№ 1), 12 січ. (№ 2), 14 січ. (№ 3), 16 січ. (№ 4), 19 січ. (№ 5), 21 січ. (№ 6), 23 січ. (№ 7), 26 січ. (№ 8), 28 січ. (№ 9), 30 січ. (№ 10), 2 лют. (№ 11), 4 лют. (№ 12), 11 лют. (№ 15), 16 лют. (№ 17), 18 лют. (№ 18), 20 лют. (№ 19).

Демократична Україна. — 2016. — 15 січ. (№ 1/2), 22 січ. (№ 3), 29 січ. (№ 4), 5 лют. (№ 5), 12 лют. (№ 6), 19 лют. (№ 7), 26 лют. (№ 8).

День. — 2016. — 12 січ. (№ 1), 13 січ. (№ 2), 14 січ. (№ 3), 15—16 січ. (№ 4—5), 19 січ. (№ 6), 20 січ. (№ 7), 21 січ. (№ 8), 22—23 січ. (№ 9—10), 26 січ. (№ 11), 27 січ. (№ 12), 28 січ. (№ 13), 29—30 січ. (№ 14—15), 2 лют. (№ 16), 3 лют. (№ 17), 4 лют. (№ 18), 5—6 лют. (№ 19—20), 9 лют. (№ 21), 10 лют. (№ 22), 11 лют. (№ 23), 12—13 лют. (№ 24—25), 16 лют. (№ 26), 17 лют. (№ 27), 18 лют. (№ 28), 19—20 лют. (№ 29—30), 23 лют. (№ 31), 24 лют. (№ 32), 25 лют. (№ 33), 26—27 лют. (№ 34).

Деснянська правда. — 2016. — 7 січ. (№ 1), 14 січ. (№ 2), 21 січ. (№ 3), 28 січ. (№ 4).

Дзеркало тижня. — 2016. — 16—22 січ. (№ 1), 23—29 січ. (№ 2), 30 січ. — 5 лют. (№ 3), 26—27 лют. (№ 4), 5 лют. (№ 3), 13—19 лют. (№ 5), 20—26 лют. (№ 6), 27 лют. (№ 7).

Житомирщина. — 2016. — 5 січ. (№ 1—2), 12 січ. (№ 3—4), 15 січ. (№ 5), 19 січ. (№ 6—7), 22 січ. (№ 8), 26 січ. (№ 9—10), 29 січ. (№ 11), 2 лют. (№ 12—13), 5 лют. (№ 14), 9 лют. (№ 15—16), 12 лют. (№ 17), 16 лют. (№ 18—19).

Запорізька правда. — 2016. — 14 січ. (№ 1).

Зоря-область. — 2016. — 6 січ., 13 січ., 15 січ.

Кіровоградська правда. — 2016. — 22 січ. (№ 2), 9 січ. (№ 4).

Літературна Україна. — 2016. — 14 січ. (№ 1), 21 січ. (№ 2), 28 січ. (№ 3), 4 лют. (№ 4).

Подільські вісті. — 2016. — 12 січ. (№ 3), 14 січ. (№ 4—5), 19 січ. (№ 6), 26 січ. (№ 9), 28 січ. (№ 10—11), 2 лют. (№ 12), 9 лют. (№ 15), 11 лют. (№ 16—17), 16 лют. (№ 18), 18 лют. (№ 19—20).

Проскурів. — 2016. — 14 січ. (№ 1), 21 січ. (№ 2), 4 лют. (№ 4).

Рідне Прибужжя. — 2016. — 7 січ. (№ 1), 14 січ. (№ 2).

Слобідський край. — 2016. — 9 січ. (№ 3—4), 16 січ. (№ 7), 21 січ. (№ 9), 23 січ. (№ 10), 26 січ. (№ 11), 28 січ. (№ 12), 30 січ. (№ 13), 2 лют. (№ 14), 4 лют. (№ 15), 6 лют. (№ 16), 9 лют. (№ 17), 13 лют. (№ 19), 18 лют. (№ 21), 20 лют. (№ 22), 23 лют. (№ 23), 25 лют. (№ 24), 27 лют. (№ 25), 1 берез. (№ 26).

Слово Просвіти. — 2016. — 7—13 січ. (№ 1), 14—20 січ. (№ 2), 21—27 січ. (№ 3), 28 січ. — 3 лют. (№ 4), 4—10 лют. (№ 5), 11—17 лют. (№ 6), 18—24 лют. (№ 7), 25 лют. — 26 берез. (№ 8).

Тернопіль вечірній. — 2016. — 20 січ. (№ 1—2).

Урядовий кур'єр. — 2016. — 5 січ. (№ 1), 6 січ. (№ 2), 7 січ. (№ 3), 9 січ. (№ 4), 12 січ. (№ 5), 13 січ. (№ 6), 14 січ. (№ 7), 15 січ. (№ 8), 16 січ. (№ 9), 19 січ. (№ 10), 20 січ. (№ 11), 21 січ. (№ 12), 22 січ. (№ 13), 23 січ. (№ 14), 26 січ. (№ 15), 27 січ. (№ 16), 28 січ. (№ 17), 29 січ. (№ 18), 30 січ. (№ 19), 2 лют. (№ 20), 3 лют. (№ 21), 4 лют. (№ 22), 5 лют. (№ 23), 6 лют. (№ 24), 9 лют. (№ 25), 10 лют. (№ 26), 11 лют. (№ 27), 12 лют. (№ 28), 13 лют. (№ 29), 16 лют. (№ 30), 17 лют. (№ 31), 18 лют. (№ 32), 19 лют. (№ 33), 20 лют. (№ 34), 23 лют. (№ 35), 24 лют. (№ 36), 25 лют. (№ 37), 26 лют. (№ 38), 27 лют. (№ 39).

Час Київщини. — 2016. — 8 січ. (№ 1), 15 січ. (№ 2), 22 січ. (№ 3), 9 січ. (№ 4), 5 лют. (№ 5), 12 лют. (№ 6), 19 лют. (№ 7), 26 лют. (№ 8).

Чернівці. — 2016. — 6 січ. (№ 1), 14 січ. (№ 2), 21 січ. (№ 3), 28 січ. (№ 4), 4 лют. (№ 5).

Чорноморські новини. — 2016. — 1 січ. (№ 1—2), 6 січ. (№ 3—4), 16 січ. (№ 5—6), 21 січ. (№ 7), 23 січ. (№ 8), 28 січ. (№ 9), 30 січ. (№ 10), 9 лют. (№ 11), 6 лют. (№ 12).

Южная правда. — 2016. — 12 янв. (№ 2), 14 янв. (№ 3), 16 янв. (№ 4), 19 янв. (№ 5).